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BAŞKAN’DAN 

Ticaret ve/veya Sanayi Odaları/Borsaları ne iş yapar, ne işe 

yarar gibi sorulara Türkiye’de faaliyette bulunan 365 

Oda/Borsa çalışanları ve yöneticileri dönem dönem maruz 

kalmaktadır. 5174 Sayılı Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 

Kanunu’na göre kurulmuş olan ve kamu kurumu 

niteliğindeki meslek kuruluşları olarak adlandırılan Oda/Borsaların, yaptıkları resmi 

işlemlerin yanı sıra ilçe/il/bölge ve ülke ekonomisine katkıları tartışılamaz. Bu durum 

Kuşadası Ticaret Odası için de geçerlidir. 

Mensubu olduğumuz ve görev yapmaktan her zaman onur duyduğumuz Kuşadası Ticaret 

Odası, ilçemiz özel sektörünün çatı kuruluşudur. Yönetim Kurulu, Meclisi, Meslek 

Komiteleri, Kadın ve Genç Girişimciler Kurulları ve Personeliyle; Anayasa, Kanunlar ve 

Yönetmelikler çerçevesinde ve yetkisi dahilinde ilçemizin ve üyelerimizin sorunlarıyla 

yakından ilgilenmekte çözüm önerileri sunmakta, bu önerilerini ilgili makamlara çeşitli 

yollarla iletmektedir.  

2014 Yılı Faaliyet Raporu, bu çalışmaların ayrıntılı olarak yer aldığı bir rapordur. Yapılan 

toplantılar, ziyaretler, raporlar, eğitimler, tanıtımlar, anlaşmalar, Odamız Yayın Organı 

Kuşadası Güvercin Dergisi ve pek çok faaliyeti görebilirsiniz. Diğer bir ifadeyle, “Kuşadası 

Ticaret Odası 2014 Yılı Faaliyet Raporu”; Odamızın 2014 yılında yaptığı faaliyetlerin 

ayrıntılı dökümü niteliğinde bir belgedir. 

Misyonu “her sektörden mesleğin genel menfaatlerine uygun bir şekilde gelişmesini 

sağlamak, üyelerimizin çıkarlarını gözetmek, üyelerimiz ile devlet arasındaki ilişkileri 

hukukun üstünlüğüne dayanarak ve tarafsız yürütmek, iş geliştirmek ve rekabet güçlerini 

arttırmak, eğitim, sosyal ve kültürel konularda üyelerimizin ihtiyaçlarını karşılamak” olan 

Kuşadası Ticaret Odası, bu misyonunu eksiksiz yerine getirmektedir. 

Sağlıklı, mutlu, bol kazançlı 2015 yılı dileklerimle… 

 
Serdar AKDOĞAN 
Yönetim Kurulu Başkanı 
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VİZYON 

Kuşadası Ticaret Odası meslek ilkelerinden taviz vermeden kurumsallaşmayı ve 

üyelerimize hizmeti profesyonel anlamda başarmak, Odamıza gelen her üyeye en iyi 

hizmeti sunmaya çalışıp, meslek ahlakını korumak, her zaman gelişmekte olan çağdaş bir 

Oda olmak istemektedir. Kuşadası Ticaret Odası % 100 üye memnuniyetini 

hedeflemektedir. Uluslararası bir marka olan Kuşadası için gelecekte ulusal ve uluslararası 

bir marka haline gelmek isteyen kurumumuz, bölgede öncülük yapan bir meslek örgütü 

olmayı hedeflemektedir. 

 

MİSYON 

Kuşadası Ticaret Odası, ilçemizde her sektörden mesleğin ülke menfaatlerine uygun bir 

şekilde gelişmesini sağlamak; üyelerimizin çıkarlarını gözeterek, üyelerimiz ile devlet 

arasındaki ilişkileri hukukun üstünlüğüne dayanarak tarafsız bir şekilde yürütmek; tüm bu 

hizmetleri 5174 sayılı Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Kanun ve Yönetmeliklerine göre 

gerçekleştirmek; iş geliştirmek ve üyelerimizin rekabet güçlerini artırmak; onların eğitim 

ve sosyokültürel konularda ihtiyaçlarını karşılamak için kurulmuş kamu kurumu niteliğinde 

bir meslek kuruluşudur. 

 

KALİTE POLİTİKASI 

 

Meslek örgütü olarak ticari hayat içinde üyelerine yönelik hizmetini; üyelerden gelen 

talepleri de göz önünde bulundurarak çağın gereklerine uygun yeni fonksiyon ve hizmet 

geliştirmeyi, bilgiye çabuk ulaşan, işleyen ve dağıtan bir Kurum olma yolunda teknolojik alt 

yapısını geliştirmeyi, takım çalışmasına önem verilen, bireysel ve grup başarılarının teşvik 

edildiği bir çalışma ortamı sağlamayı, üstlendiği misyon ve ürettiği hizmetin kalitesi ile 

kamuya ve diğer kurum ve kuruluşlara örnek teşkil etmeye, etik anlayış ve yasal 

çerçevede, güncel, sektöre yönelik bilgileri paylaşıp, bölgenin ekonomik gelişmesine 

katkılar sağlayarak, üye çalışan memnuniyeti ile en iyiyi sunarken liderlik yapmak ve kalite 

yönetimi gereklerine uyarak sürekli iyileştirmelerde bulunmaktır. 
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ORGANİZASYON YAPISI 

Odamızın organizasyon yapısını ve çalışma şeklini 18.05.2004 tarihinde çıkartılan 5174 

sayılı Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar Kanunu ve bu Kanunun ilgili 

maddelerine dayanılarak hazırlanmış olan yönetmelikler belirlemektedir. Odamızca 

yürütülen tüm program ve faaliyetler, yasal yükümlülükler kapsamında olup, güncel 

koşulların gerektirdiği durumlara göre yeni program ve faaliyetler yapılmaktadır. Odamızın 

örgüt yapısı aşağıdaki bölümlerden oluşmaktadır:  

 Meslek gruplarınca dört yıl için seçilecek beş veya yedi kişiden oluşan 15 Meslek 

Komitesi, 

 Meslek komitelerinin beş kişiden oluştuğu gruplarda ikişer, yedi kişiden oluştuğu 

gruplarda üçer üyenin katılımı ile oluşan 32 kişilik Oda Meclisi, 

 Meclis üye sayısı kırk ve daha fazla olan odalarda 9 kişiden oluşan Yönetim Kurulu, 

 Oda Meclisimizce odaya kayıtlı olanlar arasından dört yıl için seçilen 6 üyeden 

oluşan Disiplin Kurulu, 

 İhtiyaç duyulduğu hallerde en az beş kişiden oluşan komisyonlar ve 

 Oda faaliyet ve görevlerinin yerine getirilmesinden sorumlu Genel Sekreterlik 

bulunmaktadır. 
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2013-2017 YÖNETİM KURULU ÜYELERİ 
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2013-2017 MECLİS ÜYELERİ 
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2013-2017 TOBB DELEGELERİ 
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1.MESLEK KOMİTESİ 

 

 

2.MESLEK KOMİTESİ 
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3.MESLEK KOMİTESİ 

 

 

4.MESLEK KOMİTESİ 
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5.MESLEK KOMİTESİ 

 

6.MESLEK KOMİTESİ 

 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 18 - 
 

7.MESLEK KOMİTESİ 

 

8.MESLEK KOMİTESİ 
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9.MESLEK KOMİTESİ 

 

10.MESLEK KOMİTESİ 
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11.MESLEK KOMİTESİ 
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KUŞADASI TİCARET ODASI ÜYE ANALİZİ  
(18 ARALIK 2014 İTİBARIYLA) 

 
 

 

 

 KAYDINI SİLDİREN ÜYELER 

Odamızın kurulduğu günden 18.12.2014 tarihine kadar 8579 adet üye dosyası açılmıştır. 

Bunların 3270 tanesi Odamızdan kaydını sildirmiştir (% 38,11). 

 

 KAYDI DEVAM EDEN ÜYELER 

Odamızda, 18.12.2014 tarihi itibarıyla 5309 üyenin kaydı devam etmektedir. Bu rakam, 

Odamıza kayıt yaptıran toplam üye sayımızın % 63,1’ine tekabül etmektedir. Odamızda 

kaydı devam eden 5309 üyenin 2268 tanesi gerçek kişi (% 42,72), 3041 tanesi tüzel kişidir 

(% 57,28). Odamızda kaydı devam eden 5309 üyenin 2840 tanesi faal, 1052 tanesi askıda, 

1326 tanesi 5174 sayılı TOBB Kanunun 10. maddesine göre kaydı silinmiş sayılan, 81 tane 

üye tasfiye sürecine girmiş, 9 tanesi terk ve 1 üye iflas durumdadır. 
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KAYDI DEVAM EDEN 5309 ÜYENİN DAĞILIMI 

 

 

 

Aşağıdaki tabloda, Odamızda kaydı devam eden üyelerimizin firma tipine göre sermaye 

toplamlarını göstermektedir. 

 

KAYDI DEVAM EDEN ÜYELERİMİZİN FİRMA TİPİNE GÖRE SAYILARI 

FİRMA TİPİ TANIMI ADET 

ANONİM ŞİRKET 186 

KOLLEKTİF ŞİRKET 1 

KOOPERATİF 219 

LİMİTED ŞİRKET 1980 

ŞAHIS ŞİRKETİ 2268 

DERNEK 1 

VAKIF 1 

KAMU KURULUŞLARI 1 

DİĞER 2 

LİMİTED ŞİRKET ŞUBESİ 393 

ANONİM ŞİRKET ŞUBESİ 256 

KOOPERATİF ŞUBESİ 1 

TOPLAM 5309 

 

Aşağıda sunulan grafik, odamıza kayıtlı üyelerimizin firma tipi adedine göre yüzde 

dağılımını göstermektedir. 
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KAYITLI ÜYELERİMİZİN FİRMA TİPİ ADEDİNE GÖRE YÜZDE DAĞILIMI 

 

 

 

a. Faal Üyeler 

Odamızda kayıtlı toplam 2840 faal üye vardır. Faal üyelerin 1107 tanesi gerçek kişi  

(% 38,98), 1733 tanesi tüzel kişidir (% 61,02).  

 

Aşağıdaki tablo, faal üyelerin meslek gruplarına göre sayısını ve meslek gruplarının yüzde 

dağılımını göstermektedir.  

 

FAAL ÜYELERİN MESLEK GRUPLARINA GÖRE SAYISI VE % DAĞILIMI 

 

MESLEK GRUBU AÇIKLAMASI TOPLAM YÜZDE 

1. MESLEK GRUBU 199 % 7.01 

2. MESLEK GRUBU 144 % 5.07 

3. MESLEK GRUBU 273 % 9.61 

4. MESLEK GRUBU 198 % 6.97 

5. MESLEK GRUBU 454 % 15.99 
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MESLEK GRUBU AÇIKLAMASI TOPLAM YÜZDE 

6. MESLEK GRUBU 271 % 9.54 

7. MESLEK GRUBU 424 % 14.93 

8. MESLEK GRUBU 205 % 7.22 

9. MESLEK GRUBU 176 % 6.20 

10. MESLEK GRUBU 214 % 7.54 

11. MESLEK GRUBU 282 % 9.93 

TOPLAM 2840 % 100.00 

 

b. Askıdaki Üyeler 

Odamızda kayıtlı toplam 5309 üyenin 1052 tanesi askıdadır. Askıdaki üyelerin 313 tanesi 

2014 yılında askıya alınmıştır. 

 

c. Kaydı Silinmiş Sayılan Üyeler 

Odamızda kayıtlı toplam 5309 üyenin 1326 tanesi 5174 sayılı TOBB Kanununun 10. 

maddesine göre kaydı silinmiş sayılandır. Bu üyelerin 272 tanesi 2013 yılında kaydı silinmiş 

sayılanlar bölümüne dâhil edilmiştir. 

 

d. Tasfiye Sürecine Girmiş Üyeler 

Odamızda kayıtlı toplam 5309 üyenin 81 tanesi tasfiye sürecine girmiştir.  
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FİZİKSEL YAPI 

Kuruluşundan 24 Nisan 2010 tarihine kadar bir pasaj içerisinde kiralanan ofislerinde 

üyelerine hizmet veren Odamız, fiziki şartlar nedeni ile istediği kalitede hizmet 

veremiyordu. Yönetim Kurulumuzun girişimleri ile yapımına başlanan ve oldukça kısa 

sürede tamamlanan yeni bina ila bu konuda açığını kapatan Odamız, artık beklenilen 

kalitede ve daha rahat bir ortamda üyelerine hizmet vermektedir. 

Oda Hizmet Binamız 3000 m² arsa üzerine ve 800 m² bina tabanına oturmuş şekilde 5 

kattan oluşmaktadır. Toplam kapalı alan 4000 m²’dir. Oda hizmet binamızda fuaye 

alanları, tüm organ üyelerinin yapacakları toplantı salonları, 300 kişilik toplantı salonu, 

üyelerimize hizmet verecek olan bölümler, danışmanlar için odalar ve restaurant 

bulunmaktadır. SGK, Deniz Ticaret Odası, KEGEV, Aydın Turist Rehberleri Derneği, KODER 

ve Kuşadası Turizm Tanıtma Derneği Oda Hizmet binamızdadır. 

 
 
Kuşadası Ticaret Odası Hizmet Binası 
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MALİ YAPI 
 

KUŞADASI TİCARET ODASI 2014 YILI GELİR-GİDER DURUMU 

 

 

KUŞADASI TİCARET ODSASI – DEMİRBAŞ-TAŞINMAZ-İŞTİRAKLERİ 

 

NOT: Aralık ayı 12.12.2014 itibarıyladır. 
Hazırlayan: Muhasebe Müdürlüğü 
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ODAMIZIN SAHİP OLDUĞU BELGELER 
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2014 YILI YÖNETİM KURULU / 

 MECLİS FAALİYETLERİ 

 

 

 

 

 

 

 

 

(TOPLANTILAR / ZİYARETLER / EĞİTİMLER / PANELLER / 

KONFERANSLAR / BİLGİLENDİRME TOPLANTILARI) 
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OCAK AYI FAALİYETLERİ
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KUŞADASI TİCARET ODASI YÖNETİM KURULU BAŞKANI SERDAR AKDOĞAN  

KUŞADASI 105 FM’DE CANLI YAYIN KONUĞU OLDU 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan, Kuşadası 105 FM’de Belma ile 
Yaşamın Renkleri programında canlı yayın 
konuğu oldu. 

KUŞADASI TİCARET ODASI AKTİF BİR YIL GEÇİRDİ 

Geride bıraktığımız 2013 yılında Kuşadası Ticaret Odası’nda yapılanlar ve 2014 yılı 
hedefleri hakkında program yapımcısı Belma Bircil Özgün’ün sorularını cevaplandıran 
Akdoğan, Kuşadası çevre yolu ile ilgili görüşlerini de açıkladı. 

Belma Bircil Özgün’ün, Kuşadası Ticaret Odası’nda yapılan etkinlikler ve özellikle 
geçtiğimiz günlerde gerçekleşen 600. Yıl etkinlikleri konusundaki sorusunu cevaplandıran 
Akdoğan; 600. Yıl etkinlikleri büyük ilgi gördü. Amacımız eskiyle yeni arasında 
bilgilendirme yapılmasını sağlamak ve özellikle bu konuda gençleri bilgilendirmekti. 
Panelistlerin verdiği bilgilerle, sergilerimizle, Mehter takımı ve geleneksel macuncuların 
görsel şöleniyle bunu sağladığımızı düşünüyorum.  Geçmişimizi bilmezsek geleceğimizi 
şekillendiremeyiz.  

Ticaret Odalarının Kanunların verdiği görevlerinin yanı sıra sosyal yükümlülükleri de vardır. 
Kuşadası Ticaret Odası olarak biz de resmi görevlerimizin yanında resmi olmayan 
görevlerimizle, sadece ticari hayata değil, sosyal hayata da katkı sağlamayı 
amaçlıyoruz.  Dedi. 

TİCARET ODASI SOSYAL YÖNDEN DE ÇOK FAAL 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan programda 2013 yılının 
kısa bir özetini yaparken Ticaret Odası’nın her konuda oldukça aktif bir yıl geçirdiğini 
belirtti ve yapılan eğitimler, raporlar, anketler, seminerler, paneller ve sergilerle ilgili bilgi 
verdi. Akdoğan, açıklamasında Ticaret Odası’nda üyeler ve çalışanlarına yönelik diksiyon, 
dikkat ve konsantrasyon, beden dili, yönetici asistanlığı, personel yönetimi, gıda-hijyen, ilk 
yardım gibi çeşitli konularda sertifikalı ve sertifikasız eğitimler gerçekleştiğini ve 2014 
yılında da ücretsiz eğitimlerin devam edeceğini belirtti ve katılmak isteyenlerin konuyla 
ilgili Ticaret Odası’nı arayarak bilgi alabileceklerini söyledi. Sözlerinin devamında Kuşadası 
Ticaret Odası’nda, üyelerin işlerini kolaylaştırmak adına İşkur, Kosgeb hizmet noktaları 
oluşturulduğunu ve 2013 yılında Kosgeb destekli uygulamalı girişimcilik eğitimleriyle 
amacın Kuşadası’nın ticari hayatına ve ekonomisine katkı sağlamak olduğunu söyleyen 
Akdoğan, Güney Ege Kalkınma Ajansı desteğiyle verilen proje yazma eğitiminden de 90’ı 
Ticaret Odası üyesi, 30’u kamu personeli olmak üzere 120 kişinin yararlandığını, bu 
projeyle de hedeflerinin Kuşadası’nın ulusal ve uluslararası hibe ve desteklerden daha 
fazla yararlanmasını sağlamak olduğunu dile getirdi. 

Ticaret Odası olarak yönetim anlayışlarının üyelerine resmi hizmetin yanı sıra değişik 
alanlarda da hizmet vermek olduğunu belirten Akdoğan, Kuşadası’nda liseye giden ve 
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geleceğin tacirleri olacak olan binlerce öğrenciye Kuşadası’nda gençliğin Kuşadası’na ve 
ticarete bakışı ve geleceğe yönelik beklentileri konusunda Oda olarak anket yapıldığını ve 
sonuçların halen değerlendirildiğini de sözlerine ekledi. 

ÇEVRE YOLU ÇALIŞMALARI ÜYELERİMİZİ PERİŞAN ETTİ 

Çevre yolu çalışmalarıyla ilgili gelen soru üzerine, çevre yolunda iş yapan üyelerin 
gerçekten perişan olduğunu söyleyen Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan; bu çalışmaların yapılacağı önceden bilinse de net bir tarih verilmeden 
başlanması büyük sıkıntıya neden oldu. Bir sabah işine gelen üyelerimiz yollarının 
kapandığını, dükkanlarının önünün kazıldığını gördü. Konuyla ilgili karayollarıyla ve 
ilgililerle görüşüyor, çalışmaları yakından takip ediyorum, gerçekten hızlı gidiyor ama bu 
durumda yapılması gereken tek şey en kısa sürede bu yolun bitirilmesi. 

AKLIN HAKİM OLDUĞU BİR SEÇİM DİLİYORUM 

Madalyonun diğer yüzünde de Kuşadası’nda alternatif yol olmadığını gördük. Sadece 
tüccar, esnaf değil halk da perişan oldu. Bundan da ortaya çıkan şu ki, planları günlük 
değil, uzun vadeli yapmalıyız. 2014 yılı için önümüzde seçim var. İşinin ehli kişilerin 
seçimlerde kazanması önemli. Kişiler değil aklın hakim olduğu bir seçim olmalı. Dedi ve 
program, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın Kuşadası 
halkının ve üyelerinin yeni yılını kutlaması ile sona erdi. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI YENİLENEN AKREDİTASYON BELGESİYLE  
5 YILDIZLI HİZMET VERMEYE DEVAM EDİYOR 

Kuşadası Ticaret Odası üyelerine, Avrupa Odalarıyla uyumlu olarak, 5 yıldızlı hizmet 
vermek amacıyla 2010 yılında Akredite Oda olarak çıktığı yolculuğa aralıksız devam ediyor.  

6. Dönem Akredite Oda olan Kuşadası Ticaret Odası, üç yılda bir yapılan denetimler 
sonucunda yenilenen Akreditasyon belgesini, TOBB İkiz Kuleler’de gerçekleşen törenle 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Başkan Yardımcısı Halim Mete’nin elinden aldı.  

Kuşadası Ticaret Odası Meclis Başkanı Mahmut Öztaş’ın katıldığı törende konuşan Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, göreve geldikleri 2002 yılından 
bugüne oda ve borsalarda çok yol katedildiğini, dünya üzerindeki oda ve borsaların 
sistemlerini inceleyerek kendilerine hazırladıkları yol haritası sayesinde bugün oda ve 
borsaların dünya ölçeğinde en yüksek seviyelere çıktığını söyledi ve dün sistem satın 
alırken bugün dünyaya sistem satan konuma gelindiğini belirterek, “Almanya bile bizden 
bilgi transfer etmeye başladı. Bunları sizlerin sayesinde başardık” dedi. 

Ticaret Odaları ne işe yarıyor sorularının oldukça sık sorulduğunu söyleyen Hisarcıklıoğlu 
konuşmasında, ekonomiyi elinde tutan üyeleri ve TOBB’un yaptığı çalışmalar hakkında 
ayrıntılı bilgi verdi ve oda ve borsaların yol açan, yol gösteren hale geldiğini belirtti.  
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Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Akteditasyon belgesini 
almanın önemini vurguladı, fakat daha da önemlisinin sürdürülebilirliğinin sağlanması 
olduğunu söyledi ve Kuşadası Ticaret Odası’nın bunu başardığını, bunun da hizmet 
kalitesinin 5 yıldızlı olduğunun ispatı olduğunu söyledi ve “bu Kuşadası’nda tüm 
üyelerimizin başarısıdır. Emeği geçen herkese teşekkür ediyorum.” Dedi. 

365 Oda ve Borsa içerisinde toplam 152 Oda ve Borsa Akreditasyon belgesine sahip 
bulunuyor. Kuşadası Ticaret Odası 365 Oda ve Borsa içerisinde 6. Dönem Akreditasyon 
belgesine sahip 84 Oda ve Borsadan biri. 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKANI SERDAR AKDOĞAN İKTİSADİ KALKINMA VAKFI ( İKV) NIN 
GENEL KURULUNA TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİ’Nİ TEMSİLEN İKV DELEGESİ 

OLARAK KATILDI 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, 
AB Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, İKV Başkanı Prof. Dr. Haluk 
Kabaalioğlu ve Vakıf üyelerinin de bulunduğu İKV ( İktisadi 
Kalkınma Vakfı)nın 51. Olağan Genel Kuruluna, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği‘ni  temsilen Delege olarak katıldı.  

16 0cak 2014 tarihinde TOBB İstanbul Hizmet Binasında 
gerçekleşen Genel Kurul,  İKV Başkan Prof. Dr. Haluk 
Kabaalioğlu’nun İKV ‘nin kuruluş amacı ve kurulduğundan beri 
yapılan çalışmaları anlattığı konuşması ile başladı, daha sonra 

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun konuşması ile devam etti. Hisarcıklıoğlu 
konuşmasında, AB üyeliğinin anlamını, ‘kurallar ve kurumlar ülkesi haline gelmek’ olarak 
açıklarken, şunları söyledi: “AB uyum süreci aslında bize kapsamlı, başarısı denetlenmiş bir 
reçete sunuyor. Bu reçetedeki ilaçları, kullanım koşullarına saygı göstererek kullanmamız 
gerekir. Bu çerçevede, 2001 yılında başlayan kapsamlı reformlara devam ettirmeliyiz. Zira 
pedal çevirmeyi bıraktığımızda bisikletin başına gelenler hepimizin malumudur.”dedi.  

Hisarcıklıoğlu konuşmasının devamında Türkiye AB ilişkilerini gündeme getirme şansı 
verilmesinden ve AB konusunda bilgilendirme sağlamış olduğundan dolayı İKV yönetim 
Kuruluna teşekkür ederek, Türk Özel Sektörünün AB ‘ye nasıl baktığının en somut 
göstergesinin İKV olduğunu ve TOBB olarak İKV’ye her zaman destek olmaya devam 
edeceklerini de belirtti.  

Genel kurula katılan AB Bakanı ve Başmüzakereci Mevlüt Çavuşoğlu; İKV nin 51. Olağan 
Genel Kurulu’nda bulunmaktan dolayı duyduğu mutluluğu dile getirirken, görevini 
devraldığında kendisini ziyaret eden ilk kişilerden biri olan TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu ile yaptığı görüşmede ilk yol haritalarının İKV olduğunu belirtti. AB 
serüveninin hangi noktaya nasıl geldiğini, yapılan reformların nasıl yapıldığını ve iş 
dünyasına ne şekilde yansıdığını en yakından yaşayan kurum olan İKV sayesinde, bu 
süreçteki hiçbir politikacının yalnız olmadığını söyledi. 
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Bakan Çavuşoğlu son olarak, bu serüvende verilen sözlerin karşılıklı olarak tutulmasının ve 
somut adımlar atılmasının artık zamanının geldiğini de belirtti.  

AKDOĞAN; AB ÜYELİĞİ SÜRECİNDE HERKESE GÖREV DÜŞMEKTEDİR 

İKV’nin 51. Olağan Genel Kuruluna TOBB delegesi olarak katılan Kuşadası Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, AB ve Türkiye –AB ilişkilerindeki gelişmeler 
hakkında Türk iş dünyasını ve kamuoyunu bilgilendirmek amacı ile  İstanbul Ticaret Odası 
ve İstanbul Sanayi Odasının ortak girişimleri ile 1965 yılında kurulan İKV ‘nin, 
kurulduğundan bu yana düzenlediği seminerler, toplantılar ve panellerle, yurt içi ve yurt 
dışında geçekleştirdiği faaliyetler ile Türkiye- AB ilişkileri konusunda saygın bir kuruluş 
olduğunu belirterek,  “ Türkiye’nin AB üyeliği sürecinde sadece hükümete değil sivil 
toplum kuruluşlarından, medya kuruluşlarına, sivil vatandaşa kadar herkese görev 
düşmektedir. İKV ‘nin de bu anlamda, özellikle ülkemizin yurt dışında tanıtımını yapmak, 
kamuoyunu bilgilendirmek amacı ile hazırlattığı raporlar, düzenlediği seminerler ve 
Türkiye AB bütünleşme sürecinde katkıda bulunacak projeler bu süreçte önemli bir yer 
edinmektedir.” dedi. Akdoğan ayrıca İKV’nin 51. Genel Kurul’un da seçilen yönetim kurulu 
üyelerine başarılar diledi.   

Divan Başkanlığını İTO Başkanı İbrahim Çağlar’ın yaptığı İKV 51. Olağan Genel Kurulu 
toplantısında eski MÜSİAD Başkanı Ömer Cihad Vardan İKV Başkanlığına seçildi. 2013-
2015 Dönemi İKV Yönetim Kurulu ise şu isimlerden oluştu: Ömer Cihad Vardan, Prof. Dr. 
Haluk Kabaalioğlu, Mesut Okyay, Yavuz Canevi, Atilla Menevşe, Işınsu Kestelli, Ahmet 
Sayar, Mehmet Nuri Görenoğlu, Zeynep Bodur Okyay, Baha Telli, İlyas Gençoğlu, İlhan 
Soylu, Şükrü Alkan, Münir Üstün, Tuğrul Kutadgobilik, Hikmet Tanrıverdi, Simone 
Kaslowski, Denetim Kurulu’na seçilen isimler ise Hasan Hüseyin Coşkun ve Kenan Atalay 
da oldu. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI 3.MESLEK KOMİTESİ HAZIRLADIĞI RAPORU KAYMAKAM 
MUAMMER AKSOY’A SUNDU 

 

Kuşadası Ticaret Odası, 3. Meslek Komitesi; (yeme-içme-
eğlence sektörü) uzun süredir,  Atatürk Bulvarı, Kaleiçi, 
Barlar Sokağı ve Kadınlar Denizi’nde restaurant, cafe, bar 
gibi iş kollarında faaliyet gösteren Kuşadası Ticaret Odası 
üyeleriyle yaptığı toplantılar sonucu sektörün sorunları ile 
ilgili öne çıkan konuları içeren raporunu Kuşadası 

Kaymakamı Muammer Aksoy’a iletti. 

Kuşadası Ticaret Odası Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Nejad Özalp, Yönetim Kurulu Üyeleri ve 3. Meslek Komitesi üyeleri Seydi Yıkılmaz, Macit 
Demiroğlu ve Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Edip Sayıalioğlu’nun hazır bulunduğu 
toplantıda, son günlerde ilçemizde gerçekleşen üzücü olaylar da gündeme geldi. 
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YEME-İÇME-EĞLENCE SEKTÖRÜNÜN SORUNLARI VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİ GÖRÜŞÜLDÜ 

Kuşadası’nın turizm açısından eski günlerine dönmeye başladığı son yıllarda yaşanan 
vahim olaylarla ulusal basında gündeme gelmesinin üzücü olduğunu belirten ve yaşanan 
bu olaydan dolayı da üzüntüsünü dile getiren Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Nejad 
Özalp’tan sonra söz alan Yönetim Kurulu ve 3. Meslek Komitesi üyesi Seydi Yıkılmaz’da 
komitelerinin aylardır üzerinde çalıştığı raporda, özellikle güvenlik (Barlar sokağı ve 
Kaleiçi), MOBESE kamera sistemi, yönlendirme tabelaları, ulaşım, trafik ve otopark 
sorunu, her şey dahil sistemi, işyeri açma ruhsatlarına uyulmaması, nitelikli ve kalifiye 
eleman eksikliği, fiyat politikalarındaki dengesizlikler, çevre düzenlemeleri ve tanıtım 
konularının incelendiğini ve bu sorunlara ilişkin çözüm önerileriyle birlikte sunulduğunu 
söyledi. 

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, yaşananlardan son derece üzüntü duyduğunu, bu 
konuda ve ilçemizin emniyeti açısından özellikle alan hakimiyeti konusunda çalışmaların 
sürdüğünü belirtti ve raporda belirtilen çalışmaların hepsini yapmanın gerekliliğini 
vurgulayarak Kuşadası Ticaret Odası 3. Meslek Komitesine  çalışmalarından dolayı 
teşekkür etti.  

Kaymakam Muammer Aksoy, Kuşadası’nda kaliteyi arttırmak adına çalışmaların devam 
ettiğini, bu konuda yakın çevrede bulunan tüm destinasyonlara ulaşacak raylı sistem ve 
bisiklet yoluyla, bireysel turizmin de canlanacağını söyledi ve Kesedağı’nda yapılması 
planlanan projeyle ilgili de bilgi verdi. Kuşadası Ticaret Odası’nın da ısrarla üzerinde 
durduğu amfitiyatro’nun da bu alanda yapılacağını belirten Kaymakam Aksoy, birçok 
sosyal alanı içinde barındıran ve Kuşadası’nın en güzel noktasında olan bu projeyle 
Kuşadası’na gelenlerin artık belli bir alanda toplanmayacağını, Kuşadası’nda bir noktada 
toplanılmasının her açıdan dezavantaj olduğunu söyledi. 

Toplantının sonunda Kuşadası Ticaret Odası Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Nejad Özalp, Yönetim Kurulu Üyeleri ve 3. Meslek Komitesi 
üyeleri Seydi Yıkılmaz, Macit Demiroğlu ve Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Edip 
Sayıalioğlu, Kaymakam Muammer Aksoy’un önerisiyle, 3. Meslek Komitesinin hazırladığı 
rapor doğrultusunda ilk etapta belirlenen sorunlardan MOBESE, yönlendirme tabelaları ve 
aydınlatma konularında kesin noktalar belirleyerek somut adımlar atılması ve hayata 
geçmesinin sağlanması amacıyla Kaymakam Aksoy’a iletme kararı aldılar. 
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KERVANSARAY İÇİN TOPLANDILAR 

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy 
başkanlığında, Aydın Vakıflar Bölge 
Müdürlüğü’nden Bölge Müdürü Selami Katran ve 
Adem Kirlioğlu, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Meclis Başkan 
Yardımcısı Tolga Erdem, Belediye Başkan Vekili 

Ahmet Kireç, Kuşadası Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Halit Şakar ve Ahmet Altunsoy, 
Kuşadası’nın tarihi değeri Kervansaray’ı Kuşadası’na kazandırmak için biraraya geldiler. 

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy’un Vakıflar Bölge Müdürü’nü de davet ederek 
konuyla ilgili somut adımlar atılmasını sağladığı toplantıda kurum temsilcileri, 
Kervansaray’ı Kuşadası Belediyesinin, diğer kurumlarla birlikte hareket ederek alması 
konusunda fikir birliğine vardılar.  

Kervansaray’ın han fonksiyonunu sürdürmesi ve etkin bir şekilde kullanılması, kısmı bir 
müze, Türk yemeklerini sunan lokanta ve geleneksel dükkanlardan oluşması, 
konaklanabilecek ve halka açık bir alan olması konusunda ortak görüş içerisinde olan 
Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan, Meclis Başkan Yardımcısı Tolga Erdem, Belediye Başkan Vekili Ahmet 
Kireç, Kuşadası Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Halit Şakar ve Ahmet Altunsoy, ayrıntılı 
bir çalışma yapmak için 12 Şubat Çarşamba günü Kuşadası Ticaret Odası’nda konunun 
uzmanlarıyla da bir araya gelmeyi kararlaştırdılar. 

Aydın Vakıflar Bölge Müdürü Selami Katran’ın da Kervansaray’ı bir kamu kurumunun 
almasını desteklediği toplantıda konuşan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan; Kervansaray tarihi bir değerimiz. Bizim oda olarak çıkış noktamız bu 
değeri korumak ve işletmesinin Kuşadası’nda kalmasını sağlamak. Belediyenin almasını biz 
de destekliyoruz. Bu konuda işbirliğine hazırız dedi. 

Toplantının sonunda Vakıflar Bölge Müdürüyle birlikte Kervansaray gezildi ve karşılıklı 
görüş alışverişinde bulunuldu. 
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KUŞADASI TİCARET ODASI YÖNETİMİ  

DAVUTLAR MESLEK YÜKSEKOKULU AÇILIŞINA KATILDI 

Davutlar’da, Aydın Valiliği, Kuşadası Kaymakamlığı, 
Davutlar Belediyesi’nin destekleri, Davutlar Yüksek 
Öğrenim Derneği’nin girişimleri, hayırsever Emine-Veli 
Kutlu çifti ve diğer hayırseverlerin bağışlarıyla yaptırılan 
Davutlar Meslek Yüksekokulu’nun açılışı kalabalık bir 
davetli topluluğunun ve Davutlar halkının katılımıyla 
gerçekleşti. 

Açılışta konuşan Adnan Menderes Üniversitesi Rektörü 
Mustafa Birincioğlu; okula yeni dönemde öğrenci 
alınacağını ve okulun Aşçılık, Turizm Otel İşletmeciliği, 
Deniz Liman İşletmeciliği ve Yat Kaptanlığı olmak üzere 

dört bölümde eğitim vereceğini söyledi. 

Konuşmaların ardından tören, okul yapımına katkı sağlayanlara plaket verilmesi , toplu 
olarak kurdele kesimi, okul binasının gezilmesi ve ikramlarla devam etti.  

Törende, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Meclis Başkanı 
Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Namık Kemal Daylan, Yönetim Kurulu 
Üyeleri Müslüm Yıldırım, İrfan Yiğit, Suat Özdemir, Meclis Üyeleri Ahmet Semih Arcan, 
Burhan Özazman, Disiplin Kurulu Üyesi Cem Arslan, Seyahat Acenteleri Meslek Komitesi 
Başkanı Turgay Yılmaztekin ve Kuşadası Turizm ve Tanıtma Derneği Başkanı Bülent 
İlbahar’da hazır bulundu. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI ÜST YÖNETİMİ STRATEJİK PLANLAMA EĞİTİMİ ALDI 

Kuşadası Ticaret Odası 2014-2017 yıllarını kapsayan 
Stratejik Planının hazırlanması kapsamında yürütülen 
çalışmalar doğrultusunda ilk olarak Oda Üst Yönetimi, 
Stratejik Planlama eğitimi aldı. 

Kuşadası Ticaret Odası tarafından 2013 yılı Teknik Destek 
Programı kapsamında Güney Ege Kalkınma Ajansı’na 

sunulan ve başarılı bulunarak destek almaya hak kazanan “Stratejik Planlama ve 
Performans Yönetimi Eğitimi” projesi kapsamında, Denizli ABİGEM Eğitmeni Nezahat 
TÜRKÖZ tarafından verilen  “Stratejik Planlama” eğitimine Kuşadası Ticaret Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Serdar AKDOĞAN, Meclis Başkanı Mahmut ÖZTAŞ, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcıları Nejad ÖZALP ve Namık Kemal DAYLAN, Meclis Başkan Yardımcısı Tolga 
ERDEM, Meclis Katip Üye Faik ALP, Yönetim Kurulu Üyeleri Macit DEMİROĞLU, Müslüm 
YILDIRIM, Seydi YIKILMAZ,  İrfan YİĞİT, Suat ÖZDEMİR, Disiplin Kurulu Başkanı BÜLENT 
BAKYAZ, Disiplin Kurulu Üyesi Cem ARSLAN, Hukuk Müşaviri Birgül ÖNER ve Genç 
Girişimciler Kurulu Başkanı Edip SAYIALİOĞLU katıldı. 
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Denizli ABİGEM Eğitmeni Nezahat TÜRKÖZ, Kuşadası Ticaret Odası Üst Yönetimine; Neden 
Stratejik Planlama, Stratejik Planlamanın Tanımı, Özellikleri, Önemi, Organizasyon Yapısı, 
Stratejik Planlama Süreci, Stratejik Planda bulunması gereken unsurlar ve maliyetlendirme 
konularında ayrıntılı bilgiler verdi. Ticaret Odası’nın güçlü yanları, zayıf yanları, fırsatları ve 
tehditlerinin de (SWOT Analizi) tartışıldığı eğitimde Oda Üst Yönetimi, Ticaret Odası’nın 
Vizyonu, Misyonu ve Temel Değerleri hakkında görüşlerini belirttiler. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar AKDOĞAN, vizyonu, misyonu, 
temel değerleri, kaliteli hizmet anlayışı, Yönetim Kurulu, Meclisi, Meslek Komiteleri ile 
üyelerine 5 yıldızlı hizmet veren, üyelerinin sorunları ile yakından ilgilenen, sorunları ilgili 
makamlara ileten, düzenli olarak sertifikalı-sertikasız eğitimler düzenleyen, ilçemizin 
sosyal ve kültürel hayatına da katkılarda bulunan ve kendisini sürekli yenileyen Kuşadası 
Ticaret Odası’nın önümüzdeki 4 yılda ilçemiz ekonomisi, üyelerimiz ve ticari hayatı için bir 
yol haritası olacak olan Stratejik Planın çok önemli olduğunu belirtti. 

Kuşadası Ticaret Odası 2014-2017 yıllarını kapsayacak olan stratejik plan hazırlıkları 
kapsamında Oda personeli de önümüzdeki günlerde  stratejik planlama eğitimi alacak ve 
tüm paydaşların katılımıyla yapılacak olan çalıştay sonrasında söz konusu plan 
tamamlanmış olacak. 

 

T.C. GÜNEY EGE KALKINMA AJANSI 2014 MALİ DESTEK PROGRAMI  
BİLGİLENDİRME TOPLANTISI ODAMIZDA YAPILDI 

Kuşadası Kaymakamlığı ile Odamız işbirliğinde, Güney Ege 
Kalkınma Ajansı 2014 yılı Mali Destek Programı 
Bilgilendirme Toplantısı Odamız toplantı salonunda 
yapıldı. Güney Ege Kalkınma Ajansı Program Yönetimi 
Uzmanlarından Zeynep GÖK ve Aydın Yatırım Destek Ofisi 
Uzmanlarından Aysun KARADAYI tarafından yapılan 
sunumda, Ajans tarafından önceki yıllarda verilen hibe 

destekleri ve Ajansın 2014 yılı Mali Destek Programı kapsamında Kâr Amacı Güden 
Kuruluşlar İçin Yenilikle Dönüşüm ve Çevre konuları ve Kâr Amacı Gütmeyen Kuruluşlar 
İçin Yenilikle Dönüşüm programları hakkında yatırım yapmak isteyen üyelerimize ayrıntılı 
bilgiler verildi. 

2014 Yılı Mali Destek Programları ile toplamda 20 milyon TL’nin bölgeye aktarılmasının 
planlandığı, kalkınmada özel sektörün özellikle ana sektörlerde itici güç olması nedeniyle 
2014 yılı Mali Destek Programının özel sektörü desteklemek üzere planladığını, bu 
nedenle bu programda özel sektöre 20 milyon TL’lik bütçenin 17 milyon TL’si ayrıldığını ve 
Kar amacı güden işletmelere yönelik Yenilikle Dönüşüm Mali Destek Programının bütçesi 
11 milyon TL olarak belirlendiğini belirtti. Bu program kapsamında işletmelerin yenilik, 
teknoloji, tasarım ve markalaşma kapasitelerinin geliştirilerek rekabet güçlerinin 
arttırılması amaçlandığını ifade eden GÖK, Küçük Ölçekli Altyapı Projelerine yönelik 
Yenilikle Dönüşüm Mali Destek Programının bütçesinin 3 milyon TL olduğunu, bu program 
kapsamında bölgenin AR-GE, teknoloji, tasarım, yenilik ve yeniliğe dayalı girişimcilik 
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kapasitesinin attırılması, özel sektör, üniversite, kamu kuruluşları ve sivil toplum 
kuruluşları arasında işbirliğinin geliştirilmesinin amaçlandığını kaydetti. 

Kar amacı güden işletmelere yönelik hazırlanan Çevre Mali Destek Programının bütçesinin 
ise 6 milyon TL olarak belirlendiğini belirten Zeynep GÖK, “Bu program kapsamında ise 
çevresel sürdürülebilirliği sağlamak üzere bölgede çevre kirliliğinin azaltılması, atıklardan 
yeni ürün ve enerji üretilmesi ile katma değerin arttırılması amaçlanmaktadır” dedi. Son 
olarak GEKA desteklerinin Bölge Planına ve Kalkınma Planına dayandığını ifade 
ederek,  tekliflerinin son başvuru tarihinin 30 Nisan 2014 Çarşamba günü olduğunu 
belirtti. 

Toplantı Aydın Yatırım Destek Ofisi Uzmanlarından Aysun KARADAYI ve Program Yönetimi 
Uzmanlarından Zeynep GÖK’ün toplantıya katılan üyelerimizin sorularını cevaplaması ile 
son buldu. 

Güney Ege Kalkınma Ajansı 2014 Yılı Mali Destek Programı hakkında açıklama yapan 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar AKDOĞAN, çevre ve yenilik 
konusunda yatırım yapmak ve işletmelerini geliştirmek isteyen üyelerimizin için bunun çok 
önemli bir fırsat olduğunu ifade etti ve ilçemizin sadece GEKA değil TKDK, Avrupa Birliği, 
Ulusal Ajans, TÜBİTAK, gibi ulusal ve uluslararası hibe desteği sağlayan kurum ve 
kuruluşlardan azami ölçüde yararlanmasının ilçemiz ekonomisine çok önemli katkılarının 
olacağını ve bu konuda üyesi oldukları Odalarından her zaman destek alabileceklerini 
sözlerine ekledi. 

 

AYDIN TURİST REHBERLERİ ODASI DÜNYA REHBERLER GÜNÜ’NDE AÇILDI 

Aydın Turist Rehberleri Odası (ATRO) Kuşadası Ticaret 
Odası hizmet binasında, Dünya Rehberler Günü’nde 
düzenlenen kokteyl ile açıldı. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Meclis Başkan 
Yardımcısı Tolga Erdem, Yönetim Kurulu üyeleri Seydi 
Yıkılmaz, Müslüm Yıldırım, Suat Öztürk, Genç Girişimciler 
Kurulu Başkanı Edip Sayıalioğlu ve kalabalık bir davetli 
topluluğunun katıldığı açılış töreninde kokteylinde 

konuşan Aydın Turist Rehberleri Odası Başkanı İsa Levent Gürçavdı; tüm rehberlerin 
Dünya Rehberler Günü’nü kutladı ve odanın, Kuşadası Ticaret Odası binasında hizmete 
girmesinde katkılarından dolayı Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan’a teşekkür etti ve plaket verdi. 

Aydın Turist Rehberleri Odası’nın kuruluşunda katkıda bulanan ve aynı zamanda rehber 
olan Kuşadası Ticaret Odası Meclis Başkan Yardımcısı Tolga Erdem ve diğer katkıda 
bulunanlara plaketlerinin verilmesinin ardından Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Şoförler Odası Başkanı Hüsnü 
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Öten, Özer Kayalı ve Aydın Turist Rehberleri Odası Başkanı İsa Levent Gürçavdı tarafından 
kurdele kesilerek, odanın resmi açılışı gerçekleştirildi. 

 

KUŞADASI VERGİ DAİRESİ MÜDÜRÜ TİCARET ODASI’NI ZİYARET ETTİ 

Kuşadası Vergi Dairesi Müdürü Hulki Sarıoğlu ve Gelir 
Uzmanı Ahmet Çelik Vergi Haftası Etkinlikleri kapsamında 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan’ı makamında ziyaret etti. 

Verginin toplumun tüm kesimlerine benimsetilmesi ve 
gönüllü olarak ödeme alışkanlığının artması amacıyla her 

yıl Şubat ayının son haftasında Vergi Haftası düzenlendiğini belirten Vergi Dairesi Müdürü 
Hulki Sarıoğlu, Vergi Dairesinin çalışmaları hakkında da bilgiler verdi. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Devletimizin en büyük 
gelir kaynaklarından birisi olan vergide sağlıklı bir bilinç oluşmasının şart olduğunu dile 
getirdi ve verilen vergilerin topluma geri döndüğünü belirtti. Daha iyi ve güvenli bir 
gelecek için herkesin vergilerini ödeyerek vatandaşlık görevini yerine getirmesi gerektiğini 
belirten Akdoğan, ziyaret için teşekkür etti ve tüm Maliye çalışanlarının Vergi Haftası’nı 
kutladı. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA STRATEJİK PLAN ÇALIŞTAYI YAPILDI 

Kuşadası Ticaret Odası’nın 2014-2017 yıllarını kapsayacak 
olan Stratejik Planı’nı oluşturmak amacıyla düzenlenen 
çalıştay, Ticaret Odası Konferans Salonu’nda gerçekleşti. 

Kuşadası Ticaret Odası tarafından Güney Ege Kalkınma 
Ajansı’na (GEKA) sunulan ve başarılı bulunarak destek 
almaya hak kazanan “Stratejik Planlama Ve Performans 

Yönetimi” projesi kapsamında gerçekleştirilen ve Denizli ABİGEM Eğitmeni Nezahat 
Türköz tarafından yönetilen çalıştaya Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu üyeleri, 
Meclis üyeleri, komite üyeleri, il ve ilçedeki kamu kurum ve kuruluşların temsilcileri, Aydın 
ili oda-borsa temsilcileri, Adnan Menderes Üniversitesi, tedarikçiler, girişimciler, sivil 
toplum kuruluşları temsilcileri ve basın mensupları katıldı. 

TİCARET ODASI’NIN GÜÇLÜ VE GELİŞMEYE AÇIK YÖNLERİ TARTIŞILDI 

Çalıştayı yöneten Eğitmen Nezahat Türköz, “ en akıllı ya da en güçlü olanın değil, değişime 
en iyi uyum sağlayanın ayakta kaldığını” belirtti ve Kuşadası Ticaret Odası yönetiminin de 
bu noktada paydaşlarının  görüşlerini almak için bu çalıştayı düzenlediğini  dile getirdi.  
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Kuşadası Ticaret Odası’nın güçlü ve gelişmeye açık yanlarının tartışıldığı (SWOT analizi) ve 
gruplara ayrılarak görüşlerini bildiren her katılımcının fikir ve önerisinin tek tek 
değerlendirildiği çalıştayda katılımcılar, Kuşadası Ticaret Odası’nın 4 yılını planlayacak 
önerilerini sunarak stratejik planın hazırlanmasına katkıda bulundular.  

Çalıştay öncesinde ve sonrasında konuşan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan;  

Kurumsallaşmaya çok önem veren, Kuşadası’nın sosyal ve kültürel hayatına da katkıda 
bulunan ve kendisini sürekli yenileyen Kuşadası Ticaret Odası’nın bugün geldiği noktanın 
ve yaptığı çalışmaların ortada olduğunu dile getirdi ve bunda paydaşlarının da katkısının 
büyük olduğunu belirterek, Kuşadası Ticaret Odası için çalıştaydan çıkan fikirlerin çok 
önemli olduğunu, bu fikirlerin  Kuşadası Ticaret Odası’nın 4 yıllık süreçte oda üyeleri, ilçe 
ekonomisi ve ticari hayatı için yol haritası olacak  Stratejik Planın da aynı zamanda yol 
gösterici olacağını belirtti ve vakitlerini ayırarak çalıştaya katılan tüm paydaşlara teşekkür 
etti. 

Çalıştay öncesinde “Stratejik Planlama Ve Performans Yönetimi eğitimi” projesi 
kapsamında Kuşadası Ticaret Odası personeli de Denizli ABİGEM Eğitmeni Nezahat Türköz 
tarafından  toplamda iki gün süren, 16 saatlik Stratejik Planlama eğitim aldı. 

 

ŞUBAT AYI OLAĞAN MECLİS TOPLANTISI TİCARET ODASI’NDA YAPILDI 

Şubat ayı olağan Meclis Toplantısı Kuşadası Ticaret Odası 
Meclis Salonunda yapıldı.  

Meclis Başkanı Mahmut Öztaş’ın açılış konuşmasıyla 
başlayan toplantıda Ocak ayı Hesaplarının ve Yönetim 
Kurulu Faaliyet Raporunun onaylanmasının ardından 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 

AKDOĞAN söz alarak, Ticaret Odası tarafından düzenlenen sertifikalı ve sertifikasız 
eğitimler hakkında bilgi verdi. Akdoğan konuşmasının devamında, Ticaret Odası 
paydaşlarının katılımıyla gerçekleştirilen Kuşadası Ticaret Odası 2014-2017 Stratejik Plan 
Çalıştayı ve Kervansaray’ın son durumu ile ilgili gelinen nokta hakkında Meclis Üyelerine 
bilgi verdi.  

Yeni İnternet yasası hakkında da verilen bilginin ardından Şubat ayı Meclis 
toplantısı,  Yönetim Kurulu Başkanı Serdar AKDOĞAN’ın çevre yolundaki çalışmalar ve 
konuyla ilgili yaptığı görüşmeler hakkında  bilgi vermesi ve yeni turizm sezonundaki 
beklentilerin görüşülmesiyle devam etti ve görüş ve öneriler ile sona erdi. 
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HİJYEN EĞİTİMLERİ BAŞLADI 

Odamız ile Kuşadası Halk Eğitim Merkezi işbirliğinde, 5 
Temmuz 2013 tarihli 28698 sayılı Resmi Gazetede 
yayımlanarak yürürlüğe giren “Hijyen Eğitimi 
Yönetmeliği” kapsamında güzellik ve saç bakım 
hizmetleri, pazarlama ve perakende, yiyecek içecek 
hizmetleri, toplum sağlığını koruyucu hizmetler ve gıda 
teknolojisi alanlarında hizmet veren üyelerimize ve 
üyelerimizin çalışanlarına yönelik düzenlenen hijyen 
eğitimleri başladı.  

Eğitmen Aysun DURMAN tarafından katılımcılara, hijyen 
yönetmeliği, hijyenin tanımı, hijyenin nasıl sağlandığı, 
temizlik ve dezenfeksiyon, sanitasyon, 
mikroorganizmalar, bakteriler, virüsler, mantarlar, 
parazitler, hastalıkların bulaşma yolları, enfeksiyon zinciri, 
sık görülen hastalıklardan besin zehirlenmesi, tifo, kolera, 

botilismus zehirlenmesi, Hepatit B, bağırsak parazitleri, kızamık, kabakulak, suçiçeği, soğuk 
algınlığı, grip, verem, uçuk, kızamık, kızamıkçık, kabakulak, boğmaca, tüberküloz, difteri, 
sıtma konusunda ayrıntılı bilgiler verildi.  

 

AYDIN’DA VERGİ REKORTMENLERİ ÖDÜLLENDİRİLDİ 

Aydın Vergi Dairesi tarafından, 25. Vergi Haftası 
Etkinlikleri kapsamında Aydın’da ki vergi rekortmeni kişi 
ve kuruluşlara yönelik ödül töreni düzenlendi. Aydın 
Serbest Muhasebeci ve Mali Müşavirler Odası Hizmet 

Binası’nda gerçekleştirilen ödül töreniyle 2012 yılı gelirleri nedeniyle 2013 yılında en çok 
kurumlar ve gelir vergisi ödeyen mükelleflere ödülleri takdim edildi.  

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan ve Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Namık Kemal Daylan’ın da hazır bulunduğu törene Aydın protokolü, daire 
amirleri ve davetliler katıldı  

AYDIN KURUMLAR VERGİSİ BİRİNCİSİ ODAMIZ ÜYESİ DİANA OTEL YATIMLARI A.Ş. 

Aydın Vergi Dairesi’nin 2013 yılında en çok kurumlar ve gelir vergisi ödeyen rekortmenleri 
belli oldu. Bu kapsamda kurumlar vergisi birincisi olan Kuşadası Ticaret Odası üyesi Diana 
Otel Yatırımları ve İşletmeciliği A.Ş olurken ödülü şirket adına temsilci Ali Fuat Tumbul, 
Vali Erol Ayyıldız’ın elinden aldı. En çok kurumlar ve gelir vergisi ödeyen diğer 
rekortmenler  ; Gelir vergisi birincisi Muharrem Hilmi Kayhan, Kurumlar vergisi ikincisi Batı 
Ege Mermer Sanayi ve Ticaret A.Ş., gelir vergisi ikincisi  Eyüp Hilmi Kayhan, Kurumlar 
vergisi üçüncüsü Jantsa  Jant Sanayi ve Ticaret A.Ş., gelir vergisi üçüncüsü ise Tevfik Özalp 
oldu. 
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MÜŞTERİ MEMNUNİYETİ EĞİTİMİ ÜYELERİMİZDEN BÜYÜK İLGİ GÖRDÜ 

Kuşadası Ticaret Odası‘nın üyelerine yönelik düzenlediği 
eğitimler kapsamında gerçekleşen “Müşteri Memnuniyeti 
Eğitimi”, eğitmen Dr. Barbaros Kon tarafından Kuşadası 
Ticaret Odası’nda verildi. 

 Üyelerin yoğun ilgi gösterdiği eğitimde katılımcılar; 
müşteri kimdir sorularından, fark yaratan müşteri 

memnuniyeti, müşteri anlayışının dünü-bugünü, markalaşmış müşteri deneyimi, 
müşterilerin istekleri, hizmet kalitesi, şikayetler, müşteri odaklılık, doğru iletişim 
konularına kadar müşteri memnuniyeti konusunun tüm detaylarını öğrenme imkanı 
buldular.  

“Müşteri mutluluğunu garanti altına almak hepimizin görevidir”, denilen eğitimde 
Eğitmen Dr. Barbaros Kon’un üzerinde durduğu konulardan biri de “müşteri her zaman 
haklı değildir, ama her zaman müşteridir” oldu.  

Eğitimden çok yararlandıklarını belirten katılımcılar, eğitimin üyelere son derece faydalı 
olduğunu söylediler ve Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan ve 
Yönetim Kuruluna teşekkür ettiler.  

 

İLÇE DANIŞMA KURULU KESEDAĞI PROJESİ İÇİN BİRARAYA GELDİ 

Kuşadası İlçe Danışma Kurulu, Kuşadası Kaymakamı 
Muammer Aksoy başkanlığında biraraya gelerek Kesedağı 
ile ilgili hazırlanan proje üzerinde görüş alışverişinde 
bulundu. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Namık Kemal 

Daylan, Yönetim Kurulu Üyesi İrfan Yiğit ve Mali Danışman Mustafa Oğuzkaan’ın de 
katıldığı,  kurum başkanları, mülki idare amirleri, sivil toplum temsilcileri ve İlçe Danışma 
Kurulu’nun diğer üyelerinden oluşan yaklaşık 100 kişinin bir araya geldiği toplantıda 
konuşan Kaymakam Aksoy; Kuşadası’nın menfaati, fikirlerin oluşması ve herkesin fikrini 
söylemesi için biraraya gelindiğini söyledi ve Kesedağı ile ilgili hazırlanan taslak projeyi 
katılımcılara sundu.  

Kesedağı’nda yapılması planlanan, içinde amfitiyatro, seyir terasları, havuzlar, müze, 
sosyal alanlar olan ve 1500-2000 kişinin aynı anda dolaşabileceği, denizden gelenlerin ilk 
anda göreceği bir kule, etrafında güvercin kanadı simgesi ve değişik alternatiflerden 
oluşarak hazırlanmış projelerin incelendiği ve katılımcıların  görüşlerini belirttiği toplantıda 
herkesin ortak görüşü; Kesedağı’nın Kuşadası’na hakim ve en güzel manzaraya sahip nokta 
olduğu ve böyle bir projenin Kuşadası’na çok büyük katkı sağlayacağı oldu. 
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Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’da ; Teknoloji çağındayız 
herkes en güzel noktalardan fotoğraf çekiyor. Burada da yaratılacak noktalarla fotoğraf 
meraklıları ve ziyaretçilerin gelmesi ve google’da ilk 3’e girmesi çok önemli dedi ve 
yapılacak amfitiyatro nun konumuna değinerek, ünlü sanatçıların konserlerinde arka 
planda Kuşadası manzarasının nefis görüneceğini ve ilçemizin ulusal ve uluslararası 
arenada tanıtımına katkı sağlayacağını hatırlattı. 

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, toplantıya katılımın yüksek olmasından dolayı 
duyduğu mutluluğu dile getirerek, çok güzel fikirler çıktığını söyledi ve Kesedağı 
bölgesinde kentsel dönüşümün de mutlaka olacağını ve hepsinin aşamalı olarak 
gerçekleşeceğini belirtti. 

Projenin sunulmasının ardından “İlçe Danışma Kurulu’nun Çalışma Yöntemi ne olmalı” 
sorusunun da tartışıldığı toplantıda görüş bildiren Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar  Akdoğan; yaklaşan yerel seçimlerin ardından tüm sivil toplum 
kuruluşlarının katılacağı bir çalıştay ve ekip çalışmasıyla Kuşadası’nda planlama 
yapılabileceğini belirtti ve toplantı Kaymakam Aksoy’un tüm katılımcılara teşekkür ederek, 
çıkan fikirlerin değerlendirileceğini ve toplantıların devam ederek somut adımlar 
atılacağını belirtmesiyle sona erdi. 

 

KADINLAR GÜNÜ’NDE “GÜÇLÜ KADINLAR” KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA 

8 Mart Dünya Kadınlar Günü kapsamında “Güçlü Kadınlar 
“ temalı fotoğraf sergisi Kuşadası Ticaret Odası Sergi 
Salonunda açıldı. Sanatçı Gülhan Kırdı’nın eserlerinden 
oluşan sergiye Kuşadalı  kadınlar ve davetliler ilgi 
gösterdi. 

Mimar Sinan Üniversitesi Fotoğraf bölümü mezunu, 
Fotoğraf Editörü Gülhan Kırdı, Kuşadası Ticaret Odası’ndaki sergisinin açılışında yaptığı 
konuşmada “Güçlü Kadınlar” projesindeki kadınların, toplumda kadının yeri konusundaki 
algıya karşı gelen ve kendine güvenen kadınlar olduğunu, toplumda erkek işi diye bilinen 
işlerde çalışma gücü bulan bu kadınların iyi birer örnek olacağını düşündüğü için bu 
projeyi hayata geçirdiğini anlattı. 

Sergiye Güçlü Kadınlar ismini verirken, kadını güçlü kılan şeyin sadece bu olduğunu 
düşünmediğini belirten Kırdı, kadını güçlü yapan bir çok öge olduğunu da vurguladı. 

Sergi açılışında konuşan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, 
serginin alışılmışın dışında kadın portreleri çizdiğini ve erkek işi diye bilinen işleri 
kadınların da yapabileceğini gözler önüne serdiğini söyleyerek sanatçı Gülhan Kırdı’nın ve 
tüm  kadınların, 8 Mart Dünya Emekçi Kadınlar Günü’nü kutladı. 
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18 MART ÇANAKKALE ZAFERİ VE ŞEHİTLERİ ANMA GÜNÜ  
KUŞADASI’NDA ETKİNLİKLERLE ANILDI 

18 Mart Çanakkale Zaferi ve Şehitleri Anma Günü, 
Kuşadası’nda düzenlenen çeşitli etkinliklerle anıldı. 

18 Mart Çanakkale Zaferinin 99. Yılında Gazibeğendi’de 
düzenlenen etkinliğe Kuşadası Kaymakamı Muammer 
Aksoy, Garnizon Komutanı Jandarma Binbaşı Ferhat 
Aslan, Belediye Başkanı M. Esat Altungün, Cumhuriyet 

Başsavcısı Aydın Can, Kuşadası Emniyet Müdürü Mustafa Topal, Kuşadası Ticaret Odası 
Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, daire amirleri, gaziler, şehit ve gazi aileleri, askerler, 
öğretmen ve öğrenciler, sivil toplum örgütleri ve vatandaşlar katıldı. 

Çelenk töreninin ardından saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunmasıyla devam eden 
törende Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy tarafından İstiklal Gazisi Ahmet Akat’ın kızı 
Güler Bademci’ye İstiklal Madalyası ve Beraati takdim edildi ve tören Kuşadası Şehit 
Aileleri ve Gaziler Derneği Başkanı Erdal Sezginer ve Kuşadası Garnizon Komutanı 
Jandarma  Binbaşı Ferhat Aslan’ın konuşmalarıyla devam etti.  

Kuşadası Şehit Aileleri ve Gaziler Derneği Başkanı Erdal Sezginer konuşmasında tüm 
şehitlere Tanrıdan rahmet diledi ve “bir şehit babası olarak diyorum ki vatan sağ olsun. Ne 
mutlu vatana can borcunu ödeyebilenlere” sözleriyle konuşmasını tamamladı.  

Günün anlam ve önemini belirten Kuşadası Garnizon Komutanı Jandarma  Binbaşı Ferhat 
Aslan’da konuşmasında “Çağdaş medeniyet yolunda kararlılıkla ilerleyen Türk milleti 
mutlu yarınlara giderken, aziz şehitlerimizin manevi varlığı milletimize güç ve ilham, 
kahramanlıkları ise en sağlam güvence kaynağı olacaktır” dedi. Törenin ardından protokol, 
şehit aileleri ve gaziler, Gazibeğendi tesislerinde yeni yapılan Atatürk Heykelinde hatıra 
fotoğrafı çektirdi. 

 

ÖZER KAYALI ve CHP HEYETİ KUŞADASI TİCARET ODASI YÖNETİMİNE PROJELERİNİ 
ANLATTI 

CHP Kuşadası Belediye Başkan Adayı Özer Kayalı ve ekibi, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetimini ziyaret ederek projeleri 
konusunda bilgi verdi. 

Kayalı konuşmasında, ayrıntılı olarak yapmayı planladıkları çalışmaları anlattı ve 
projelerinin hepsinin hayata geçebilecek projeler olduğunu belirtti. 

Toplantıda projeleri incelediğini söyleyen Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan, Kuşadası’nın kaybedecek zamanı olmadığını, bu seçimlerin o nedenle çok 
önemli olduğunu belirterek, Ticaret Odası olarak Kuşadası için önerileri ile konuşmasına 
devam etti. 
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Akdoğan; Öncelikle bir Ege kasabası olan, ancak artık bu kimliği pek yansıtmayan 
Kuşadası’na, Ege kasabası kimliğinin tekrar kazandırılması gerektiğini söyledi ve ilçemizin 
Güzelçamlı’ya kadar, limanıyla, marinasıyla, evleriyle bir bütünlük taşıması gerektiğini 
belirtti. Kesedağı projesinin de güzel bir proje olduğunu ama Ege kimliğini kaybetmeden 
çalışılması gerektiğini dile getiren Akdoğan, önceliği olan bir başka konunun da doğalgaz 
olduğunu ve Kuşadası’na en kısa sürede doğalgaz gelmesi gerektiğini sözlerine ekledi. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan konuşmasına “Biz Oda 
olarak Kuşadası’nın imar planının yapılmasını istemiştik, ama olmadı. Çevre yolu çalışması 
da bunu gösterdi. Alternatif yol olmaması ve plansızlık ortaya çıktı. İmar planının acilen 
yapılması lazım. Her zaman altını çizdiğimiz bir başka konu da Kuşadası’nın Adliye, marina, 
liman arasında sıkışması. Ticaretin, kamu binalarının, okulların, pazar yerinin bu alanda 
olması birçok sorunu da beraberinde getiriyor. Ticari envanterimizde de belirtmiştik, 
ticaretin % 57’si burada yapılıyor. Bu bölgenin rahatlatılması konusunda da acilen çalışma 
yapılması gerekiyor” diyerek devam etti. 

AKDOĞAN; EN BÜYÜK İSTEĞİMİZ KUŞADASI’NIN ORTAK AKIL İLE YÖNETİLMESİDİR 

Kentsel dönüşümün de uygulanması gerektiğini belirten Akdoğan sözlerinin devamında 
“çok iyi ve çağdaş anlamda tanıtım yapmak lazım. Artık tanıtım özellikle internet 
üzerinden yapılıyor. Birlik olup, oluşturulacak yönetimle bir noktadan, profesyonellerce 
Kuşadası’nın tanımı yapılabilir. Kültür ve sanat festivalleri için de öncelikle alanlar 
yapılması lazım. Amfitiyatro önerimizi daha önce de defalarca dile getirdik.  Dedi. 

Seçimlerden sonra uzman bir ekip tarafından yönetilen ve tüm paydaşların katılacağı bir 
çalıştayla Kuşadası’nın geleceğe yönelik planlamasının daha iyi yapılabileceğini de belirten 
Akdoğan, en büyük isteğimiz Kuşadası’nın ortak akıl ile yönetilmesidir. Dedi. 

Toplantı, CHP Kuşadası Belediye Başkan adayı Özer Kayalı’nın, Kuşadası Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın önerileri sonrasında gelen soruları 
cevaplandırması ile son buldu. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA MART AYI OLAĞAN MECLİS TOPLANTISI VE MESLEK 
KOMİTELERİ ORTAK TOPLANTISI YAPILDI 

6 ayda bir yapılması gereken Meslek Komiteleri Ortak 
Toplantısı ve Mart ayı olağan Meclis Toplantısı 
27.03.2014 Perşembe günü Kuşadası Ticaret Odası Meclis 
Salonunda yapıldı. 

Meclis Başkanı Mahmut Öztaş’ın açılış konuşmasıyla 
başlayan Meclis toplantısında, Şubat ayı hesaplarının ve 

Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun onaylanmasının ardından, Kuşadası Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın başkanlığında 2014 yılının ilk Meslek 
Komiteleri Ortak Toplantısı yapıldı. 
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Başkan Akdoğan’ın, Kuşadası Ticaret Odası’nın düzenlediği sertifikalı ve alınması zorunlu 
eğitimler ve Çevre yolu çalışmaları sırasında gerçekleşen patlama sonrası Oda hizmet 
binasında meydana gelen hasar ve yapılan görüşmeler ile ilgili Komite Üyelerine bilgi 
vermesiyle devam eden toplantıda  Yönetim kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Nisan ayı 
içerisinde Kongre Merkezinde düzenlenecek olan TÜRMOB 5. Türkiye Etik Kongresi 
hakkında da bilgi verdi. Kongrede aynı zamanda konuşmacı olan Akdoğan, her zaman 
Kuşadası için 2. Liman olacağını dile getirdiği ve ilk büyük organizasyonunu yapacak olan 
Kongre Merkezinin ve kongre için Kuşadası’na gelecek 3000 kişinin önemine değindi 
ve  Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne (TOBB) de kongre ve toplantıları için KOMER’i 
önereceklerini belirtti. 

Yaklaşan sezon öncesi değerlendirmelerle devam eden toplantıda, çevre yolunun 
bitmediğini söyleyen  Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, 
“sezon başlamadan en azından yan yolların bir an önce bitirilerek, bağlantının sağlanması 
çok önemli “dedi ve Oda olarak konuyu takip ettiklerini, Karayollarıyla görüşmeleri 
sürdürdüklerini belirtti. Altyapıdaki problemlerin de çalışmaları olumsuz yönde etkilediğini 
ve yolun bitmesiyle farklı sorunların da ortaya çıkacağını dile getiren Akdoğan, çevre 
yolundaki dükkanlara giriş verilmesi için Karayollarına dilekçe verildiğini söyledi. Meclis ve 
Meslek Komiteleri üyelerinin de görüşlerini belirttiği toplantıda, konuyla ilgili ilgili 
makamlara yazı yazılmasına karar verildi. 

Kuşadası Ticaret Odası Meclis Başkan Yardımcısı Tolga Erdem’in geçtiğimiz günlerde 
katıldığı, İzmir’de düzenlenen, Kruvaziyer Turizmiyle ilgili toplantısı hakkında bilgi 
vermesiyle devam eden toplantıda, bir gemi acentasının Selçuk’ta açmayı planladığı AVM 
ile ilgili de değerlendirme yapıldı ve recomende sisteminin en üst seviyeye çıktığı, bunun 
da doğru olmadığı dile getirildi. 

Yerel seçimlerde, seçilen belediye başkan adayının ilk iş olarak, tüm paydaşların katılımıyla 
bir çalıştay düzenlemesinin ve çıkan sonuca göre Kuşadası’nın 5 yılının planlanmasının 
doğru olacağının da görüşüldüğü toplantı, dilek ve temenniler ile son buldu. 
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SERDAR AKDOĞAN 5. TÜRKİYE ETİK KONGRESİNDE KONUŞMACIYDI 

3 gün süren 9. Türkiye Muhasebe Forumu kapsamında, 
Türkiye’nin 81 ilinden 3000 katılımcıyla gerçekleşen 
Kongrenin 3. Gününde, 5. Türkiye Etik Kongresinde 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, “İş Dünyasının Muhasebe ve İş Etiğine Bakışı” 
konulu konuşma yaptı. 

KONGRE MERKEZİ’NDE GERÇEKLEŞEN İLK BÜYÜK KONGRE 

TÜRMOB Yönetim Kurulu Üyesi Ymm. Osman Arıoğlu’nun moderatörlüğünde gerçekleşen 
oturumda Ymm İbrahim Göçmen, Smmm Ercüment Çiftçi, Smmm Burcu Dişisağlam’ın 
Muhasebe, Mali Müşavirlik, Yeminli Mali Müşavirlik, Denetim Hizmetleri ve Muhasebe 
Etik İlkeleri konularında konuşmalarının ardından söz alan Serdar Akdoğan; ev sahibi 
olarak tüm katılımcılara hoşgeldiniz dedi ve bu kongrenin, Kongre Merkezinde gerçekleşen 
ilk büyük kongre olması nedeniyle çok önemli  ve unutulmayacak bir kongre olduğunu, 
Kuşadası Ticaret Odası tarafından üyelere de duyurulduğunu belirtti.  

EN ÖNEMLİSİ KARŞILIKLI GÜVEN 

Sözlerine, İş dünyasıyla muhasebenin bir bütün olduğunu, muhasebeyi de iş dünyasının 
yarattığını söyleyerek devam eden Akdoğan, etik kavramına sadece muhasebe olarak 
değil, genel olarak bakmak gerektiğini söyledi.  “Ben de iktisatçıyım, aynı zamanda 
meslektaş sayılırız. O nedenle  

de sorunlarınızı çok iyi biliyorum.” Dedi ve Kuşadası Ticaret Odası olarak, Kuşadası ve 
Aydın’daki  SMMM Odalarıyla içiçe çalıştıklarını belirtti. İş dünyasının muhasebeye bakış 
açısında, karşılıklı güvenin önemine değinerek sözlerine devam eden Akdoğan, İş 
dünyasının kesinlikle muhasebecisine güvenmek zorunda olduğunu söyledi ve güvenin de 
karşılıklı olarak etik kurallara göre yürümesi gerektiğini belirtti. Serdar Akdoğan sözlerine 
şöyle devam etti; patronun da, muhasebecinin de çeşitli istekleri olabilir. Burada her iki 
taraf için de etik kuralların devreye girmesi lazım. Özellikle Şirketler büyüdükçe 
sorumluluklar da artıyor ve etik kurallar daha çok devreye giriyor.  Çalışanlara yönelik, 
müşterilere, tedarikçilere, ortaklara, rakiplere ve çevreye yönelik sorumluluklar artıyor. 
Rekabet de etik kurallar içinde olmalı. İş yaptığımız rakiplere yönelik, etik kurallar 
çerçevesinde davranmalıyız.  

ETİK KURALLAR HERKES İÇİN GEÇERLİ 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan katılımcılar tarafından 
ilgiyle dinlenen konuşmasının sonunda, iş dünyasıyla, muhasebe dünyası arasındaki ilişkiyi 
kesinlikle güven üzerinde oturttuğunu ve etik kuralların aslında her meslek için geçerli 
olduğunu söyledi. 

Oturum, katılımcıların panelistlere sorularıyla devam etti. Serdar Akdoğan, çevre etiği ile 
ilgili gelen soru üzerine, çevreye sadece şirket değil, insan olarak duyarlı olmak lazım dedi 
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ve özellikle büyük şirketlerin bu konuda çalışmalar yaptığını, arıtma tesisleri kurduğunu, 
fonlar ayırdığını ve çevre duyarlılığının arttığını belirtti.   

Gelen bir başka soru üzerine, değişen Kanunlar ve yönetmeliklerle ilgili mükelleflere 
duyuru aşamasında, Ticaret Odası olarak yapılan çalışmalarla ilgili de bilgi veren Akdoğan, 
Kuşadası Ticaret Odası’nda seminer ve panellerle, aynı zamanda mail grubu, sms sistemi 
ve sürekli yayınlanan dergileriyle üyelere duyurular ve bilgilendirme yapıldığını belirtti. 

Oturumun sonunda tüm panelistlere birer plaket verildi. 

 

POLİS HAFTASI KUŞADASI’NDA TÖRENLE KUTLANDI 

Polis Teşkilatı’nın 169. Kuruluş yıldönümü kapsamında 10 
Nisan Polis Haftası, Kuşadası’nda törenle kutlandı. 

Atatürk Meydanındaki törene Kuşadası Kaymakamı 
Muammer Aksoy, Garnizon Komutanı Binbaşı Ferhat 
Aslan, Kuşadası Belediye Başkanı Özer Kayalı, Cumhuriyet 
Başsavcısı Aydın Can, İlçe Emniyet Müdürü Mustafa 

Topal, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Meclis Başkanı 
Mahmut Öztaş, Ticaret Odası Yönetim Kurulu Üyeleri ve Meclis Üyeleri, Sivil Toplum 
Örgütleri, siyasi parti temsilcileri, polisler ve vatandaşlar katıldı. 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunmasıyla başlayan törende İlçe Emniyet Müdürü 
Mustafa Topal, günün anlam ve önemini içeren konuşmasında; Bu anlamlı günde 
başarıları, fedakârlıkları ve kahramanlıklarıyla milletimizin sevgisini en üst seviyede 
kazanmanın haklı gururunu yaşıyoruz. Türk Polisi  

bu güne kadar Cumhuriyetin temel niteliklerine, devletin ülkesi ve milletiyle bölünmez 
bütünlüğüne, vatandaşlarımızın can ve mal güvenliğine yönelen her türlü saldırı ve tehdidi 
büyük bir başarı ile bertaraf etmiştir.  Dedi ve Emniyet teşkilatının 169. Kuruluş 
yıldönümünü kutlamanın sevinci ve mutluluğu içerisinde olduklarını belirtti. 

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy’da konuşmasında; polis ve jandarma 
teşkilatlarımız, kamu düzenini korumakta , kanun hakimiyetini sağlamakta, hukukun 
üstünlüğüne ve insan haklarına saygıyı temin etmekte, suçu önlemeye, suçluları yakalayıp 
yargı önüne çıkarmaya çalışmakta, toplumsal huzuru ve sükunu sağlamaktadırlar. 
Güvenlik önemli bir ihtiyaç olduğu kadar, güvenliği sağlama görevi de o kadar zor bir 
görevdir.  Dedi. Aksoy; Yurttaşlarımızın kendi güvenlikleri ve toplum Güvenliği için, 
yasalara ve kurallara saygılı, güvenlik görevlilerine yardımcı  ve anlayışlı olmalarını 
beklemekteyiz” sözleriyle devam ettiği konuşmasının sonunda, Emniyet Teşkilatının 169. 
Kuruluş yıldönümünü kutladı ve bu uğurda canlarını feda eden şehit polisleri saygıyla andı. 
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KUŞADASI MARKALI DOĞAL REÇELLER SOFRALARDA 

Kuşadası markalı reçellerin satılacağı, S.S. Kuşadası Kirazlı 
Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifi Reçel imalat ve satış 
mağazası İzmirli Otel içerisinde açıldı.  

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, Kuşadası Belediye 
Başkanı Özer Kayalı, Kuşadası Ticaret odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Yönetim Kurulu Üyesi 
İrfan Yiğit, Şoförler Odası Başkanı Hüsnü Öten,  İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Ömer Faruk Türkkan, Belediye Meclis 
Üyeleri ve çok sayıda davetli katıldı.  

Açılış konuşmasını yapan S.S. Kuşadası Kirazlı Köyü 
Tarımsal Kalkınma Kooperatif Başkanı Halit Şakar, “Yerli 
ve yabancı turistlerin alacağı Kuşadası markalı reçeller, 
ilçemizde yaşayan hanımlar tarafından üretildi. Başlangıç 
olarak ayva, limon ve turunç reçeli yapıldı. İlçemizde 

yetişen ürünlere göre reçel çeşitlerimiz çoğalacaktır dedi.  

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy ise, “kamu yöneticileri olarak kalkınmaya 
çalışmalıyız. Dünyada baş döndürücü rekabet var. Bu rekabette öne geçebilmek için daha 
çok çalışıp, üretip satmak zorundayız. Yeni bir ürünün açılışını yapmanın gururunu 
yaşıyoruz. İyi bir başlangıç olarak daha da çeşitleneceğine inanıyoruz. Bol kazanç diliyor ve 
emeği geçenleri kutluyorum” şeklinde konuştu.  

Açılış konuşmalarının ardından kurdele kesimi Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, 
Kuşadası Belediye Başkanı Özer Kayalı, Kuşadası Ticaret odası Başkanı Serdar Akdoğan, 
S.S. Kuşadası Kirazlı Köyü Tarımsal Kalkınma Kooperatifi Başknaı Halit Şakar, İlçe Tarım 
Müdürlüğü’nden Handan Argın tarafından gerçekleştirildi.  

Leman Kayaoğlu, Fatma Balatlıoğlu, Kadriye Soysal, Berrin İzmirli tarafından yapılan 
reçeller, açılış sonrasında satışa sunuldu ve davetliler tarafından yoğun talep gördü.  

 

KOMER OLAĞAN GENEL KURULU YAPILDI 

15 Nisan 2014 tarihinde yapılan KOMER, (Kuşadası 
Kongre Merkezi) 2013 yılı Olağan Genel Kurulu’nda, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan KOMER Yönetim Kuruluna seçildi. 

Aydın Vali Yardımcısı Muhsin Çatmadım, Kuşadası 
Belediye Başkanı Özer Kayalı, Türkiye Seyahat Acenteleri 

Derneği Başkanı (TÜRSAB) Başaran Ulusoy, Ticaret Odası Başkanı Serdar Akdoğan’ın da 
katıldığı ve Avrupa’nın en büyüklerinden olan Kongre Merkezi’nde gerçekleşen genel 
kurul, Başaran Ulusoy’un açılış konuşmasıyla başladı. Ulusoy konuşmasında KOMER’in 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 53 - 
 

başlangıcından itibaren bugün gelinen noktayı anlattı ve şampiyon olmaktan daha da 
önemlisinin şampiyonluğu korumak olduğunu belirtti. “KOMER’den memnun olan 
kitlelerin çoğalması bizi de memnun ediyor” diyen Başaran Ulusoy; kurulduğu günden 
bugüne destek olan herkese, Kuşadası halkına ve özellikle bir ilçe odası olmasında rağmen 
verdiği destekle büyük olarak nitelendirdiği Kuşadası Ticaret Odası’na ve Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar Akdoğan’a teşekkür etti. Kuşadası Belediye Başkanı Özer Kayalı’ya hayırlı 
olsun dileklerini ileten ve belediyeden destek beklediklerini belirten Başaran Ulusoy 
konuşmasının sonunda; KOMER’in herkesin ekmek yiyebileceği, sadece Kuşadası ve 
çevresinin değil Ege’nin tesisi olduğunu dile getirdi ve ardından genel kurul, Halil İbrahim 
Aktemur başkanlığında devam etti. 

SERDAR AKDOĞAN KOMER YÖNETİM KURULUNA SEÇİLDİ 

Gündem maddeleriyle devam eden genel kurulda, 2013 yılına ait Faaliyet Raporu, bilanço 
ve gelir gider tablosunun ibra edilerek oy birliğiyle kabul edilmesinin ardından 3 yıl süreyle 
görev yapacak yeni yönetim ve denetim kurulları seçildi. Oy birliğiyle kabul edilen yeni 
yönetim kurulu ve denetim kurulu şu isimlerden oluştu. 

Yönetim Kurulu; Başaran Ulusoy, Çetin Arslan, Tevfik Bağcı, Halil İbrahim Aktemur, Serdar 
Akdoğan, Emin Erdem, Ali Onaran, Semih Selimoğlu, Hamdi Turşucu, Muhsin Çatmadım ve 
Günüz Atış Denetim Kurulu; Metin Akar, Cahit Erol, Baki Özarslan, Ercan Mahmut Durmuş 
Yönetim Kurulu Üyelerine 6102 Sayılı, TTK’nın 395-396. Maddelerindeki izin ve yetkinin 
verilmesinin ardından genel kurul, dilek ve temenniler ile sona erdi. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI YÖNETİMİ  
BELEDİYE BAŞKANI ÖZER KAYALI’YA HAYIRLI OLSUN ZİYARETİNDE BULUNDU 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu, Meclis ve Disiplin 
Kurulu üyeleri, Kuşadası Belediye Başkanı Özer Kayalı’yı 
makamında ziyaret ederek, hayırlı olsun dileklerinde 
bulundu. 

Ziyarette, Belediye Başkanı Özer Kayalı’ya, önceki 
dönemlerde belediyeye gönderilen raporları ve cevapları 

ileten Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan; Ticaret Odası 
Yönetimi olarak hayırlı olsun ziyaretine geldiklerini, Kuşadası’nın %70’ini temsil eden 
Kuşadası Ticaret Odası’nın, Belediye ile işbirliği içerisinde çalışarak, kamusal anlamda 
faydalı olma arzusunda olduğunu  belirtti ve ortak akılla bir yönetim temennilerinin 
olduğunu söyledi. İletilen raporlarda Kuşadası’nın temel sorunlarının ve çözüm 
önerilerinin yer aldığını söyleyen Akdoğan, koordineli çalışarak sorunların çözülebileceğini, 
sadece Ticaret Odası olarak değil tüm kurumların birlikte hareket etmesi ve çalışmasının 
faydalı olacağını dile getirdi ve Özer Kayalı’ya görevinde başarılar diledi. 

Belediye Başkanı Özer Kayalı’da, Ticaret Odası içerisinde de görev yapmış biri olarak 
olması gerekenin bu olduğunu, koordineli çalışmanın ve sorunları birlikte çözmenin faydalı 
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olacağını belirtti. Ticaret Odası tarafından sunulan raporların da çok önemli olduğunu dile 
getirdi.  

Çevre yolu çalışması ve Kuşadası tanıtımı ile ilgili de görüş alışverişinde bulunulan ziyaretin 
sonunda, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Kuşadası’nın yol 
haritasının belirlenmesinde çok faydalı olacağını belirttiği çalıştay önerisini de gündeme 
getirdi. 

 

ÇEVRE YOLU ESNAFI KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA SORUNLARINI DİLE GETİRDİ 

Sezon öncesinde, bitmeyen çevre yolu çalışmaları ve 
çevre yolu esnafının sorunları hakkında, Kuşadası Ticaret 
Odası’nda  toplantı yapıldı. 

Toplantıda, Ak Parti Aydın Milletvekili Gültekin Kılınç, 
Karayolları Bölge Müdürü Abdulkadir Uraloğlu, Kuşadası 
Kaymakamı Muammer Aksoy, İlçe Emniyet Müdürü 

Mustafa Topal, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, belediye 
yetkilileri ve çevre yolu esnafı bir araya geldi. 

Milletvekili Gültekin Kılınç’ın “çözüm noktasında buradayız” sözleriyle başlayan toplantıda, 
Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy “çevre yoluyla ilgili Kuşadalıların ihtiyaçlarını 
karşılamak ve sorunları dinlemek için biraradayız” dedi. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan; Turizm sezonun 
başladığını, yolun bir an önce açılması gerektiğini söyledi ve sözlerine; yol bitmeye 
başladıkça daha farklı sorunların ortaya çıktığını belirterek devam etti. Akdoğan, çevre 
yolundan girişi olan bir çok dükkanın bu girişlerinin kapandığını ve bu dükkanlara giriş 
verilmemesinin çok büyük sıkıntı olduğunu söyledi. Seçim sürecinde Belediyenin de çevre 
yolu konusunda yavaş kaldığını, sorunların yeni yönetime aktarıldığını belirten Akdoğan, 
“şu anda Belediye ve Karayollarının koordinasyonu çok önemli” dedi. 

Çevre yolu esnafının toplantıda dile getirdiği sorunların başında, çevreyolunun yan yollarla 
bağlantısının olmaması, dükkanlara giriş verilmemesi ve yan yolların yaşam alanlarıyla 
birleştirilmemesi geldi. Çevre yolu üzerinde bulunan büyük marketlerin yöneticilerinin de 
özellikle yan yolların kapanmasıyla çok büyük mağduriyet yaşadıklarını dile getirdikleri 
toplantıda,  

yapılan yatırımın trafiği gerçekten rahatlatıp rahatlatmayacağı, yol yapılırken yer altından 
geçen kabloların düzenlenmesi ve doğalgazın gelme ihtimalinin göz önüne alınıp 
alınmadığı da esnafın dile getirdiği konular arasında yer aldı.  

Çevre yolunda, yolun altında kalan bazı dükkanların, trafik kazaları ve su basması 
açısından risk taşıdığını belirten dükkan sahipleri bu konuda da bir an önce önlem 
alınmasını istediler. 
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Toplantıda konuşan Mimarlar Odası Başkanı Ümit Acar; geniş bir perspektifle bakıldığında 
böyle bir yatırımın şart olduğunu söyledi “ama başlanmadan önce sivil toplum örgütlerinin 
de fikrinin alınması gerekirdi” dedi. Her şeyi çalışma başladığında öğrendiklerini dile 
getiren Acar, sözlerinin devamında çevre yoluna yapılan üst geçitlerin sorunu çözeceğini 
düşünmediklerini, üstelik turistik bir kente yakışmayacak bir manzara oluşturduklarını 
belirterek,” plansızlık çok fazla” dedi. 

Çevre yolundaki bazı dükkanların da yolun üstünde kaldıklarını belirttikleri toplantıda, 
sorunları dinleyen ve “kent büyüdükçe yeni yollara ihtiyaç duyuluyor” diyen Karayolları 
Bölge Müdürü Abdülkadir Uraloğlu konuşmasında, mevcut durumun tespitinin yapıldığını, 
tespit sonucundaki verilere göre yol ve kavşak olarak ne yapabiliriz diye çalışma yapıldığını 
ve bu çalışmanın netleştirilmeden belediye ve ilgili kurumlara gönderilerek  görüşlerinin 
alınması sonucu fizibilite çalışmalarının başlandığını ve imar planına işlendikten sonra ve 
diğer kurumlarla da görüşerek çalışmalara başlandığını söyledi ve “rahatsızlık olduğunu 
biliyoruz ve Karayolları olarak elimizden geleni yapıyoruz” Dedi ve verilen mağduriyetten 
dolayı özür diledi.  

Toplantının sonunda çevre yolu çalışmalarının yerinde tespiti için sahaya inildi ve 
çalışmalar yerinde incelenerek, dükkanların girişlerinin durumuna, kot farklarına, çıkmaz 
sokakların durumlarına bakıldı. 

Belediye imar tadilatlarının en kısa zamanda gerçekleştireceğinin belirtildiği toplantının 
sonucunda, Aydın Milletvekili Gültekin Kılınç toplantının çok faydalı geçtiğini ve tarafların 
sıkıntılarını ortaya koyduğunu, sorunların en azamide çözülmesi konusunda adımlar 
atılacağını söyledi. 

 

NİSAN AYI OLAĞAN MECLİS TOPLANTISI TİCARET ODASI’NDA YAPILDI 

Nisan ayı olağan Meclis Toplantısı, 24 Nisan 2014 
Perşembe günü Kuşadası Ticaret Odası Meclis Salonunda 
yapıldı.  

ÇEVRE YOLU SORUNLARI TOPLANTISI SES GETİRDİ 

Meclis Başkanı Mahmut Öztaş’ın açılış konuşmasıyla 
başlayan toplantıda Mart ayı Hesaplarının ve Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun 
onaylanmasının ardından söz alan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
AKDOĞAN, Ticaret Odası’nda Ak Parti Aydın Milletvekili Gültekin Kılınç, Karayolları Bölge 
Müdürü Abdulkadir Uraloğlu, Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, İlçe Emniyet 
Müdürü Mustafa Topal, belediye yetkilileri ve çevre yolu esnafıyla bir araya gelerek 
yapılan, çevre yoluyla ilgili sıkıntıların görüşüldüğü toplantı hakkında bilgi verdi ve 
toplantının sonunda yol çalışmalarının ve dükkanların durumunun yerinde incelenerek 
çözüm amaçlı çalışma yapıldığını söyledi. Çevre yolu çalışmalarında seçim sürecinden 
dolayı da bir boşluk olduğunu dile getiren Akdoğan, artık belediye tarafından da ciddi 
atımlar atılması gerektiğini söyledi ve yol bittikten sonra başka sıkıntıların ortaya 
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çıkacağını, Ticaret Odası olarak gerekli uyarıların yapıldığını belirterek, “geçmişi bırakıp 
bundan sonra düzeltmeye bakmalı ve çözüm için uğraşmalıyız” dedi. 

KONGRE MERKEZİ’NİN TANITIMI ÇOK ÖNEMLİ 

Akdoğan, Ticaret Odası’nda düzenlenecek olan “Kuşadası ve Çevresi Balıkçılık Sektörü 
Sorunları” paneliyle ilgili de verdiği bilginin ardından, Kongre Merkezi’nde artık 
kongrelerin yapılmaya başlandığını, kış aylarında da Kuşadası’na girdi sağlaması beklenen 
Kongre Merkezi’nin tanıtımının çok önemli olduğunu söyledi ve bu konuda herkese iş 
düştüğünü dile getirdi. Geçtiğimiz günlerde yapılan KOMER genel kurulunda Kuşadası 
Ticaret Odası’nı temsilen yönetime girdiğini söyleyen Akdoğan, limandan sonra ikinci girdi 
kapısı olacağını belirttiği Kongre Merkezi’ne talebin iyi olduğunu da sözlerine ekledi. 

Gündem maddeleriyle devam eden toplantıda Kervansaray ihalesi ile ilgili de bilgi veren 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, sözlerinin sonunda 
Kuşadası Belediye Başkanı’na hayırlı olsun ziyareti yapıldığını ve amacın ortak akılla 
Kuşadası için çalışmak olduğunun dile getirildiğini söyledi. 

Nisan ayı Olağan Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş’ın yapılacak olan Havuz 
Suyu Operatörlüğü eğitimi ile ilgili duyuru yapmasının ardından dilek ve temenniler ile 
sona erdi. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA  
KUŞADASI VE ÇEVRESİ BALIKÇILIK SEKTÖRÜ SORUNLARI PANELİ YAPILDI 

Kuşadası Ticaret Odası’nda düzenlenen “Kuşadası ve 
Çevresi Balıkçılık Sektörü Sorunları” paneli sektör 
temsilcileri tarafından büyük ilgi gördü. 

S.S. Kuşadası Su Ürünleri Kooperatifi Başkanı Ahmet 
Susam, Dokuz Eylül Üniversitesi Deniz Bilimleri ve 
Teknolojisi Enstitüsü Deniz Bilimleri Anabilim Dalı Başkanı 

Prof. Dr. Bülent Cihangir, Ege Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi Su Ürünleri Avlama ve 
İşleme Teknolojisi Bölümü Avlama Teknolojisi Bölüm Başkanı Prof. Dr. Altan Lök, Gıda 
Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı Balıkçılık ve Su Ürünleri Genel Müdürlüğü Avcılık ve Kontrol 
Daire Başkanı Turgay Türkyılmaz ve Ziraat Bankası Kuşadası Şube Müdürü Tolga Çetiner’in 
panelist olarak katıldığı ve Türkiye Tabiatını Koruma Derneği’nden A. Şükrü Genç’in 
moderatörlüğünde gerçekleşen panelde konuşan, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar Akdoğan; Kuşadası için çok önemli olan balıkçılık sektörü sorunlarının 
tartışıldığı panele gösterilen ilgiden duyduğu memnuniyeti dile getirdi ve sorunlar hemen 
çözüme ulaşmasa da panelin yol gösterici olacağını belirtti. 

Türkiye Tabiatını Koruma Derneği Sekreteri Dr. Ülkü Merter’in, dernek çalışmalarını ve 
denizlerin temizliğinin önemini anlattığı konuşmasının ardından, Kuşadası Kaymakamı 
Muammer Aksoy, Kuşadası’nda balıkçılıkla ilgili görüşlerini dile getirdi ve balıkçılığın 
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geliştirilmesi ve ilerisi için fikir oluşturması açısından önemli olduğunu düşündüğü panelin 
organizasyonundan dolayı, Kuşadası Ticaret Odası Yönetimine teşekkür etti. 

Panelist, S.S. Kuşadası Su Ürünleri Kooperatifi Başkanı Ahmet Susam, AB uyum yasaları 
kapsamında balıkçılıkta değişim ve dönüşüm başlamıştır. Ancak bu süreç sancılı 
geçmektedir” sözleriyle başladığı konuşmasında, balıkçılıktaki maliyetler ve akaryakıt 
fiyatlarındaki artışın büyük yük getirdiğini, balıkçılığın gelişmesi için desteklenmesinin şart 
olduğunu belirtti. Bölge dışından gelen balıkçı teknelerinin aynı kaynaktan avlanmasının 
problem oluşturduğunu ve bölge balıkçılarını mağdur ettiğini sözlerine ekleyen Susam, 
trolle avcılık yapan teknelerin avlanma baskısının, küçük balıkçıları zor durumda bıraktığını 
ve trolle avlanmaya etkin önlemler alınması gerektiğini söyledi. Konuşmasının devamında 
“mevcut balıkçı barınağının kiralanması işlemi tamamlanamadığından kooperatifimiz 
önemli bir gelir kaynağından olmakta, balıkçılarımız düzgün hizmet alamamaktadır” diyen 
S.S. Kuşadası Su Ürünleri Kooperatifi Başkanı Ahmet Susam konuşmasında, amatör 
balıkçıların kaynaklar üzerindeki olumsuz etkilerine ve balık satış yerlerinin 
düzenlenmesinin önemine de değindi ve Kuşadası’ndaki balık avlanmasının sadece 
%20’sinin Kuşadalı balıkçılar tarafından % 80’inin ise dışarıdan gelen balıkçılar tarafından 
yapıldığını sözlerine ekledi. 

Sürdürülebilir balıkçılıkla ilgili konuşan Dokuz Eylül Üniversitesi Deniz Bilimleri ve 
Teknolojisi Enstitüsü Deniz Bilimleri Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Bülent Cihangir, 
balıkçılık konusunda geçmişten bugüne sadece teknolojinin geliştiğini söyledi ve doğal 
kaynakların çevrenin korunarak kullanılması gerektiğini, Kuşadası’nı konuşurken aslında 
genel sorunların konuşulduğunu belirtti. Ekosistem yaklaşımlı balıkçılık yönteminin 
kullanılması gerektiğini söyleyen Cihangir, genetik kaynakların kullanımında adil ve eşit 
paylaşılmasının doğru olduğunu da sözlerine ekledi. “İnsanlar da eko sistemin parçasıdır “ 
diyen Prof. Dr. Bülent Cihangir, balıkçılıkta stok kavramı ve stok araştırmaları hakkında da 
bilgi verdi. 

Panel, Ege Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi Su Ürünleri Avlama ve İşleme Teknolojisi 
Bölümü Avlama Teknolojisi Bölüm Başkanı Prof. Dr. Altan Lök’ün konuşmasıyla devam 
etti. Su ürünlerinde sürdürülebilir avcılık hakkında konuşan Prof. Dr. Altan Lök, stokları 
koruma amacına yönelik av araçlarında seçicilik, hedef dışı- ticari olmayan av problemi, 
yakıt tüketimini azaltıcı yöntemler ve yapay resiflerle ilgili katılımcılara bilgi verdi. 

Diğer panelist, Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı Balıkçılık ve Su Ürünleri Genel 
Müdürlüğü Avcılık ve Kontrol Daire Başkanı Turgay Türkyılmaz, kıyı balıkçılığının sorunları 
ve çözüm önerilerini içeren konuşmasında kıyı balıkçılığı nedir, özellikleri nelerdir 
konularında istatistikleri de içeren bilgiler verdi. Ege Bölgesinde su ürünleri avcılığı yapan 
işletmelerin sosyo-ekonomik analizi ile devam eden konuşmasına kıyı balıkçılığı için ne 
yapılabilir konusunu anlatarak devam etti. 

Ziraat Bankası Kuşadası Şube Müdürü Tolga Çetiner’in de balıkçıların yararlanabilecekleri 
teşvik ve destekler ile ilgili bilgi vermesinin ardından panel, sektör temsilcilerinin 
panelistlere soruları ile devam etti. 
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KUŞADASI SANAT KOLONİSİ RESİM ÇALIŞTAYI BÜYÜK İLGİ GÖRDÜ 

Ege Bölgesi’nin ünlü turizmcilerinden işadamı merhum 
Mehmet Nuri Göçen’in anısına düzenlenen ve 10 gün 
süren Kuşadası Sanat Kolonisi Resim Çalıştayı büyük ilgi 
gördü. 

Hilton Double Tree Otel bünyesinde bulunan ve tarihi 
tabakhanelerin restore edilerek sanat aktivitelerinin 
merkezi haline gelen Old Town Tanneries’de, 17 Ülkeden 
20’si yabancı 47 sanatçının katılımıyla gerçekleşen 
Kuşadası Sanat Kolonisi Resim Çalıştayı, 10 günün 
sonunda kapanış kokteyli ve sergisi ile sona erdi.  

Duygusal anların yaşandığı kapanış kokteyli ve sergisine 
Kuşadası Belediye Başkanı Özer Kayalı, Kuşadası Ticaret 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Meclis 
Başkanı Mahmut Öztaş, kalabalık bir davetli topluluğu ve 

sanatseverler katıldı. 

Kapanış kokteyli ve sergisinin ardından Belediye Başkanı Özer Kayalı, eşi Nil Kayalı, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, meclis üyeleri ve dernek 
yöneticileri  tarafından, çalıştaya katılan tüm sanatçılara ödül ve sertifikaları törenle 
takdim edildi.  

Toplam 188 eserin sanatseverlerle buluştuğu çalıştayın sonunda sanatçılar, Kuşadası Sanat 
Kolonisi Resim Çalıştayı’nın gerçekleşmesinde katkı sağlayan herkese teşekkür etti 

 

ÇARŞI SORUNLARI ÇARŞIDA GÜNDEME GELDİ 

Çarşılardaki ve özellikle Barbaros Bulvarı’ndaki sorunları 
görüşmek üzere,  Kuşadası Kaymakamı Muammer AKSOY, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
AKDOĞAN, Meclis Başkanı Mahmut ÖZTAŞ, Meclis 
Başkan Yardımcısı Tolga ERDEM, Yönetim Kurulu Üyeleri 
İrfan YİĞİT ve Seydi YIKILMAZ, Kuyumcular Derneği 
Başkanı Özgür EVRAN, Kuşadası Belediyesi Meclis Üyesi 

Nail Özazman ve Levent Öğren, Barok Halı’da çarşı esnafı ile bir araya geldi. 

Sorunların ve çözüm önerilerinin görüşüldüğü toplantıda söz alan Kuşadası Kuyumcular 
Derneği Başkanı Özgür EVRAN; toplantının amacının işlerimizi daha iyi hale nasıl getiririz?, 
sıkıntılarımızı nasıl aşarız?, Proje olarak ileriye yönelik neler yapabiliriz? konularında bir 
sohbet olduğunu belirtti ve 3 dönemden beri Barbaros Hayrettin Paşa Bulvarı için proje 
sözü alındığını, gelen turistin ana arter olan bu bulvardan yayıldığını söyledi ve oturma 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 60 - 
 

yerleri, çöplerin toplanması, park yeri sorunu ve banka tadilatlarının bir takım sıkıntılar 
ortaya çıkardığını dile getirdi. 

Kuşadası Kaymakamı Muammer AKSOY, toplantıda yaptığı konuşmada satışların artması 
için 3 konunun çok önemli olduğunu belirterek, bunların “satacak ürün”, “mekan” ve 
“güven” olduğunu söyledi. Öncelikle satılan ürünün Kuşadası ile özdeşleşmesi ve 
Kuşadası’na özgü ürünler olması gerektiğini belirten Kaymakam Aksoy, bu konuda 
Kuşadası’nı en iyi anlatan hediyelik eşya yarışması açabileceklerini ifade etti. İkinci önemli 
konunun mekan ve atmosfer olduğunu, gelen turistlerin “burayı mutlaka görmeliyim, 
görmeden gitmemeliyim” demesi gerektiğini belirten Aksoy, üçüncü önemli konunun da 
güven olduğunu belirtti ve bu üç unsurun sağlanması durumunda satışların 5’e 
katlanacağına emin olduğunu söyledi. Kuşadası Kaymakamı Muammer AKSOY Kaleiçi için, 
Koruma Kurulu, Belediye, Ticaret Odası ve Mimarlar Odası’nın içinde yer alacağı ve çarşı 
esnafının da onayının alınacağı bir proje yaptırabileceğini belirtti, ancak kısa vadedeki 
sorunlar için Kaymakamlık olarak hemen harekete geçeceklerini, hanutçuluğa asla taviz 
verilmeyeceğini, emniyet güçlerinin artırılacağını ve aydınlatma, trafik gibi sorunların 
hemen çözüleceğini ifade etti. 

Kuşadası Belediye Meclis Üyesi Nail Özazman’da toplantıda yaptığı konuşmada; tam 1 
aydır görevde olduklarını, 7 Mayıs’ta Müdürlüklerin yeniden kurulduğunu, ve kurumsal bir 
yapı oluşturmaya çalıştıklarını belirterek, Belediye hizmetlerini daha sağlıklı vermeye 
çalışacaklarını söyledi. Çarşı ile ilgili konularda esnafla birlikte karar verileceğini dile 
getiren Özazman, trafik ile ilgili konularda komisyonun çalıştığını, imar planlarının ve 
yönetmeliklerin yeniden ele alınacağını söyledi ve işportaları ve seyyar satıcıları tamamen 
kaldıracaklarını belirterek, Çarşamba Pazarının ise tamamen kaldırılamayacağını, ancak 
mağazalardaki ürünlerin orada satılamayacağını ifade etti.  

Bir gün önce de esnafla bir araya gelen Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar AKDOĞAN, bu sorunların yıllarca tartışıldığını ve sıkıntıların Kuşadası Ticaret Odası 
tarafından hazırlanan raporlarda da yer aldığını söyledi ve çözüm aşamasında hep bir 
ayağın eksik kaldığını belirterek, 2012 yılında tur operatörleri, Belediye ve Ticaret 
Odası’nın da yer aldığı, kruvaziyer müşterilerinin çarşılarda daha fazla dolaşmasını 
sağlamak amaçlı yapılan protokolü örnek vererek, “bir protokol yapıldı, ancak 
uygulanamadı” dedi. Kuşadası Ticaret Odası tarafından hazırlanan ticari envanter 
raporunda da görüldüğü gibi Kuşadası’nın Marina-Vergi Dairesi-Küçükada üçgeni arasında 
sıkıştığını söyleyen Akdoğan, önümüzdeki günlerde Belediye Başkanı Özer Kayalı’nın da 
katılacağı Yönetim Kurulu toplantısında, bu sorunları kendisine ileteceklerini ifade etti. 
Kuşadası’nda tabela kirliliği olduğunu söyleyen Akdoğan, Kuşadası Ticaret odası olarak 
yönlendirmeler ve barkovizyon ile ilgili bir çalışma başlattıklarını belirtti.  

Faaliyete geçen Kongre Merkezi’nin de çarşılara fayda sağlayacağını ve Kuşadası’nın ikinci 
limanı olacağını ifade eden Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
AKDOĞAN, yerli turiste daha fazla önem gösterilmesi gerektiğinin de altını çizdi.   

Toplantının sonunda Kuşadası Kaymakamı Muammer AKSOY, satılan ürünlerin ihtiyaçlara 
uygun ve Kuşadası’na özgü olması ve geliştirilmesi gerektiğini tekrar hatırlatarak, 
çarşılardaki atmosferin mutlaka iyileştirilmesi ve güvenin sağlanması gerektiğini söyledi ve 
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toplantının çok verimli olduğunu, bu tür toplantıların ve sohbetlerin daha sık yapılması 
gerektiğini belirtti. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI ÜST YÖNETİMİ ve BELEDİYE BAŞKANI ÖZER KAYALI BİR 
ARAYA GELEREK KUŞADASI’NIN SORUNLARINI GÖRÜŞTÜ 

Kuşadası Ticaret Odası üst yönetimi, Belediye Başkanı 
Özer Kayalı ile bir araya geldi ve Kuşadası ile ilgili sorunları 
ve çözüm önerilerini görüştü. 

Kuşadası Ticaret Odası’nda gerçekleşen toplantıda 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 

Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Namık 
Kemal Daylan, Nejad Özalp, Yönetim Kurulu üyeleri Müslüm Yıldırım, Macit Demiroğlu, 
Seydi Yıkılmaz, Vedat Ali Talmaç, İrfan Yiğit, Suat Özdemir, Belediye Meclis üyesi ve 
Kuşadası Ticaret Odası Meclis Katip Üyesi Faik Alp, Belediye Meclis Üyesi ve Kuşadası 
Ticaret Odası Disiplin Kurulu Üyesi Cem Arslan’da hazır bulundu. 

100.000’LİK PLANDAKİ ÇEVRE YOLUNUN YAPILMASI İÇİN ÇALIŞILACAK 

Kuşadası Ticaret Odası tarafından ilçemizde acil çözüm bekleyen sorunların Belediye 
Başkanı Özer Kayalı’ya iletildiği toplantıda, ilk gündem maddesini çevre yolu oluşturdu. 
Çevre yolu çalışmalarından dolayı mağdur olan esnafın, özellikle bağlantı yollarının 
yapılmaması nedeniyle sıkıntılarının daha da arttığını belirten Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan, yaya geçitleri, kaldırım ve kot farkı sorunlarını ve işyerlerine girişlerin 
sağlanmasını gündeme getirdi. Belediye başkanı Özer Kayalı’nın bağlantı yollarının biran 
önce yapılması ve esnafın mağduriyetini gidermek için çalıştıklarını söylediği toplantıda, 
Kuşadası’nı ortadan ikiye bölen yolun tam anlamıyla çevre yolu olmadığı, dışından geçecek 
ve 100.000’lik planda da bulunan alternatif çevre yoluyla ilgili Kuşadası Ticaret Odası 
tarafından çalışma başlatılması konusunda fikir birliğine varıldı.  

TİCARİ ENVANTER DEĞERLENDİRİLDİ 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, sıklıkla  

gündeme getirdiğini belirttiği Ticaret Odası tarafından hazırlanan ve güncellenen Ticari 
Envanter ve merkezde meydana gelen sıkışıklıkla ilgili de başkan Kayalı’ya rakamlar ve 
grafiklerle bilgi verdi. Kamu binaları, bankalar, okullar, işyerlerinin aynı alanda sıkıştığını, 
otopark ve trafik sorunun hızla büyüdüğünü belirten Akdoğan, yeni cazibe merkezleri ve 
sosyal alanlar yaratılması gerektiğini dile getirdi.  Davutlar ve Güzelçamlı’ya kısa bir süre 
içerisinde deniz taksilerin başlayacağını söyleyen Belediye Başkanı Kayalı’da bir kısım da 
olsa rahatlama sağlanacağını belirtti. 

Pazaryerleri ile ilgili esnafı ilgilendiren sıkıntıların da görüşüldüğü toplantıda Belediye 
Başkanı Özer Kayalı, Pazar yerleri konusunda yapacağı düzenlemeler hakkında bilgi verdi 
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ve Ticaret Odası’nın,dükkanlarda alışverişin artması için düzenli olarak yapılmasınıönerdiği 
indirim günleri ile ilgili adımlar atılması planlandı. 

Kuşadası’nda hal ve mezbaha konularında sıkıntıların da görüşüldüğü toplantıda,Başkan 
Özer Kayalı bu iki konununda gündemlerinde olduğunu ve enkısa zamanda çözüme 
ulaşılacağını belirtti. 

 TANITIM TEK ELDEN YAPILACAK 

Kuşadası gibi turistik bir ilçenin en önemli sorunlarından biri olan tanıtım’ın tek elden ve 
profosyonel kadrolar tarafından yapılması, metaryellerin tek elde toplanması ve sosyal 
medyanın aktif olarak kullanılması konusunda görüş birliğine varıldı.Ticaret odası 
binasında hazır bulunan Turizm tanıtma derneğinde, katkı sağlayacak kurumların 
oluşturacağı yönetim kurulu ile yürütülecek olan tanıtım programı için görüşmelere 
başlamak için ticaret odasına görev verildi.Başkanlığını belediye başkanı yada 
görevlendireceği bir meclis üyesinin yapacağı derneğin,yönetim kurulundada ticaret 
odası,esnaf ve şoförler odası gibi katkı koyacak kurumların olması konusunda mutabık 
kalındı. 

 LİMAN VE ÇARŞI ESNAFININ SORUNLARI MASAYA YATIRILDI 

Liman girişlerine gelen turistlere yönelik bilgilendirme amaçlı barkovizyon kurma 
konusunda harekete geçtiklerini belirten Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, belli 
noktalara kurulacak tanıtım standları ile de çarşılardaki esnafa destek sağlanacağını 
söyledi.  

Gemi acentalarının gelen yolcuları belli noktalara bırakarak çarşı içerisinden geçmelerinin 
sağlanması ve bu konuda yapılabileceklerin de görüşüldüğü toplantıda Kervansaray 
konusu da gündeme geldi. Yapılacak bir toplantı ile Kervansaray’ı alan firma ile 
görüşülmesinin kararlaştırıldığı toplantıda Kuşadası ile ilgili diğer imar sorunları, çöp, 
aydınlatma, yönlendirme, işportacılar, ege kimliğinin yeniden kazanılması ve Kuşadası ile 
ilgili Kuşadası Ticaret Odası tarafından öngörülen bir çok sorun maddeler halinde ve 
görselleriyle desteklenmiş şekilde Belediye Başkanı Özer Kayalı’ya sunuldu. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu üyelerinin de görüşlerini belirttiği toplantının 
sonunda Kuşadası Ticaret Odası tarafından belirlenen sorunların yol gösterici olacağını 
söyleyen Kuşadası Belediye başkanı Özer Kayalı ve Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar Akdoğan sık sık biraraya gelerek, sorunların çözümü noktasında birlikte 
hareket etmeye karar verdi. 

 

 

 

 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 63 - 
 

KUŞADASI TİCARET ODASI HEYETİ  
KUŞADASI’NIN SORUNLARINI MİLLET MECLİSİ’NE TAŞIDI 

Kuşadası Ticaret Odası heyeti,  Aydın AK Parti 
Milletvekillerini,  davetleri üzerine Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’nde makamlarında ziyaret etti ve kısa bir süre 
Meclis oturumuna katıldı.  

Ak Parti Aydın Milletvekilleri Ali Gültekin Kılınç ve 
Mehmet Erdem ile TBMM’de gerçekleşen toplantıda Kuşadası Ticaret Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcıları Namık Kemal Daylan, Nejad Özalp, Meclis Başkan Yardımcısı Tolga Erdem, 
Yönetim Kurulu Üyeleri Macit Demiroğlu, İrfan Yiğit, Meclis Üyesi Murat Boranalp ve Mali 
Danışman Mustafa Oğuzkaan hazır bulundu. 

AK Parti Milletvekili Semiha Öyüş’ün Meclis oturumunda olduğu için katılamadığı 
toplantıda Kuşadası Ticaret Odası heyeti ve  Aydın Ak parti Milletvekilleri Ali Gültekin 
Kılınç ve Mehmet Erdem ile Kuşadası’nın öncelikli sorunları olan çevre yolu,  çarşıların 
durumu konuşuldu ve Kervansaray hakkında bilgi verildi. 

ÇEVRE YOLU ÇALIŞMALARINDA ORTAYA KÖTÜ BİR SONUÇ ÇIKTI 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın öncelikle çevre yolu ve 
beraberinde getirdiği sıkıntılar konusunu gündeme getirdiği toplantıda konuşan 
Milletvekili Mehmet Erdem; Kuşadası çevre yolu projesinin bu haliyle sıkıntılı olduğunu, 
bitmeye başladıkça ortaya çıkan sonucu beğenmediğini söyledi ve “Karayollarının bakışı 
açısından doğru olabilir, ama böyle bir yol ancak büyükşehirlerde olabilir” dedi ve konuyu 
ilgili Bakana da ilettiklerini söyledi. 

Serdar Akdoğan, çevre yolu ile ilgili  

daha önce yapılan toplantılar ve özellikle bittikten sonra yaşanabilecek sorunlarla 
hakkında, ilgili makamlara yazılan yazılar konusunda da bilgi verdi ve yolun son haliyle ilgili 
fotoğrafların da yer aldığı bir dosyayı kendilerine ileteceklerini, bu çalışmaya sahip 
çıkılmadığı için ortaya bu sonucun çıktığını söyledi. Akdoğan; yol bittikten sonra daha 
büyük sorunlar ortaya çıkacağını, özellikle yaz aylarında trafiğin çok yoğun olduğu 
Kuşadası’nda ciddi kazalar olabileceğini ve bu konuda baştan beri uyardıklarını dile getirdi.  

Kuşadası’na çevre yolunun şart olduğunu söyleyen Serdar Akdoğan, ancak bunun şehri 
ortadan ikiye bölen değil, şehrin etrafından dolanan bir yol olması gerektiğini belirtti. 
Halen yapılan yolun çevre düzenlemesiyle anayol olarak kullanılabileceğini söyleyen 
Akdoğan, 100.000’lik imar planında mevcut olan ve dışarıdan geçen çevre yolu 
çalışmasının bir an önce başlaması gerektiğini ifade etti. 

Aydın Milletvekili Gültekin Kılınç, Aydın Milletvekili Semiha Öyüş ile birlikte Kuşadası 
Ticaret Odası’ndan gelen yazı üzerine Karayolları genel Müdürü ile görüştüklerini ve 
turizm sezonu gelmeden en geç mart ayı içerisinde bitmesi gereken yolun, bitmemesinin 
Kuşadası’na zarar vereceğini söylediklerini iletti ve sonuç olarak bu çalışmalara yerel 
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yönetimin ilgisiz kalmış olduğunu, gelinen noktanın sıkıntılı olduğunu ve Kuşadası Ticaret 
Odası tarafından hazırlanacak dosyanın kendilerine ulaşmasından sonra da neler 
yapılabileceği konusunda Aydın Milletvekilleri olarak çalışacaklarını söyledi.   

KUŞADASI ÇARŞILARINDA YAŞANAN SORUNLAR ANKARA’DA  GÖRÜŞÜLDÜ 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’nde Aydın Milletvekilleri Ali Gültekin Kılınç ve Mehmet Erdem ile yapılan 
toplantıda Kuşadası çarşılarında yaşanan sorunları da gündeme getirdi. Esnafın gemi 
acenteleriyle ilgili şikayetleri, alınan komisyonların yüksekliği ve yaşanan sıkıntıların 
görüşüldüğü çarşı esnafıyla son zamanlarda  yapılan toplantılar da görüşülen konuları iletti 
ve pastadan pay alanların sayısının arttığını, bu sıkıntılarını uzun yıllardır sürdüğünü ve 
bazen esnafın hiç iş yapmadan dükkan kapattığını söyledi. 

“Kanun-kural tamam ama biraz da vicdan ve sosyal adalet olmalı” diyen Akdoğan 
Kuşadası’nda faaliyet gösteren gemi acentelerinin davet edilerek, en kısa sürede çözüm 
toplantısı yapacaklarını ve toplantı sonucunu da kendilerine aktaracaklarını söyledi. 

Akdoğan ayrıca, çarşılarda satılan ve Türk Lokumu olarak bir marka olan lokumun, bu 
marka tanımına pek de uymadığını ve satılan lokumların marka imajına zarar verdiğini, 
bunun sadece Kuşadası’nın değil Türkiye’nin sorunu olduğunu dile getirdi ve bu konuda 
yapılacak bir çalışmanın turizm açısından iyi olacağını belirtti. 

Toplantıda gündeme gelen konulardan birisi de Kervansaray oldu. Kervansaray’ın mevcut 
kiracısının çıkacağını öğrendikleri günden itibaren bu konuda çalışma yürüttüklerini 
söyleyen Akdoğan, Belediyenin alması konusunda destek verdiklerini ama bu konuda 
yürütülmesi gereken yazışmalarda seçimler öncesinde  belediyenin gereken hassasiyeti 
göstermediğini söyledi ve gelinen noktanın üzücü olduğunu, yeni kiralayan firmanın 
Kuşadası’nın gözbebeği Kervansaray ile ilgili gereken hassasiyeti göstereceğini umduklarını 
söyledi. 

Kuşadası’nın sorunlarının görüşüldüğü toplantının sonunda Kuşadası Ticaret Odası 
Yöneticileri, özellikle Kuşadası’nın etrafından geçen çevre yolu çalışmasının hayata 
geçmesi konusunda destek istediklerini söylediler. 

Aydın Milletvekilleri Ali Gültekin Kılınç ve Mehmet Erdem, Ticaret Odası’ndan gelecek 
ayrıntılı dosyayla birlikte bu konuda gerekli girişimlerde bulunacakları sözünü verdi ve 
çarşılardaki durum ile ilgili de yapılacak toplantı sonucunun kendileriyle paylaşılmasını 
istedi. 

 

 

 

 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 65 - 
 

KUŞADASI TİCARET ODASI TOBB 70. GENEL KURULU’NA KATILDI 

21-22 Mayıs 2014 tarihlerinde, Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği’nin (TOBB), Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi’nde 
(ETÜ) 70. Genel Kurulu yapıldı.  

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu 

Başkan Yardımcıları Namık Kemal Daylan, Nejad Özalp, Meclis Başkan Yardımcısı Tolga 
Erdem, Yönetim Kurulu Üyeleri Macit Demiroğlu, Meclis Üyesi Murat Boranalp’ın delege 
olarak katıldığı genel kurulda, Yönetim Kurulu Üyesi İrfan Yiğit ve Mali Danışman Mustafa 
Oğuzkaan’da hazır bulundu. 

Genel Kurulun ilk gününde, TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun başkanlığında TOBB 
Yönetim Kurulu, konseyler, oda, borsa başkanları ve delegeler Anıtkabir’i ziyaret ederek 
Ata’nın huzurunda saygı duruşunda bulundular ve TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu Anıtkabir 
Şeref Defterini imzaladı. 

İkinci gününde delegelerin kayıtlarının ardından “Başarının anahtarı: BİRLİK” temasıyla 
yapılan genel kurula Başbakan Recep Tayyip Erdoğan, CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu, MHP Genel Başkan Yardımcısı Emin Haluk Ayhan, bakanlar, delegeler ve çok 
sayıda basın mensubu katıldı. Soma ‘da yaşanan felaket için yapılan saygı duruşunun 
ardından TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Başbakan Recep Tayyip Erdoğan, CHP 
Lideri Kemal Kılıçdaroğlu, Başbakan Yardımcısı Ali Babacan ve Gümrük ve Ticaret Bakanı 
Hayati Yazıcı birer konuşma yaptı. 

TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu Genel Kurul’da yaptığı konuşmada Soma maden kazasına 
değinerek, "Kendilerine Allah'tan rahmet diliyorum. Mekanları cennet olsun. Kaderli 
ailelerin acısını yürekten paylaşıyor, başsağlığı ve sabır diliyorum. Facianın ilk günü 
Soma'daydık. Her şeylerini bırakıp, kurtarma ekibine katılanları gördük. Pek çok 
kahramanlık hikayesine de şahit olduk. İnsanlık dersi aldık. Bir arkadaşı daha orada 
kalmasın diye dönüp, yeniden madene giren cesur insanları tanıdık. Şehit maden 
işçilerimizin aileleri artık bizlere emanet. TOBB olarak başlattığımız yardım kampanyasına 
katılan ve katılacak Oda ve Borsalarımıza bu vesile ile teşekkür ediyorum. Tüm iş 
dünyamızı da bu kampanyaya katılmaya çağırıyorum" ifadelerini kullandı. 

Konuşmasının devamında müteşebbislerin üretimin, istihdamın kahramanları olduklarını 
belirten Hisarcıklıoğlu, çalışmalarının iki sütun üzerinde yükseldiğini, birincisinin 
müteşebbisler, ikincisinin sağlanan istikrar olduğunu söyledi.  

2013 yılında özel sektör olarak gelecek için umut veren bir tablo gördüklerini kaydeden 
Hisarcıklıoğlu, özel sektörün pek çok alanda rekor kırdığını ifade etti. Hisarcıklıoğlu, 
"Geleceğe dair umutla, ülkemize yeni girişimcileri kazandırmaya devam ettik. Faal iş yeri 
sayısı 77 bin artışla Cumhuriyet tarihinin en yüksek düzeyine bir milyon 576 bine ulaştı. 
Milletimize iş ve aş sağlamaya devam ederek, istihdam da Cumhuriyet tarihinin rekorunu 
kırdık” dedi. 
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“Biz Türkiye’ye hizmet etmek için gecesini gündüzüne katan kocaman bir aileyiz, biz 
Anadolu kaplanlarıyız “sözleriyle konuşmasına devam eden başkan M. Rifat Hisarcıklıoğlu 
son olarak “Türkiye dünyanın en büyük 10 ekonomisinden biri olacak” dedi. 

Katılımın oldukça yüksek olduğu genel kurulda konuşmaların ardından Komisyon 
sunuşlarına geçildi ve Mevzuat Komisyonu, Ekonomik Raporu İnceleme Komisyonu, 
Dilekleri İnceleme Komisyonu, Avrupa Birliği Uyum Komisyonu, Dış İlişkiler Komisyonu, 
Vergi Komisyonu, Ekonomi Politikası Komisyonu, Basın ve Yayın Komisyonu ve Hesapları 
İnceleme Komisyonunun sunuşları yapıldı.  

01.01.2013 – 31.12.2013 bütçe dönemi harcamaları ve kesin hesabın onaylanması ve 
01.01.2015-31.12.2015 dönemi bütçe teklifinin ardından, Faaliyet Raporunun 
müzakerelerine geçildi ve onaylandı. TOBB 70.Genel Kurulu dilekler ile sona erdi. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NIN GİRİŞİMİYLE GEMİ ACENTALARI SAHİPLERİ VE ESNAF 
BİRARAYA GELDİ SORUNLAR GÖRÜŞÜLDÜ 

Son günlerde çarşılarda yaşanan sorunlar ve Kuşadası 
Ticaret Odası’nın da katıldığı esnaf toplantılarının 
sonucunda, Kuşadası Ticaret Odası’nın girişimiyle gemi 
acentaları sahipleri ve esnaf, yapılan ortak toplantıda bir 
araya geldi ve karşılıklı olarak sorunlar görüşüldü. 

Kuşadası Ticaret Odası’nda gerçekleşen toplantıya Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Meclis Başkan yardımcısı 
Tolga Erdem, Yönetim Kurulu Üyesi İrfan Yiğit,Belediye Başkan Yardımcısı Muzaffer Eryiğit, 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Halit Şakar, Şoför ve Otomobilciler Odası Başkanı 
Hüsnü Öten, Rehberler Odası Başkan Yardımcısı Ozan Sayın, Tura Turizm yetkilisi Leyla 
Öner, Sea Song Gemi Acentası yetkilisi Recep Sefer, Karavan Turizm Yetkilisi Luigi Baltazzi, 
Kuyumcular Derneği Başkanı Özgür Evran, çarşı esnafı temsilcileri ve basın mensupları 
katıldı. 

Gündem maddelerini; tur dönüşü müşterilerin çarşılarda yeterli zaman geçirmemesi, 
gemilerde Kuşadası esnafı ile ilgili yanlış bilgilendirme yapılması ve rehber, acenta, çarşı 
esnafı arasında koordinasyon sağlanması konularının oluşturduğu ve Kuşadası Ticaret 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın “her iki tarafın da mutlu olacağı bir 
düzen için toplandık. Önemli olan doğru noktada buluşmak, rehber, acenta, çarşı arasında 
doğru koordinasyonu sağlamak. “ sözleriyle başlayan toplantıda çarşı temsilcilerinin 
gündeme getirdiği sorunların başında Orient Bazaar, Grand Bazaar ve Barbaros Bulvarında 
gemi müşterilerinin yeterince görülmemesi geldi. Bu konuda oluşan tepkileri dile getiren 
çarşı temsilcilerinden Ata Çallı çarşılarda iş yapılmaması nedeniyle tepki oluştuğunu, 
amaçlarının acente sahipleriyle konsorsiyum oluşturarak sorunlara çözüm bulmak, kan 
kaybetmeden birlik olmak olduğunu söyledi.  

Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Hüsnü Öten’de konuşmasında,” bazı şeylerin iyi 
gitmediğini ve özellikle liman bölgesinde sorun olduğunu görüyorum. Kimse kendi adına 
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değil, Kuşadası turizmi adına düşünmeli, öyle hareket etmeli” dedi, kendi meslek gurubu 
ile ilgili yapması gerekenleri alıştırarak yaptığını ve sorunlar arasındaki kontağın iyi 
kurulması gerektiğini belirtti.  

Öncelikle çarşı esnafı temsilcilerinin sorunlarını dile getirdiği toplantıda, gemi 
müşterilerine alışveriş konusunda kötü propaganda yapıldığı, Kuşadası’nın sahte ürün 
cenneti imajından çıkması gerektiği, rekomende sistemine dahil olmayan esnafın daha 
fazla sıkıntı yaşadığı, rehberlerden taksi esnafına herkese bu konuda çok iş düştüğü, 
özellikle 99 yılından sonra gemilerin büyümesiyle de çok şeyin değiştiği konuları  gündeme 
geldi. 

Gemi acentaları sahiplerinden Leyla Öner,  Ticaret Odası’na bu organizasyondan dolayı 
teşekkür ederek başladığı konuşmasında, gelen gemilerin %40’ına hakim olduklarını ve 
kendi acentalarının müşterilerin çarşılarda zaman geçirmesi için en az 3-4 saat süre 
tanıdıklarını dile getirdi ve gemilerde yapılan kötü propagandanın kendilerini de rahatsız 
ettiğini söyledi. Öner, çarşılarda da bir çok firmayla çalıştıklarını ama seçici olmak zorunda 
olduklarını belirtti ve gemilerin Kuşadası’na gelmeleri için emek verdiklerini anlattı. 
Recomende sistemiyle ilgili olarak da sistemin gemi taleplerinden kaynaklandığını 
kendilerinin aracı olduğunu söyledi. 

Sea Song yetkilisi Recep Sefer’de gemilerde çalışan personelin lehte ve aleyhte 
konuşabildiğini, fakat bu konuda ellerine geçen herhangi bir done olduğu takdirde 
gerekeni yapacaklarını söyledi. Sefer sözlerinin devamında kendisinin de  5 kuşak halıcı 
olduğunu ve temelinde küçük esnaf olduğunu söyledi ve küçük esnafın korunması ve 
yaşaması için her türlü duyarlılığı göstereceklerini, düşüncelerin ve beklentilerin yazılı 
olarak kendilerine iletildiği takdirde, kendilerinin de cruislara ileteceklerini ifade etti. 

Karavan turizm yetkilis Luigi Baltazzi de konuşmasında müşterilerinden kapalı alanlar 
konusunda çok şikayet aldıklarını bu nedenle köyleri tercih ettiklerini söyledi ve ben 
müşterim nerede memnunsa oraya güvenirim diyen Baltazzi, önümüzdeki sezon için 
müşterilerini limana erken getirme konusunda çalışacağının sözünü verdi ve çarşılardaki 
durum için rehberlere de çok iş düştüğünü söyledi. 

Rehberler Odası Başkan Yardımcısı Ozan Sayın, odaya kayıtlı 500 rehber olduğunu ama 
içlerinden 5 rehberin problemli çıkmasından dolayı çok şikayet aldıklarını ve kendilerine 
ulaşıldığı takdirde şikayet edilen rehberle ilgili gerekeni yapacaklarını, bazı rehberler ile 
ilgili gelen şikayetleri gemi acentalarına ilettiklerini fakat acentaların hala o rehberleri 
tercih etmeleri durumunda yapabilecekleri bir şey olmadığını söyledi. 

Toplantının moderatörlüğünü yapan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan’ın, gemi acentalarının çarşılar konusundaki görüşlerini sorması üzerine 
garanti, güven, ürün çeşitliliği, çarşılarda farklı ürünler olması gerektiği gündeme geldi. 

Toplantıya belediye adına katılan başkan yardımcısı Muzaffer Eryiğit’in de çarşı esnafından 
gelecek somut önerilerin daha faydalı olacağını söylediği toplantıda Esnaf Odası Başkanı 
Halit Şakar ekonomideki sıkıntının esnafı çok rahatsız ettiğini söyledi ve esnaf Odası olarak 
her türlü desteğe hazır olduklarını belirtti. 
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Toplantının sonunda Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy Ticaret Odası’na bu toplantıya 
yaparak tüm muhatapları biraraya getirmesinden dolayı teşekkür etti,, Aksoy, çarşılarda 
oluşan tepkinin bir nedeninin de değişen şartlara uyum sağlayamayanların duygusallığı 
olduğunu söyledi.  Kaymakam Aksoy;” bir tek biz de değil, gelen turistin de durumunda 
değişkenlik var. Kuşadası gelir olarak geri gitmiyor. Öncelikle bireysel çıkar olmamalı. 
Duygusallık yerine akılcılık olmalı. Kuşadası’na yeni yatırımlar yapılıyor. Fırsatın olduğu 
yere yatırım yapılır” dedi ve özeleştiri yaparak, toplantının çok faydalı geçtiğini söyledi, 
katılan herkese teşekkür etti. 

Toplantı Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın “bugün 
gerçekleşen toplantı, anlamlı bir toplantı oldu. Sorunların muhatapları ilk ağızdan 
birbirlerini dinledi. Bundan sonra ona göre tavır alınacağına inanıyorum” sözleriyle son 
buldu.  

 

MAYIS AYI OLAĞAN MECLİS TOPLANTISI TİCARET ODASI’NDA YAPILDI 

Mayıs ayı olağan Meclis Toplantısı, 29 Mayıs 2014 
Perşembe günü Kuşadası Ticaret Odası Meclis Salonunda 
yapıldı.  

TEKSTİL PAZARI KALDIRILMALI, ÇARŞILARDA İNDİRİM 
GÜNLERİ DÜZENLENMELİ 

Meclis Başkanı Mahmut Öztaş’ın açılış konuşmasıyla başlayan toplantıda Nisan ayı 
Hesaplarının ve Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun onaylanmasının ardından söz alan 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar AKDOĞAN ilk olarak Pazar yerleri 
konusunu Meclis gündemine taşıdı ve Çarşamba günleri kurulan tekstil pazarının 
kaldırılması, yerine Çarşamba günleri, çarşılarda indirim günleri yapılması konusunda 
görüş verilmesine oy birliğiyle karar verildi. 

100.000’LİK PLANDAKİ ÇEVRE YOLU ÇALIŞMALARI İÇİN START VERİLDİ 

Serdar Akdoğan Mayıs ayı Meclis toplantısında, Ticaret Odası heyetinin katıldığı, Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB)’nin genel kurulu ve Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) 
ziyareti ile ilgili de Meclis üyelerine bilgi verdi. Mali genel kurul olarak gerçekleşen TOBB 
genel kurulunun ardından gerçekleştirilen TBMM ziyaretinde Aydın Milletvekilleri ile bir 
araya gelindiğini ve çevre yolu çalışmaları hakkında milletvekillerine bilgi verildiğini 
belirten Akdoğan; halen yapılan ve şehri ortadan ikiye bölen yolun çevre yolu 
olamayacağını, 100.000’lik plandaki çevre yolunun uygulanması gerektiğini vekillere 
aktardıklarını söyledi. Milletvekillerinin istedikleri, konuyla ilgili ayrıntılı raporu da 
kendilerine ilettiklerini ifade etti. 

Çarşı sorunları ve Kervansaray ile ilgili de gelişmeleri kendilerine ilettiklerini söyleyen 
Akdoğan, konuşmanın sonunda çevre yoluyla ilgili 100.000’lik plandaki çalışmanın 
yapılması için start verildiğini ve Belediye Başkanından da konuyu Ticaret Odası’nın takip 
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etmesi konusunda onay alındığını ve yeni çevre yolu çalışmalarıyla ilgili gelişmeleri 
Kuşadası Ticaret Odası’nın takip ettiğini söyledi. 

Halen devam eden çevre yolunun açılmasıyla ortaya çıkabilecek kaza risklerini de Meclis 
gündemine taşıyan Akdoğan, uyarıların şimdiden yapılması gerektiğini de sözlerine ekledi. 

Belediye Başkanı Özer Kayalı ile yapılan toplantı hakkında da bilgi veren Kuşadası Ticaret 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, toplantıda çevre yolu çalışmalarının, ticari 
envanterde de yer alan merkezdeki sıkışıklık ve yeni cazibe merkezleri yaratılması 
gerekliliğinin, ayrıca tanıtım konularının görüşüldüğünü söyledi ve özellikle tanıtım 
konusunun tek elden yapılmasının çok önemli olduğunun vurgulandığını belirtti. 

TURİZM OLMAZSA İNŞAATLAR SATILAMAZ 

Serdar Akdoğan inşaat yasakları ile ilgili de Ticaret Odası İnşaat Komitesi ile yapılan 
toplantı ve sonucunun belediyeye iletildiğini, turizm sektörü ve inşaat sektörünün uyum 
içinde olmasının hedeflendiğini söyledi. Kuşadası Ticaret Odası’nın “turizm olmazsa, 
inşaatlar satılamaz” mantığıyla yola çıktığını da ifade etti. 

Mayıs ayı Olağan Meclis Toplantısı, dilek ve temenniler ile sona erdi. 
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İLÇE DANIŞMA KURULU TOPLANTISINDA ORTAK GÖRÜŞ KASIM YAMAN PARKINDA 
YAPILAŞMAYA HAYIR OLDU 

Kuşadası’nın genel  gidişini ve yürütülmekte olan 
çalışmaları değerlendirmek, fikir ve önerilerini almak 
amacıyla paydaşların katılımıyla düzenlenen İlçe Danışma 
Kurulu toplantısına, son günlerde Hükümet Konağı projesi 
ile gündeme gelen Kasım Yaman Parkı damga vurdu. 

Kaymakam Muammer Aksoy başkanlığında gerçekleşen 
toplantıya Emniyet Müdürü Mustafa Topal, Garnizon Komutanı Binbaşı Ferhat Aslan, 
Belediye Başkanı Özer Kayalı, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, Şoförler Odası Başkanı Hüsnü Öten, KODER Başkanı Tacettin Özden, kurum 
başkanları, mülki idare amirleri, meslek örgütleri ve sivil toplum kuruluşları temsilcileri ve 
İlçe danışma kurulunun diğer üyeleri katıldı. 

Oldukça kalabalık bir katılımla gerçekleşen toplantının ilk gündem maddesini, Kasım 
Yaman Parkına yapılması düşünülen Hükümet Konağı Projesi hakkında görüş ve öneriler 
oluşturdu. Kaymakam Muammer Aksoy, konuyla ilgili proje taslağını görüşlere sunarak, 
demokratik bir ortamda Kuşadası için bir araya gelindiğini söyledi ve katılımcılardan 
görüşlerini aldı. 

Katılımcıların görüşlerini ve önerilerini bildirmesinin ardından toplantıda çıkan ortak 
sonuç: Kuşadası’nda yeşil alana daha fazla ihtiyaç olduğu ve parkın, park olarak kalması 
gerektiği, ayrıca o bölgede yeterince sıkışıklık olduğu, önerilen düzenlemeyle trafiğin daha 
da sıkışacağı oldu. 

Toplantıda konuyla ilgili görüş bildiren Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan’da konuşmasında; 3 yıldır oda olarak Kuşadası’nın 2 kilometrekarelik 
alana sıkıştığını sürekli gündeme getirdiklerini  ve Ticari Envanter raporunda da görüldüğü 
gibi özellikle o bölgede büyük bir sıkışıklık olduğunu ve bunun rakamlarla ortada olduğunu 
söyledi. Akdoğan; raporun her kuruma gönderildiğini ama üzerinde durulmadığını 
belirterek bu gün gelinen noktada bu bilimsel verilerin dikkate alınarak Kuşadası’nın 
geleceğinin planlanması gerektiğini dile getirdi. Çevre yoluyla ilgili de büyük bir sorun 
olduğunu ve bu konuda hazırlanan raporun herkese gönderileceğini söyleyen Akdoğan, 
ortak akılla iyi bir planlama yapılabileceğini sözlerine ekledi ve bu konuda ümitli olduğunu 
ifade etti. 

Belediye Başkanı Özer Kayalı’nın da Kuşadası’nın bir kent meydanına ve yeşile ihtiyacı 
olduğunu belirttiği toplantı, hanutçuluk, işportacılık, taklit mal satışları, işgaliye, bar ve 
kafelerin kapanış ve müzik yayınlarının bitirilme saatleriyle ilgili görüş alışverişiyle devam 
etti. 
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DAVUTLAR POLİS MERKEZİ HİZMET BİNASI AÇILDI 

Davutlar’da, Polis Merkezi olarak yeniden düzenlenen 
eski Jandarma Karakolu törenle hizmete açıldı. 

Büyükşehir Yasası ile Kuşadası’na bağlı bir mahalle 
olanDavutlar’daki Polis Merkezi binasının açılış törenine 
Aydın Valisi Erol Ayyıldız, Aydın eski Valisi Muharrem 
Göktayoğlu, Kuşadası Garnizon Komutanı Ferhat Aslan, 

Kuşadası Emniyet Müdürü Mustafa Topal, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu Üyesi İrfan Yiğit, kalabalık 
bir davetli topluluğu ve vatandaşlar katıldı. 

Konuşmaların ardından, binanın yapımına katkıda bulunan kişi ve kuruluşlara plaket 
verildi. Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın da plaket aldığı 
törende, folklor gösterilerinin ardından Vali Ayyıldız tarafından Kuşadası Davutlar Polis 
Merkezi’nin yeni binasının açılışı resmen yapıldı. 

 

ANADOLU JET MAGAZİN TEMMUZ KAPAĞINA KUŞADASI’NI TAŞIDI 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NIN TANITIM ATAĞI SÜRÜYOR 

Kuşadası Ticaret Odası’nın Kuşadası’nın tanıtımı amacıyla 
başlattığı çalışmalar dahilinde, Türk Hava Yolları ile 
irtibata geçmesi sonucu, 100.000’lerce kişiye ulaşan 
Anadolu Jet Magazin Temmuz sayısında Kuşadası’na yer 
verdi ve Kuşadası’nı kapağına taşıdı. 

Kuşadası Ticaret Odası’nın, sezon öncesi Türk Hava Yolları 
yetkilileriyle irtibata geçerek, bünyelerinde çıkan 
dergilerde yer almak istemesi sonucu,  tüm 
ihtiyaçları  Ticaret Odası tarafından karşılanan dergi ekibi 
Kuşadası’na geldi ve Kuşadası ve çevresiyle ilgili dergide 

ayrıntılı haber yaptı. 

Kuşadası’nda 5 gün boyunca kalarak, Kuşadası merkez, çarşı, sosyal hayat, liman, marina, 
Milli Park, Davutlar, Güzelçamlı, Efes, Meryem Ana tüm bölgeyi gezen ekip, bol bol 
fotoğraf çekti ve izlenimlerini yazdı. THY Anadolu Jet Magazin dergisinin Temmuz 
sayısında 8 sayfa yer alan Kuşadası aynı zamanda derginin kapağında yer alarak yüzbinlere 
ulaşacak. 

Son yıllarda yakaladığı yükselişi sürdüren ve turizmin Türkiye’de başlangıç noktası olan 
Kuşadası’nın tanıtımı için, Kuşadası Ticaret Odası’nın çalışmaları da artarak devam edecek.  
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ANADOLU JET MAGAZİN’de KUŞADASI 

Kuşadası Ticaret Odası’nın, Kuşadası’nın tanıtımı amacıyla 
başlattığı çalışmalar dahilinde, Kuşadası’na gelerek 5 gün 
süreyle izlenimlerini yazan ve bol bol fotoğraf çeken 
Anadolu Jet Magazin dergisi ekibi, Temmuz sayısında 
Kuşadası’nı kapağına taşıdı ve Kuşadası’ndan övgüyle 
bahsetti. 

Kuşadası’nın sokakları, plajları, sosyal yaşamı, el sanatları, 
çarşısı ve yakın çevresinin fotoğraflarıyla 8 sayfa yer 
bularak yüzbinlere ulaştığı Anadolu Jet Magazin 
dergisinde Kuşadası ekteki yazı ile yer aldı. 

Anadolu Jet Magazin - Temmuz 2014 

Her Şey Dâhil Kuşadası 

İlk yerleşimi milattan önceki tarihlere uzanan bir coğrafyadır Kuşadası. Onlarca 
medeniyete ev sahipliği yapan ve her gelenin izini bıraktığı bu bölgeye girdiğiniz andan 
itibaren sizi büyülü bir atmosfer karşılar; rengârenk bir körfez, pırıl pırıl plajlar ve yaşayan 
bir şehir.  

Sahil şeridi, Kuşadası’nda görülmesi gereken yerlerin en başında. İçinde halka açık hizmet 
veren Mavi Bayraklı Kadınlar Plajı’nda bulunan uzun sahil hattı, keyifli yürüyüşlerin 
vazgeçilmez adresi. Yine sahil şeridinde bulunan Kuşadası Limanı, ağırladığı konukları 
bakımından önemli. Türkiye’nin en önemli kruvaziyer limanlarından biri olan Kuşadası 
Limanı’nda her an dev boyutlarda bir kruvaziyer gemisine rastlayabilirsiniz. 

Sahil şeridinde irili ufaklı pek çok kafe ve restoran ile hem yöresel yöresel lezzetlerin, hem 
de dünya mutfağının en leziz örneklerini tadabilir, denize nazır bir manzarada dostlarınızla 
keyifli sohbetlerde bulunabilirsiniz. 

Kuşadası’na büyük emek veren Osmanlı dönemi sadrazamı Öküz Mehmet Paşa’nın 1618 
yılında yaptırdığı, Kuşadası’nın önemli bir sembolü olan kervansaray, limanın hemen 
karşısında. Bu kervansaray ile başlayan çarşı ise hem kruvaziyer yolcularının hem de 
ziyaretçilerin büyük ilgi odağı. Çarşı boyunca irili ufaklı pek çok dükkanda el emeği ürünleri 
de ünlü markaların ürünlerini de uygun fiyatlara satın alabilirsiniz. 

Çarşıda gezerken bakışlarınızı gökyüzüne çevirdiğinizde tek şerefeli bir minare ile 
karşılaşacaksınız. Kaleiçi Camii, Kuşadası’nda bulunan en eski cami olarak bilinir. Yine Öküz 
Mehmet Paşa tarafından 1618 yılında yaptırılan bu camideki Osmanlı esintisi hemen 
kendini belli ediyor.  

Kuşadası’na adını veren ve ilçenin sembolü olan Güvercin Adası, ana karaya bir mendirek 
ile bağlanıyor. Ada üzerinde bulunan ve tarihi Bizanslılara kadar uzanan kalenin içine 
girdiğiniz zaman Kuşadası’nda olduğunuzu hissedersiniz. Kuş cıvıltılarıyla renklenen 
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kaleden hem Kuşadası’na genel bir bakış atabilir hem de bu tarihi eserin içerisinde keyifli 
zaman geçirebilirsiniz. 

Çarşıdan yukarıya çıkıp Kuşadası’nın eski şehir olarak adlandırılan bölümüne girmenizle 
birlikte çiçek kokularının sizi karşılaması hiç de süpriz olmayacak. Buradaki tarihi evler, Ege 
mimarisinin en güzel taş ustalığı örneklerini yansıtır. Arnavut kaldırımlı dar sokaklarda her 
an karşılaşabileceğiniz ilgi çekici bir renk cümbüşü ile şaşırmaya hazır olun. 

Efes: Uygarlıkların Beşiği 

Kuşadası’na yaklaşık 30 kilometre mesafede bulunan Efes Antik Kenti, tarihin ve 
medeniyetin canlı bir örneği olarak karşımızda duruyor. Kuruluşu milat öncesine dayanan 
bu kente adımınızı attığınız andan itibaren Helen ve Roma dönemlerinde gezinmeye 
başlıyorsunuz. 

Efes’in en bilinen sembolü Büyük Tiyatro bütün ihtişamıyla karşılıyor sizi. Dönemin 
halklarının büyük bir coşkuyla tezahürat yaptığını duyuyorsunuz adeta. Her taşın üstünde 
bir detay görmek mümkün Efes’te.  

Şimdiki pazar yerlerine denk gelen Agora’daki satıcılar geliyor gözünüzün önüne… Sonra 
Celcus Kütüphanesi, devasa cephesiyle karşınıza çıkıyor. 106 yılında ölen Efes Valisi 
Celcus’un anıt mezarının üstüne oğlu tarafından yaptırılan kütüphanenin merdivenleri, 
şimdi dinlenmek için oturan ziyaretçilerle dolu.  

Celcus Kütüphanesi’ne veda edip yukarı doğru yürüyoruz. Hemen sağımızda üstü ve 
yanları korumaya alınmış bir site dikkatimizi çekiyor. Yamaç evlerdeyiz. Efes’in tamamına 
hakim bir yamaca kurulan olan bu oturma birimlerindeki detaylar tüylerimizi ürpertiyor. 
Günümüze kadar korunmuş  fresklere ve mozaiklere bakınca, o günlerdeki yaşamı 
hayallerde kolaylıkla canlandırmak mümkün. 

Bir Saklı Bahçe: Meryem Ana Evi 

Efes’in üst kapısından ayrıldıktan sonra yaklaşık yedi kilometrelik bir tırmanma şeridiyle 
ulaşılıyor Meryem Ana Evi’ne. Hristiyan inanışına göre hac ibadetinin yapıldığı bir yer olan 
Meryem Ana Evi, Bülbüldağı’nda yüzlerce yıldır ayakta duran köklü ağaçlar ve yemyeşil bir 
bitki örtüsünün içinde huzur dağıtan bir mekân.  

Burayı sadece Hristiyanlar değil, her dinden ve inanıştan insan ziyaret ediyor. Neredeyse 
tüm dünya dillerini görebileceğiniz dilek duvarının ötesine geçince şifalı olduğuna inanılan 
kaynak suyunu içebileceğiniz çeşmelere varıyorsunuz.  

Dinler Mozaiği  

Selçuk’a döndüğümüzde ilk gözümüze çarpan detay, tepedeki kale oluyor. Ayasuluk 
Tepesi, ilk Efes yerleşimlerinden biri olarak biliniyor. Tepeye çıktığımızda ise iç içe geçmiş 
bir tarih karşılıyor bizleri. Üç farklı medeniyetin kullandığı Ayasuluk Kalesi’nin içinde ise St. 
Jean Bazilikası bulunuyor. Hz. İsa’nın arkadaşlarından ve havarilerinden St. Jean’ın burada 
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yaşadığına inanılır. Vefatından sonra bu tepeye gömülen St. Jean’ın mezarı üzerine bugün 
kalıntılarını gezdiğimiz altı kubbeli bir kilise inşa edilmiştir. 

Dilek Yarımadası 

Kuşadası’ndan yaklaşık 25 kilometre uzaklıktaki Büyük Menderes Deltası – Dilek 
Yarımadası Milli Parkı’na girdiğiniz andan itibaren inanılmaz bir doğa manzarası ile karşı 
karşıya kalıyorsunuz. İçinde yeşilin ve mavinin her türlü tonunu buluşturan bu milli park, 
birbirinden güzel koyları, kanyonu, yürüyüş parkuru, botanik zenginliği ve hayvan çeşitliliği 
ile adeta bir cennet köşesi. Park boyunca inanılmaz manzaralar eşliğinde gezinizin keyfini 
çıkarabilirsiniz. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI ULUSAL FOTOĞRAF YARIŞMASI KALBİM EGE’DE KALDI 4. KEZ 
START VERDİ 

Kuşadası Ticaret Odası’nın bu yıl dördüncüsünü 
düzenlediği Ulusal Fotoğraf Yarışması; (Kalbim Ege’de 
Kaldı) Kuşadası temalı fotoğrafları bekliyor. 

Temmuz ayından itibaren start veren, Kuşadası ve 
çevresini kapsayan yarışma; Kuşadası’nın eğlence 
sektörü, plajları, yiyecek-içecek, alışveriş, marina, liman, 
genel görünüş, eski Kuşadası evleri ve sokakları, el 
sanatları, su kemerleri, sosyal yaşam, kentsel doku, esnaf, 
Milli Park, Zeus Mağarası, Davutlar, Güzelçamlı, gece ve 
eğlence hayatı ve Kuşadası turizmi ile ilintili olarak; Efes, 
Artemis Tapınağı, St Jean Kilisesi, İsabey Camii, Selçuk 
Kalesi, Şirince, Meryem Ana, Klaros, kalıntılar ve müze 
eserlerini kapsıyor.  

BAŞVURULAR ONLINE YAPILACAK 

Bu yıl Türkiye Fotoğraf Sanatı Federasyonu (TFSF) na bağlı olarak online gerçekleşecek 
olan yarışma, tüm amatör ve profesyonel fotoğrafçılara açık olup başvurular 18 Ekim 2014 
tarihinde, saat 23:00’de sona erecektir. 

Yarışmacıların en fazla renkli  

4 eserle katılabildikleri Kuşadası Ticaret Odası 4.Ulusal Fotoğraf Yarışmasının jürisinde; 
Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Fotoğraf Anabilim Dalı öğretim üyesi Doç Dr. Zühal Özel 
Sağlamtimur,  Dokuz Eylül Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi Fotoğraf Bölümü Öğretim 
üyesi Yar. Doç Dr. Beyhan Özdemir, Dokuz Eylül Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi Film 
Tasarım Bölümü öğretim üyesi Yar. Doç Dr. Ragıp Taranç, Fotoğraf Sanatçısı ve KUFSAD 
üyesi Oğuz Nusret Bilik, Kuşadası Ticaret Odası Disiplin Kurulu Üyesi-Kuşadası Belediye 
Meclis Üyesi ve Fotoğrafçı Cem Arslan ve TFSF Temsilcisi Zafer Gazi Tunalı 
bulunmaktadır.  Ödüllerin; Birinciye 3000 TL, ikinciye 2000 TL, üçüncüye 1000 TL, 
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mansiyonlara 500 TL ve sergilemelere 100 TL ‘den oluştuğu yarışmanın sergi ve ödül 
töreni Kasım ayında gerçekleşecektir. 

Bu yıl dördüncüsü düzenlenen ve geçtiğimiz yıllarda yurdun dört bir yanından binlerce 
fotoğrafın katıldığı yarışmanın gördüğü ilgiden memnuniyet duyduğunu belirten Kuşadası 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan; Türkiye Fotoğraf Sanatı 
Federasyonu’nun katkılarıyla ulusal bazda düzenlenen yarışmanın, Kuşadası ve çevresiyle 
ilgili Oda bünyesinde oluşturulan Fotoğraf Bankasına büyük katkı sağladığını ve aynı 
zamanda Kuşadası turizmine de katkı sağlayan yarışmaya bu yıl özellikle Kuşadası ile ilgili 
fotoğrafların katılacağını belirtti. 

 

İNDİRİM GÜNLERİ “HAPPY WEDNESDAY” ( ?) GELİYOR 

Kuşadası Ticaret Odası’nda, kurum temsilcileri ve çarşı 
esnafının katıldığı, Çarşamba günleri yapılması planlanan 
indirim günleri ile ilgili genişletilmiş bir toplantı yapıldı. 

Çarşamba pazarının Kuşadası çarşılarına olumsuz etkisini 
ortadan kaldırmak amacıyla, tüm çarşıda tekstilin yanı 
sıra, hediyelik eşya, yiyecek-içecek ve tüm sektörlerde 

gün boyu sürmesi planlanan indirim günleri “Happy Wednesday”(kesin olmamakla birlikte 
düşünülen isim) sloganıyla ve yapılacak etkili bir tanıtımla önümüzdeki günlerde 
başlatılacak. 

Belediye, KODER, Şoförler Odası, TURSAB, Esnaf Odası ve çarşı esnafı temsilcilerinin 
katıldığı toplantıda konuşan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan; “amaç sadece tekstil değil, genel alışverişe katkıda bulunmak. Bu yıl başlatılacak 
olan indirim günleri ile hedefimiz çarşıya odaklı çalışmak ve çarşılara hareket getirmek, 
akşamında da yeme içme sektörüne bağlanması ile hareketliliğin gece de devam 
etmesini  sağlamak” dedi. Akdoğan; Şoförler Odası’nın da ulaşım da indirim günlerine özel 
bir düzenleme yapacağını, Belediye, Otelciler Derneği ve TÜRSAB’ın da içinde yer aldığı 
organizasyonu tüm kurum ve kuruluşların desteklediğini, “İndirim Günleri”nin elbirliğiyle, 
ses getiren bir çalışma olacağını belirtti. 

 

SERDAR AKDOĞAN VE MAHMUT ÖZTAŞ ANKARA’DAYDI 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği(TOBB) tarafından, görev 
süresi dolan Cumhurbaşkanı Abdullah Gül onuruna 
verilen Hizmet Şeref Belgesi Töreni ve iftar yemeğine, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan ve Meclis Başkanı Mahmut Öztaş katıldı.  

Düzenlenen yemek için Ankara’da bulunan Yönetim 
Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan ve Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Kuşadası’nın bu 
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günlerde en önemli gündem maddesini oluşturan ve oldukça sıkıntı yaratan yeni çevre 
yolu ile ilgili Kuşadası Ticaret Odası tarafından hazırlanan raporu, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’na da ileterek destek istediler.  

Hisarcıklıoğlu ile aynı zamanda  24 Temmuz 2014 tarihinde ihaleye çıkacak olan, yatırımı 
ve yapımı KOMER-Kuşadası Kongre Merkezi Turizm ve Seyahat İnşaat Sanayi ve Ticaret A.Ş 
tarafından gerçekleştirilen Kongre Merkezi ihalesi hakkında da görüşen Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar Akdoğan; “Efes Kuşadası Kongre Merkezi’nin  ihalesi, camiamız ve ülkemiz 
adına da önemli bir girişim olacak” dedi ve ihaleye Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin 
katılmasının çok faydalı olacağını belirterek her türlü desteğe hazır olduklarını ifade etti. 
TOBB Başkanı ile yapılan görüşmelerin oldukça verimli geçtiğinin altını çizen Kuşadası 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, gündemde olan Karayolu ve 
KOMER ihalesi ile ilgili TOBB Başkanına  bilgi verdiklerini ve destek istediklerini söyleyerek, 
özellikle Kongre Merkezi ihalesine, bir çok iştiraki bulunan TOBB un girmesi ve ihaleyi 
kazanması durumunda Kuşadası’na çok faydasının olacağını, TOBB un iştiraki olan tüm 
şirketlerin hem kazançlı, hem de faydalı işler yaptıklarını söyledi.  

Akdoğan, ayrıca takip edilmesi açısından çevre yolu ile ilgili olarak yapılan tüm görüşmeler 
hakkında  AK Parti Aydın Milletvekilleri Mehmet Erdem ve Ali Gültekin Kılınç’a ve AK Parti 
Kuşadası İlçe Başkanı Ali Kara’ya da bilgi verdiklerini  söyledi.  

 

KUŞADASI TİCARET ODASI DÜKKANLARI YANAN ESNAFA  
YARDIM KAMPANYASI BAŞLATTI 

 

Odamız öncülüğünde dükkanları yanan esnafa yardım kampanyası başlatıldı. Kampanya 
ilan metni: 

KUŞADASI KAMUOYUNUN DİKKATİNE! SON KATILIM TARİHİ 11 AĞUSTOS 2014 

13.07.2014 tarihinde ilçemizde bir iş hanında, içlerinde iki oda üyemizin de bulunduğu 
yedi işyerinde yangın çıkmış ve dükkanlarındaki tüm ürünleri yanan esnaf, büyük bir 
zararla karşı karşıya kalmıştır.  

Çarşı esnafından ve çeşitli kurum ve kuruluşlardan gelen yardımlar ile zarar gören 
esnafımız bir nebze olsun rahatlamıştır. Sezon ortasında yaşanan bu sıkıntının bir an önce 
atlatılması en büyük dileğimizdir.  

Esnafımızın zararının bir kısmının da olsa karşılanabilmesi için ilçemizde,  Kuşadası Ticaret 
Odası öncülüğünde bir yardım kampanyası başlatılmıştır.  Bu kampanyaya Kuşadası 
Ticaret Odası olarak 5000 TL yardımda bulunulmuştur.   
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11 Ağustos 2014 tarihinde bitecek olan kampanyamıza,  değerli kamuoyunun da 
desteklerini esirgemeyeceğini umut ediyoruz.  

Kampanya bilgileri aşağıda olup, yardımlarınız ve destekleriniz için teşekkür ederiz.  

Saygılarımızla  

KUŞADASI TİCARET ODASI  

  

KUŞADASI TİCARET ODASI YARDIM KAMPANYASI HESABI  

Halkbank Kuşadası Şubesi  

IBAN  NO: TR48 0001 2009 5420 0016 0001 75 

HESAP NO : 16000175 

Son Katılım Tarihi:11:08.2014  
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KUŞADASI TİCARET ODASI TARAFINDAN BAŞLATILAN İŞYERLERİ YANAN ESNAFA 
YARDIM KAMPANYASI SONA ERDİ 

Geçtiğimiz günlerde ilçemizde bir iş hanında çıkan yangında,  işyerlerindeki tüm ürünleri 
yanan esnaf için Kuşadası Ticaret Odası tarafından yardım kampanyası başlatılmıştı. Çıkan 
yangından dolayı sezon ortasında zor durumda kalan ikisi Ticaret Odası üyesi, 7 esnafa 
destek olmak için başlatılan kampanyaya diğer kurumlar, firmalar ve şahıslar da katkıda 
bulundu. 

Kuşadası Ticaret Odası’nın  5000 TL yardımda bulunduğu kampanyaya katkıda bulunan 
herkese teşekkür eden Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan 
”içlerinde iki oda üyemizin de bulunduğu 7 işyerinde çıkan yangında esnafımız büyük zarar 
görmüştür. Çarşı esnafı, Belediye Başkanı ve diğer kuruluşlardan gelen yardımlarla bir 
nebze rahatlayan esnafımızın sezon ortasında yaşanan sıkıntılarının bir an önce atlatılması 
amacıyla başlattığımız kampanyamızın süresi dolmuştur.   

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu ile görüşmemiz 
sonucunda duyarsız kalmayan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin 10.000 TL bağışladığı 
kampanyamıza, çevre odalarımızdan Aydın ve Didim Ticaret Odaları da bağışta 
bulunmuştur. Olayın ilk yaşandığı anda da duyarsız kalmayarak yardımda bulunan esnaf ve 
diğer kurumlara ve Kuşadası Ticaret Odası olarak başlattığımız kampanyamıza da gerek 
kurum, gerek firma, gerekse şahıs olarak bağışta bulunarak destek olan herkese teşekkür 
ediyor, Kuşadası’nda bulunan tüm kurumların daha duyarlı, daha katılımcı ve zor 
durumlarda birlik beraberlik içerisinde olmasını diliyorum” dedi. 

Dükkanlarındaki tüm malları yanan esnaf için başlatılan kampanya dahilinde Kuşadası 
Ticaret Odası tarafından Halkbank Kuşadası şubesinde açılan kampanya hesabında 
bağışlarla 22.450 TL toplandı. 

Kampanyaya katkıda bulunanların listesi; 

TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİ 10.000 TL 

KUŞADASI TİCARET ODASI 5.000 TL 

BNS OTELCİLİK 1.000 TL 

KUŞADASI OTELCİLER DERNEĞİ 1.000 TL 

KUYUMCULAR DERNEĞİ  1.000 TL 

PRİYEN İNŞAAT 1.000 TL 

AYDIN TİCARET ODASI 500 TL 

DİDİM TİCARET ODASI 500 TL 

AYDIN REHBERLER ODASI 500 TL 

PENINSULA TURİZM 500 TL 

ORIENT DENİZCİLİK A.Ş 500 TL 

BAROK KUYUMCULUK 500 TL 

BURHAN ÖZAZMAN 300 TL 

GÖKDENİZ PEN DİLEK SAVGAT 100 TL 

YENİADA AKADEMİ OSGB HİZ.DAN.TUR. 50 TL 
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KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA “ART ARDA SANAT” 

Kuşadası Ticaret Odası’nın katkılarıyla, Kuşadası 
Kütüphane Yaptırma Yaşatma Kültür ve Sanat Derneği 
(KÜKSAD)’nin organize ettiği ressam Selin Akgül’ün “Art 
Arda Sanat” resmi sergisi Kuşadası Ticaret Odası Sergi 
Salonunda sanatseverlerle buluştu. 

Genç yaşına ve henüz öğrenci olmasına rağmen başarılı 
çalışmalara imza atan ve pek çok kişisel ve karma sergileri olan Selin Akgül’ün art arda 
sanat konulu resim sergisinde, çeşitli duyguları yansıtan kadın temalı çalışmaları ve 
reprodiksiyonlar bulunuyor. Karakalem çalışmalarının yanı sıra farklı kompozisyonlarında 
bulunduğu serginin açılışında konuşan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan, başarılı çalışmalara imza atan genç sanatçıyı kutladı ve Kuşadası Ticaret 
Odası olarak her zaman sanatın ve sanatçının destekçisi olacaklarını belirtti.  

Sanatçının, 1959 Eldorado Cadillac, mavi manzara, ağlayan kadın, zincirli kadın, evrim 
teorisi, sargılı, deli ve daha birçok konuda tablolarının yer aldığı “Art Arda Sanat” resim 
sergisi, 09-12 Eylül 2014 tarihleri arasında Kuşadası Ticaret Odası Sergi Salonu’nda 
sanatseverlerin beğenisine açık olacak. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI YÖNETİMİ BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI ÇERÇİOĞLU’NU 
ZİYARET ETTİ 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetimi, Aydın Büyükşehir 
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’nu Kuşadası ile ilgili 
düşünce ve görüşlerini almak üzere makamında ziyaret 
etti ve Kuşadası ile ilgili sorunları Oda tarafından 
hazırlanan raporlarla birlikte Başkan Çerçioğlu’na iletti.  

Ziyarette, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları 
Nejad Özalp, Namık Kemal Daylan, Yönetim Kurulu Üyeleri Seydi Yıkılmaz, İrfan Yiğit, 
Kuşadası Ticaret Odası Disiplin Kurulu Üyesi ve Kuşadası Belediye Meclis Üyesi Cem 
Arslan, Mimarlar Odası Kuşadası Temsilcisi Ümit Acar da hazır bulundu. 

AKDOĞAN; ÇEVRE YOLU BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ TARAFINDAN DEVİR ALINMALI 

Ziyarette, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Kuşadası için 
en önemli konuların başında Çevre Yolu sorununun geldiğini belirtti ve “Karayolları 
standartları gereği yapılan kaldırım nedeniyle,  dükkanlara ve binalara giriş olamıyor. 
Bunun için de İzmir Karabağlar yolu örneğinde olduğu gibi Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yolun devir alınması ve anayol olarak düzenlenmesi, acil ve gereklidir. Bu yolun 
Karayolları standartlarından çıkarılmasının tek yolu Büyükşehir Belediyesi tarafından devir 
alınmasıdır. Dedi.   
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Mimarlar Odası Kuşadası Temsilcisi Ümit Acar’da, konuyla ilgili Kuşadası Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın görüşüne katıldığını belirtti ve  

genel imar konusundaki görüşlerini dile getirdi. Toplantıda, Başkan Çerçioğlu’nun 
önerisiyle Büyükşehir Belediyesi’nin teknik ekibi ile Ümit Acar’ın en kısa sürede bir araya 
gelmesi de planlandı.   

ALT YAPI ÇALIŞMALARINA BAŞLANDI 

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu ziyarette, Kuşadası ile ilgili en büyük 
sorun olarak gördüğü alt yapı konusunda çalışmalara başlandığını, sorunların çözümünde 
bilimsel çalışmalara önem verdiğini söyledi. “Kuşadası bizim dünyaya açılan penceremiz” 
diyen Çerçioğlu, o nedenle Kuşadası’nda ki sorunların giderilmesi için köklü çalışmalar 
yapacaklarını belirtti. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Başkan Çerçioğlu’na 
turizm kentlerinde otellere uygulanan su tarifesiyle ilgili de bilgi verdi vesöz konusu 
uygulamaların Kuşadası’nda da olması konusunda destek istedi. 

Ziyaretin sonunda Başkan Çerçioğlu, Kuşadası Ticaret Odası Yönetiminin ziyaretinden 
memnuniyet duyduğunu ve kendisine iletilen raporlar ve görüşlerin yol gösterici olacağını 
belirtti. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI YÖNETİMİNDEN  
AYDIN İL EMNİYET MÜDÜRÜ TAŞDAN’A ZİYARET 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetimi, Aydın İl Emniyet 
Müdürü Adnan Taşdan’a makamında nezaket ziyaretinde 
bulundu ve aynı zamanda Kuşadası’nın önemli sorunlarını 
iletti. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu 

Başkan Yardımcıları Nejad Özalp, Namık Kemal Daylan, Yönetim Kurulu Üyeleri Seydi 
Yıkılmaz, İrfan Yiğit, Kuşadası Ticaret Odası Disiplin Kurulu Üyesi ve Kuşadası Belediye 
Meclis Üyesi Cem Arslan, Mimarlar Odası Kuşadası Temsilcisi Ümit Acar’ın da hazır 
bulunduğu ziyaret, Aydın İl Emniyet Müdürü Adnan Taşdan’ın makamında gerçekleşti.  

Aynı zamanda 6 ay önce göreve gelen Taşdan’a hayırlı olsun dileklerini ileten Başkan 
Serdar Akdoğan, asayiş sorununun çok önemli olduğunu ama Kuşadası’nın en önemli 
sorunlarının başında trafik sorunu geldiğini söyledi ve Oda tarafından hazırlanan Ticari 
Envanter raporunda da yoğun olan bölgenin görüldüğünü belirtti.  

Kuşadası Ticaret Odası Ar-Ge birimi tarafından hazırlanan Çevre Yolu raporunu da ileten 
Akdoğan; Karayollarının kendi standartlarında uyguladığı yolun bitiminde de sorunların 
bitmeyeceğini, bu haliyle yolun çevre yolu statüsünde olmadığını sözlerine ekledi.  
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Aydın İl Emniyet Müdürü Adnan Taşdan’ın, alt yapının da iyi olması gerektiğini ve son 
aşamada bu konunun kendilerini de ilgilendirdiğini söylediği ziyarette, Emniyet Müdürü 
Taşdan Kuşadası Ticaret Odası Yönetimine il genelinde yapılan çalışmalarla ilgili bilgi verdi 
ve personel azlığı ve yaz aylarında artan nüfustan dolayı sıkıntı olduğunu, ama bunun tüm 
sahil şeridi için geçerli olduğunu belirtti. Farkında oldukları bu sorunu da gidermeye 
çalıştıklarını söyleyen Taşdan, Kuşadası’nda sezonun çok da sorunlu geçmediğini, 
önümüzdeki sene sezonu çözümlerle birlikte açmak istediklerini söyleyerek, ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 
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"MADE IN ITALY" GÜNLERİ / TRIVENETO BANYO ISITMA VE SOĞUTMA SİSTEMLERİ 
FUARI KUŞADASI EFES KONGRE MERKEZİNDE YAPILDI 

Antalya Maximo Travel  tarafından 6-7 Ekim 2014 tarihleri 
arasında Gruppo Triveneto.com konsorsiyumunun 
düzenlediği ve İtalyan Şirketlerinin katıldığı ile bir 
fuar  düzenlendi.  

Sektöründe, İtalya’daki en önemli konsorsiyumlardan biri 
olan Gruppo Triveneto.com  hem Türkiye pazarını görmek 
hem de kendi üyelerini müşterilerini ile  buluşturmak, 
ayrıca yeni ürünleri tanıtmak, için expo’yu Türkiye’de 
yapmak üzere 6-7 ekim 2014 tarihlerinde  Kuşadası Efes 
Kongre Merkezini tercih etti.  

800 KİŞİLİK İTALYAN GRUBU  3-8 EKİM 2014 
TARİHLERİNDE 5 GECE KUŞADASI’NDA KONAKLADI 

Maximo Travel ortaklarından Adem Ayar “ Sergileme ve 
diğer firmalarla buluşma 6-7 Ekim tarihlerinde, Kuşadası 
yeni açılan Efes Kongre Merkezinde) yapılan 

fuara  70  İtalyan şirketinin stand açtığını,  Türkiye'den yalnızca Kalebodur Şirketleri’nin 
katıldığını belirterek, “ Ayrıca wellness sektörünü temsilen aralarında Los Angeles Tasarım 
Ödülü de dahil olmak üzere birçok uluslararası ödül kazanan ''Archistar Simone 
Micheli’’nin de etkinlik hazır bulunduğunu ve yapılan bu etkinliğin gelecek 
yıl  Kuşadası’nda tekrarlanacağını “söyledi.  

Fuarı ziyaret eden Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan İnşaat sektöründe önemli bir 
yeri bulunan  armatür, banyo, inşaat boruları, ısıtma-soğutma sitemleri gibi ürünlerin 
tanıtımı için düzenlenen fuarda  İtalyan yerel fabrikalar olduğu gibi LG, Ariston, Teoco, 
Bosch, Mitsubischi  gibi uluslararası şirketlerin de yer aldığı 70  firmanın temsilcilerinden 
oluşan  yaklaşık 800 kişinin ilçemizde  5 gün konaklayarak turizm sezonun son günlerinde 
kurban bayramına denk gelmesine rağmen hareketlilik getirdiğini belirterek “ hep 
söylediğimiz gibi Kuşadası Efes kongre Merkezi ilçemizin ikinci limanıdır. Bu tür etkinlikler 
tanıtım konusunda önemli yer edindiği gibi , hareketliliğin azaldığı günlerde de ilçe 
esnafına katkısı olacaktır” dedi. Serdar Akdoğan ayrıca Kuşadasını tercih eden 
konsorsiyuma ve Maximo Travel’ e da böyle önemli bir etkinlikte Kuşadasın’ ı tercih 
ettikleri için teşekkür etti  
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BORÇLARINIZI YENİDEN NASIL YAPILANDIRACAKSINIZ? PANELİ BÜYÜK İLGİ GÖRDÜ 

Kuşadası Ticaret Odası ile Aydın SMMMO Kuşadası 
Temsilciliği işbirliğinde düzenlenen, 6552 Sayılı “İş 
Kanunu İle Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılması Ve Bazı 
Alacakların Yeniden Yapılandırılmasına Dair Kanun" 
(Torba Yasa) kapsamında düzenlenen “Borçlarınızı 
Yeniden Nasıl Yapılandıracaksınız” konulu panel büyük ilgi 
gördü. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Namık Kemal Daylan, mali müşavirler 

ve çok sayıda vatandaşın katıldığı, Kuşadası Ticaret Odası Konferans Salonunda 
gerçekleşen panele Kuşadası Vergi Dairesi Müdürü Hulki Sarıoğlu, SGK Kuşadası Merkez 
Müdürü Engin Akkaya, Yeminli Mali Müşavir Hüseyin Sarıbuğday ve Aydın SMMMO 
Kuşadası Temsilci Yardımcısı Alihsan Uğur konuşmacı olarak katıldılar. 

Moderatörlüğünü Aydın SMMMO Kuşadası Temsilcisi Murat ÖZTÜRK’ün yaptığı panelde 
ilk olarak SGK Kuşadası Merkez Müdürü Engin AKKAYA, ilgili Kanun  hakkında genel bilgiler 
verdi ve SGK, Bağ-kur borçlarının nasıl yapılandıracağını ayrıntıları ile anlattı. Akkaya, 
sigorta primleri, işsizlik sigortası primi, sosyal güvenlik destek primi, genel sağlık sigortası 
primi, isteğe bağlı sigorta ve topluluk sigortası primleri, emeklilik keseneği ve kurum 
karşılığı ile ek karşılık primi, kurumca tahsil edilen; damga vergisi, özel işlem vergisi, 
eğitime katkı payı, 30 Nisan 2014 tarihine kadar bitirilmiş özel nitelikteki inşaatlar ile ihale 
konusu işlere ilişkin eksik işçilik tutarı üzerinden hesaplanan sigorta primi, Aylık almakta 
iken kamuya ait işyerlerinde çalışmaları nedeniyle aylıkları kesilmesi gerekenlere, 11 Eylül 
2014 tarihini takip eden ödeme dönemine kadar yersiz olarak ödendiği tespit edilen 
aylıklara ilişkin, borç asılları ile bu borçlara bağlı gecikme cezası ve gecikme zammı 
tutarları, idari para cezalarının kanun kapsamında olduğunu belirtti. Akkaya, yapılandırma 
kapsamındaki borç asılları ile bu borçlar için ödeme sürelerinin bittiği tarihlerden 10 Eylül 
2014 tarihine kadar geçen süre için Yİ-ÜFE aylık değişim oranları esas alınarak 
hesaplanacak tutarın ödenmesi halinde, bu borçlara uygulanan gecikme cezası ve gecikme 
zammı borçlarının tahsilinden vazgeçileceğini ifade etti. 

Kuşadası Vergi Dairesi Müdürü Hulki SARIOĞLU’da konuşmasında, kanunun Vergi Dairesi 
ile ilgili boyutu hakkında ayrıntılı bilgiler verdi ve 213 sayılı Vergi Usul Kanunu kapsamına 
giren vergiler ve vergi cezaları; 30.04.2014 tarihinden önce verilen askerlik para cezaları, 
seçim para cezaları, nüfus para cezaları, trafik para cezaları, karayolları kaçak geçiş ücreti 
cezaları, Karayolu Taşıma Kanununa göre verilen para cezaları, RTÜK tarafından verilen 
para cezaları, 6183 sayılı Kanun hükümlerine göre vergi dairelerince takip edilen ve 
Kanunun yayımlandığı 11/9/2014 tarihi itibarıyla vadesi geldiği halde ödenmemiş ya da 
ödeme süresi devam eden asli ve fer’i amme alacaklarının kanun kapsamında yer aldığını 
belirtti.  

Vergi Dairesi Müdürü Hulki SARIOĞLU ayrıca “6552 sayılı Kanun hükümlerine göre, bir 
alacağın yapılandırılarak ödenebilmesi için bu alacağın Maddede belirtilen tür ve 
dönemden kaynaklı bir alacak olması, kesinleşmiş alacak olması ve Kanunun yayımlandığı 
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11/9/2014 tarihi itibarıyla vadesi geldiği halde ödenmemiş ya da ödeme süresi henüz 
geçmemiş olmasının şart olduğunu da vurguladı.  

Kanun hükümlerinden yararlanmak isteyen borçluların Kanunun yayımlandığı tarihi 
izleyen ikinci ayın sonu olan 1/12/2014 tarihine kadar ilgili idareye (vergi dairesi-belediye) 
başvuruda bulunmaları gerekmektedir.  

Panelin devamında, Yeminli Mali Müşavir Hüseyin SARIBUĞDAY kayıtlarda yer aldığı halde 
işletmede mevcut olmayan kasa mevcudu ve ortaklardan alacaklar, vergisel yükümlülükler 
ve muhasebe kayıtları, 3065 sayılı KDV Kanunu’nda yapılan değişiklikler, 5510 sayılı Sosyal 
Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunundaki değişiklikler, 3568 sayılı kanunda yapılan 
değişiklikler, 4760 sayılı ÖTV Kanunu’nda yapılan değişiklikler, 492 sayılı Harçlar 
Kanunu’nda yapılan değişiklikler ve diğer kanunlardaki değişiklikler hakkında ayrıntılı 
bilgiler verdi.  

Aydın SMMMO Kuşadası Temsilci Yardımcısı Alihsan UĞUR ise 6552 sayılı kanunun; 3568 
sayılı Serbest Muhasebeci Mali Müşavirlik ve Yeminli Mali Müşavirlik Kanunu, 5174 sayılı 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar Kanunu ve 5362 sayılı Esnaf ve 
Sanatkarlar Meslek Kuruluşları Kanununda yapılan değişiklikler hakkında bilgi verdi.  

Kuşadası Ticaret Odası Konferans Salonunda gerçekleşen Panelde katılımcılar, panel 
süresince ilgili konular hakkında panelistlere sorular yönelttiler.  

 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA EĞİTİMLER HIZ KESMEDEN DEVAM EDİYOR 

Üyelerine yönelik eğitimlere önem veren Kuşadası Ticaret 
Odası’nda eğitimler hız kesmeden devam ediyor. 
Sertifikalı ve sertifikasız eğitimlerin yıl boyunca devam 
ettiği Kuşadası Ticaret Odası’nda son olarak üyelere 
yönelik “Marka Yaratma ve Markalaşma Stratejileri 
Eğitimi ve Farkındalık Faaliyetleri” eğitimi gerçekleşti. 

Kuşadası Ticaret Odası Üyeleri Markalaşma Yolunda 
Eğitim Aldı 

MARKAYDER (Markalaşma, Yenilikçilik ve Kalite Derneği) 
tarafından Güney Ege Kalkınma Ajansına sunulan, 
Kuşadası Ticaret Odası, Aydın Sanayi Odası, Aydın Ticaret 
Borsası ve Aydın Ticaret Odası’nın ortağı olduğu “MARKA 

YARATMA VE MARKALAŞMA STRATEJİLERİ EĞİTİMİ ve FARKINDALIK FAALİYETLERİ” projesi 
2014 yılı Teknik Destek Programı kapsamında başarılı bulunarak destek almaya hak 
kazandı. 
Proje kapsamında ilk eğitim 17 Ekim 2014 tarihinde Kuşadası Ticaret Odası’nda verildi. 
Markalaşma, Yenilik ve Kalite Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Peri Banu NEMUTLU 
tarafından Proje hakkında ve MARKAYDER hakkında verilen bilginin ardından, Tritech 
Patent, Marka, Danışmanlık firmasından Genel Müdür Zeliha ÖZSOY ve Marka Vekili 
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Burçin Başoğlu ARSLAN tarafından Kuşadası Ticaret Odası üyelerine Markalaşma Yolunda 
neler yapmaları gerektiği konusunda ayrıntılı bilgiler verildi. 

Ayrıca eğitim boyunca üyeler, ulusal ve uluslararası markalaşma faaliyetleri, işletmelere 
yönelik marka yaratma süreçleri, firma içi marka stratejilerinin oluşturulması, markanın 
korunması, marka aleyhine açılacak davalar, marka ile kurumsal kimlik kazandırılması ve 
markanın reklam boyutu konularında da bilgi aldılar ve eğitmenlere kendi markaları, 
marka başvuruları, marka stratejileri hakkında sorular yönelttiler. 

EĞİTİMLERDEN BİNLERCE KİŞİ YARARLANDI 

Kuşadası Ticaret Odası’nda yıl boyunca devam eden eğitimlerden binlerce kişi yararlandı. 
Kuşadası Ticaret Odası, Kuşadası Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğü ve Kuşadası Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası işbirliğinde, Hijyen Yönetmeliği kapsamında düzenlenen hijyen 
eğitimlerinde, yaklaşık 7000 kişi eğitim aldı.  

Oda bünyesinde düzenlenen bir başka alınması zorunlu eğitim, Sertifikalı İlk Yardım 
Eğitimleri de halen devam etmekte olup, bugüne kadar 280 kişi İlk Yardımcı Sertifikası 
almış bulunmakta. 

Kuşadası Ticaret Odası’nın düzenli olarak sürdürdüğü eğitimlerden 2009-2014 yılları 
arasında,” sertifikalı 2603-kişisel, sektörel 962 – panel, konferans, toplantı 2361” olmak 
üzere toplam 5926 kişi eğitim almış aldı. 

 

LİMANDAKİ BARKOVİZYON KUŞADASI TİCARET ODASI’NIN GİRİŞİMLERİYLE İŞLEVSELLİK 
KAZANIYOR 

Kuşadası Ticaret Odası, Kuşadası’nın tanıtımı ve çarşılara 
hareketlilik kazandırmak için çalışmalarına devam ediyor. 

Bu doğrultuda, Liman girişinde bir süredir işlevsiz halde duran 
barkovizyon, konuyla ilgili harekete geçen Kuşadası Ticaret 
Odası’nın girişimleri sonucu, Turizm Danışma Bürosunun 

üzerine taşınarak işlevsellik kazanıyor. 

Kuşadası Ticaret Odası’nın DÖSİM ve TÜRSAB’dan talebi üzerine taşınan barkovizyon, artık 
limandan çıkan turistlerin rahatlıkla görebileceği bir konumda yer alıyor. Kuşadası Ticaret 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan konuyla ilgili yaptığı açıklamada; “DÖSİM 
ve TÜRSAB’ın yetkisinde olan barkovizyonun, Turizm Danışma Bürosunun üzerinde 
olmasının daha etkili olacağını düşündük ve kendilerine bu talebimizi ilettik. Onların da 
onay vererek taşıttığı barkovizyon’un, limandan çıkan turistin rahatlıkla görebileceği 
konumda olması çok önemli. Tarih, kültür, eğlence ve Kuşadası’nın güzelliklerinin yer 
alacağı, Kuşadası’nın güvenli alışverişin adresi olduğunu vurgulayacağımız, Kuşadası ve 
çarşılarının tanıtımının yer alacağı barkovizyonda gösterilmek üzere hazırlanacak olan 
tanıtım filmiyle ilgili de çalışmamız devam ediyor.” dedi.  
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TOBB BAŞKANI HİSARCIKLIOĞLU KUŞADASI TİCARET ODASI’NI ZİYARET ETTİ 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı (TOBB) M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, Aydın ziyareti programı kapsamında, 
Kuşadası Ticaret Odası’nı ziyaret etti. 

Aydın oda ve borsaları tarafından yürütülen 7 önemli 
projenin tanıtımı ve açılışı için Aydın’a gelen 
Hisarcıklıoğlu, Aydın Valisi Erol Ayyıldız ve Büyükşehir 

Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’nu ziyaretlerinin ardından Aydın Ticaret Odası (AYTO), 
Aydın Sanayi Odası (AYSO) ve Aydın Ticaret Borsası (ATB) tarafından yürütülen projelerin 
tanıtım ve açılışlarını gerçekleştirdi.  

AYSO tarafından yürütülen UMEM Projesi, AYTO’nun hazırladığı “AYTO Çağ Atlatıyor” 
AYTObil proje lansmanı, AYTO Atlasjet protokolü imza töreni, TOBB Aydın Oda ve Borsaları 
Aydın Valiliği Meslek Lisesi protokolü ile ATB Bilim ve Sanat Merkezi, Köşk Gıda Kontrol 
Laboratuarı açılışı ve Otistik Çocuklar Özel Eğitim Merkezi  protokol törenlerine katılan 
Hisarcıklıoğlu, Nazilli ve Söke Odaları ziyaretlerinin ardından Kuşadası’na geçti. 

Gün boyu süren yoğun programı sırasında Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Serdar Akdoğan ve Meclis Başkanı Mahmut Öztaş’ın da eşlik ettiği TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu ve beraberindeki heyet, akşam saatlerinde Kuşadası Ticaret Odası’nı ziyaret 
etti. 

SERDAR AKDOĞAN; KUŞADASI ÇEVRE YOLU BİR AKIL TUTULMASIDIR 

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, Kuşadası Belediye Başkanı Özer Kayalı, çevre oda 
ve borsa başkanları, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu ve Meclis üyelerinin katıldığı 
ziyarette konuşan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, TOBB 
Yönetim Kurulu Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ziyaretinde Kuşadası ile ilgili en büyük 
sorunun çevre yolu sorunu olduğunu dile getirdi ve yatırımın büyük olduğunu ama 
hizmetten çok sorun getirdiğini söyledi.  

Akdoğan; çevre yolundan kaynaklanan alt yapı sorununun son günlerde yağan yağmur 
nedeniyle iyice ortaya çıktığını, Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy’un da konuyla 
yakından ilgilendiğini belirtti. “Kuşadası’ndaki çevre yolu bir akıl tutulmasıdır” sözleriyle 
konuşmasına devam eden Akdoğan, konuyla ilgili Kuşadası Ticaret Odası tarafından 
hazırlanan raporun Başbakana da iletildiğini öğrendiğini söyledi. Kuşadası’nın Aydın’ın 
yüzük taşı olduğunu ifade eden Akdoğan, Aydın’ın dünyada bilinirliliğinin Kuşadası ile 
arttığını ve Kuşadası’na herkesin sahip çıkması gerektiğini de sözlerine ekledi. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’da konuşmasında, 
Aydın oda ve borsalarında Aydın’ın geleceğine yönelik projelerin temelini attıklarını, 
açılışını yaptıklarını ve anlaşmalarını imzaladıklarını, Kuşadası Ticaret Odası’na da seçim 
sonrası hayırlı olsun ziyareti için geldiklerini söyledi ve açılışını yaptığı bu binayı 
Kuşadası’na kazandırdıkları için Serdar Akdoğan ve Yönetim Kurulunu tekrar kutladı. 

HİSARCIKLIOĞLU; AKDOĞAN KUŞADASI’NIN SORUNLARINI ANKARA’YA İLETİYOR 
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Hisarcıklıoğlu, Başkan Serdar Akdoğan’ın Kuşadası ile ilgili tüm sorunları fotoğraflarıyla 
kendisine aktardığını, ancak yaşayınca daha iyi anladığını, kendisinin de bölge sıkıntılarını 
Ağustos ayında Başbakan’a ilettiğini söyledi ve Ankara’ya döndüklerinde Ulaştırma 
Bakanı’nı misafir edeceklerini dile getirerek, Kuşadası Ticaret Odası tarafından verilen 
raporları ve kendi düşüncelerini de bizzat ileteceğini, sorunların çözümü için mutlaka 
çalışacağını belirtti. 

Aydın’ın en gelişmiş ilçesinin Kuşadası olduğunu söyleyen Hisarcıklıoğlu “bizleri dünya 
turizmiyle, turist kavramıyla Kuşadası tanıştırdı” dedi ve konuşmasının devamında 
dünyanın en büyük tur operatörü Thomas Cook’un 2015 broşürü tanıtımını Kuşadası’nda 
gerçekleştireceğini, bunun da  Kuşadası’nın dünyada tanınırlığını arttıracağını ve büyük 
avantaj olduğunu sözlerine ekledi. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Kuşadası’nın turizmin 
dışında “çam balı” gibi yöresel ürünlerini de ön plana çıkartması ve marka yapması 
gerektiğini de vurguladı. 

Toplantıda konuşan Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy ve Belediye Başkanı Özer 
Kayalı’da çevre yolu sorunuyla ilgili görüşlerini dile getirdiler. 

KRUVAZİYERİN BAŞKENTİNDEN HİSARCIKLIOĞLU’NA KRUVAZİYER GEMİ MAKETİ HEDİYE 

Ziyaretin sonunda Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan ve Meclis Başkanı Mahmut 
Öztaş’a plaket ve kitap hediye eden Hisarcıklıoğlu’na Kuşadası Ticaret Odası tarafından 
Kruvaziyer gemi maketi hediye edildi. Hediyeyi son derece anlamlı bulan Hisarcıklıoğlu” 
Kuşadası’na da bu yakışır. Kruvaziyer turizminin başkentinden gelen bu hediye çok 
anlamlı, el emeği olan bu hediye TOBB Anılar Holünde mutlaka sergilenecek” dedi ve 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kuruluna teşekkür etti. 

Türkiye’nin en önemli kruvaziyer limanlarından Kuşadası’nda, Kuşadası Ticaret Odası 
ziyareti anısına Başkan Hisarcıklıoğlu’na hediye edilen kruvaziyer gemisi, Gemi maketi 
tasarımcısı Kuşadalı Ertuğrul Batı tarafından,4 ay sürede, orijinalinin birebir aynısı olarak el 
emeği ile yapıldı. 

Ziyarette, Hisarcıklıoğlu’na ayrıca Kuşadası Prestij kitabı da hediye edildi. 
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CUMHURİYETİMİZİN 91. YILI COŞKUYLA KUTLANDI 

Türkiye Cumhuriyetinin 91. Yılı Kuşadası’nda coşkuyla 
kutlandı.  29 Ekim Cumhuriyet Bayramı kapsamında 
düzenlenen kutlamalar bir gün önce çelenk koyma töreni 
ile başladı. Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, 
Garnizon Komutanı Ferhat Aslan, Belediye Başkanı Özer 
Kayalı’nın Atatürk Anıtına çelenk koyduğu törende, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan’da hazır bulundu.  

29 Ekim’de Kaymakam Muammer Aksoy’un makamında 
tebrikleri kabul etmesiyle başlayan törenler Atatürk Anıtı 
önünde devam etti.  Halk oyunları gösterileriyle süren 
törenlere protokol, siyasi parti temsilcileri, öğrenci 
grupları ve Kuşadası halkı katıldı. 

KUŞADASI TİCARET ODASI BAYRAK DAĞITTI 

Kutlamalar çerçevesinde düzenlenen korteje Kuşadası halkı büyük ilgi gösterdi.  Kısmet 
Otelin önünden başlayan yürüyüşte Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, Belediye 
Başkanı Özer Kayalı, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, 
Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu Üyeleri Seydi Yıkılmaz, Müslüm Yıldırım, 
İrfan Yiğit ve binlerce Kuşadalı katıldı. 

Kuşadası Ticaret Odası personelinin de hazır bulunarak bayrak dağıttığı kortej’de halk 
oyunları ekipleri, otel animasyon grupları, , motosiklet grupları, faytonlar ve fener alayı da 
yer aldı. 

Ermenek’te meydana gelen kaza nedeniyle eğlenceler ve Cumhuriyet Konserleri ise iptal 
edildi.  

 

KUŞADASI TİCARET ODASI 4. ULUSAL FOTOĞRAF YARIŞMASI SONUÇLARI AÇIKLANDI 

Kuşadası Ticaret Odası’nın bu yıl dördüncüsünü 
düzenlediği Ulusal Fotoğraf Yarışması “Kalbim Ege’de 
Kaldı”nın sonuçları açıklandı. 

Türkiye Fotoğraf Sanatı Federasyonu’na (TFSF) bağlı 
olarak bu yıl ilk kez online düzenlenen yarışmaya yüzlerce 
eser katıldı ve katılan eserler jüri üyeleri tarafından tek 

tek incelenerek dereceye giren ve sergileme alan fotoğraflar seçildi. Kalbim Ege’de Kaldı 
temalı yarışmada Aydın’dan Gizem Sözer katıldığı eserle birinci olurken, İzmir’den Can 
Yücel ikinci, Bursa’dan Gürsel Egemen Ergin üçüncü oldu. Mehmet Öztürk, Mehmet Fatih 
Yaldız ve Tayip Başak’ın mansiyon aldığı yarışmada 30 eser de sergilemeye layık görüldü.  
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Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Fotoğraf Anabilim Dalı öğretim üyesi Doç Dr. Zühal Özel 
Sağlamtimur,  Dokuz Eylül Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi Fotoğraf Bölümü Öğretim 
üyesi Yar. Doç Dr. Beyhan Özdemir, Dokuz Eylül Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi Film 
Tasarım Bölümü öğretim üyesi Yar. Doç Dr. Ragıp Taranç, Fotoğraf Sanatçısı ve KUFSAD 
üyesi Oğuz Nusret Bilik, Kuşadası Ticaret Odası Disiplin Kurulu Üyesi-Kuşadası Belediye 
Meclis Üyesi ve Fotoğrafçı Cem Arslan’ın jüri olduğu ve TFSF Temsilcisi Zafer Gazi 
Tunalı’nın denetimindeki yarışmaya Türkiye Fotoğraf Sanatı Federasyonunun da katkı ve 
duyuruları ile yurdun dört bir yanından katılım sağlandı. 

Dördüncüsü düzenlenen ve yoğun ilgi gören Ulusal bazlı yarışmaya, bu yıl özellikle 
Kuşadası ve yakın çevresinden fotoğrafların katılmasını hedeflediklerini söyleyen Kuşadası 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan; yarışmanın aynı zamanda 
Kuşadası’na ilginin artmasına da katkıda bulunduğunu belirtti ve katılımın çok fazla 
olmasından, Türkiye’nin her köşesinden Kuşadası ile ilgili fotoğrafların gelmesinden dolayı 
duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 

Akdoğan; Kuşadası’nın tanıtımı ve Odamız bünyesinde oluşan fotoğraf bankamız için 
büyük önem taşıyan yarışmamızda derece alanları kutluyorum.” dedi ve yarışmaya katılan 
herkese, gösterdikleri ilgiden dolayı teşekkür etti. 

Kuşadası Ticaret Odası 4. Ulusal Fotoğraf Yarışması’nda dereceye girenlere ödülleri,  Kasım 
ayı içerisinde düzenlenecek törenle verilecek ve aynı gün sergilenmeye değer bulunan 
eserlerden oluşan sergi açılacak. 

SERGİLEMELER 

Oğuz Miraç Sönmez   Denizli  / O Sokak  
Alahattin Kanlıoğlu   İzmir/ Kahvede 
Alahattin Kanlıoğlu   İzmir / Limana Bakış 
Ali Altın    Aydın / Milipark 
Yonca Gül Arslan Can   Antalya  / Meryemana 
Nizami Çubuk    Denizli / Kuşadası 
Nizami Çubuk    Denizli / Şirince 
Refik Karacaoğlu   Aydın / Efes 
Kemal Özkılıç    Giresun / Tatilciler 
Saim Şimşek    Muğla / Claros 
Saim Şimşek    Muğla / Halıcı 
Ertürk Buluç    İstanbul / Kuşadası Eğlence 
Kadir Murat Tosun   İstanbul / İsabey 
Arzu İbranoğlu   Kocaeli / Merdiven 
Cankut Bucaklıgil   Kocaeli /Deve Güreşi  
Seçkin Yenici    Aydın / Bisiklet 
Kadir Çivici    İstanbul / Atlar 
Erhan Kırca    Kocaeli  / Barış ve Özgürlük  
Erhan Kırca    Kocaeli  /Marina 
Seval Oral Nurtan   İstanbul / Limanda Gece 
Sertaç Nurtan    İstanbul / Hoşcakal 
İsmail H.Ertin    Aydın /Kuşadası/Çarşı 
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Ercan Pek    İzmir / Bugün 
Ercan Pek    İzmir / Kayıklar  
İhsan Korkut    Sakarya / Kırmızı Şirince 
Mehmet Uluyurt   Trabzon / Yansıma 
Musa Alper Eroğlu   Aydın / Gece 
Musa Alper Eroğlu   Aydın / Liman 
Tarkan Oktay    İzmir / IMG_3201 jpg 
Kayhan Güç     İstanbul / Şirince 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA EKİM AYI OLAĞAN MECLİS TOPLANTISI YAPILDI 

Ekim ayı olağan Meclis Toplantısı Kuşadası Ticaret Odası 
Meclis Salonunda yapıldı. 

Meclis Başkanı Mahmut Öztaş’ın açılış konuşmasıyla 
başlayan toplantı, Ekim ayı hesaplarının ve Yönetim 
Kurulu Faaliyet Raporunun onaylanmasının ardından, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan’ın gündem maddeleriyle ilgili bilgi vermesiyle 
devam etti. 

Akdoğan Torba Yasa ile ilgili hatırlatma yaptıktan sonra, 27 Ekim’de gerçekleşen Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ziyareti hakkında bilgi 
verdi. 

KUŞADASI TİCARET ODASI ÇEVRE YOLU KONUSUNDA ÜZERİNE DÜŞENİ YAPMIŞTIR 

Hisarcıklıoğlu’na çevre yolu ile ilgili düşüncelerini tekrar ilettiklerini söyleyen Akdoğan, 
TOBB Başkanının, ilçemize gelip yolun durumunu yerinde görmesinin çok etkili olduğunu 
belirtti ve Hisarcıklıoğlu’nun bu konuyu Başbakana ilettiğini, Ulaştırma Bakanı’na da 
Kuşadası Ticaret Odası tarafından verilen raporları ve kendi düşüncelerini de bizzat 
ileteceğini, sorunların çözümü için mutlaka çalışacağını belirttiğini söyledi. Kuşadası 
Ticaret Odası olarak geçtiğimiz günlerde Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı özlem 
Çerçioğlu’na yaptıkları ziyarette de konuyu anlattıklarını ve çözüm önerilerini de 
sunduklarını söyleyen Akdoğan, Kuşadası Ticaret Odası’nın çevre yolu konusunda yetkili 
her kuruma konuyu taşıdığını ve üzerine düşeni yaptığını sözlerine ekledi. 

Aydın İl Emniyet Müdürü Adnan Taşdan’a yapılan ziyaret hakkında da bilgi veren Akdoğan, 
Kuşadası Ticaret Odası’nın 4. Kez gerçekleşen Ulusal Fotoğraf yarışması sonuçları hakkında 
da Meclis Üyelerini bilgilendirdi. 

AKDOĞAN: GENÇLİĞİN KUŞADASI’NA VE TİCARETE BAKIŞI ANKET ÇALIŞMASI  ÜZERİNE 
DÜŞÜNMELİYİZ 

Kuşadası Ticaret Odası Ar-Ge birimi tarafından yapılan Gençliğin Kuşadası’na ve Ticarete 
Bakışı araştırması sonuçları ile ilgili de bilgi veren Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, 
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“9-10-11 ve 12.  sınıflar arasında, binlerce öğrenciyle yapılan anket çalışmasında, 
geleceğimiz olan gençlerin Kuşadası ve iş hayatına bakışlarıyla ilgili düşüncelerinden ilginç 
sonuçlar çıktığını” söyledi ve  anket üzerinde düşünmek ve çözüm bulmak gerektiğini 
sözlerine ekledi.  

Genç Girişimciler Kurulu üyelerinin de katıldığı Ekim ayı Meclis toplantısı dilek ve 
temenniler ile son buldu. 
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KASIM AYI FAALİYETLERİ
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İL EMNİYET MÜDÜRÜ TAŞDAN KUŞADASI TİCARET ODASI’NI ZİYARET ETTİ 

Aydın İl Emniyet Müdürü Adnan Taşdan ve Kuşadası İlçe 
Emniyet Müdürü Mustafa Topal, Kuşadası Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ı makamında 
ziyaret etti. 

Kuşadası Ticaret Odası üst yönetiminin, geçtiğimiz 
günlerde Aydın’da makamında ziyaret ederek hayırlı 

olsun dileklerinde bulunduğu İl Emniyet Müdürü Taşdan,  gerçekleştirdiği iadei ziyarete 
Oda binasını gezerek başladı. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan ziyarette; “bölgemizde, 
yaz ve kış nüfusları arasındaki farkın yarattığı sıkıntıyı en çok emniyet teşkilatı hissediyor” 
dedi ve bu nedenle, yaz aylarında turistik ilçelere özel uygulamalar gerektiğini belirtti. 

İl Emniyet Müdürü Taşdan’ın da bu konuda çalışmalar yapıldığını söylediği ziyarette 
Akdoğan, Kuşadası’nın ticari yapısı hakkında da bilgi verdi ve çevre yolu ile ilgili yaşanan 
sıkıntıları tekrar hatırlattı. 

İl Emniyet Müdürü Adnan Taşdan ve İlçe Emniyet Müdürü Mustafa Topal’ın nezaket 
ziyaretinde, Kuşadası asayişi ile ilgili de karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NIN “GENÇLİĞİN KUŞADASI’NA VE TİCARETE BAKIŞI” ANKET 
ÇALIŞMASINDAN ÇARPICI SONUÇLAR ÇIKTI 

 

Kuşadası ve bölgemiz ile ilgili pek çok konuda raporlar hazırlamış bir kurum olan Kuşadası 
Ticaret Odası’nın, son olarak gerçekleştirdiği “Gençliğin Kuşadası’na ve Ticarete Bakışı” 
konulu anket çalışmasından çarpıcı sonuçlar çıktı. 

Kuşadası’nın, bölgemizin ve ülkemizin geleceği olan gençlerin görüşlerini yansıtması 
açısından ayrı bir öneme sahip olan anket çalışması 9., 10., 11. ve 12 sınıflardan toplam 
2567 öğrencinin katılımıyla gerçekleşti. 

Kuşadası Ticaret Odası’nın anketine cevap veren öğrencilerin, gelecekte Kuşadası’nın 
Kaymakamı, Cumhuriyet Savcısı, Emniyet Müdürü, Milli Eğitim Müdürü, Ticaret Odası 
Başkanı olması, ilçemiz ekonomisine yön verecek işadamlarımız / işkadınları, çeşitli 
kurumlarda görev alacak ve Kuşadası’na hizmet edecek öğretmenler, doktorlar, avukatlar, 
mühendisler, bankacılar, tacirler, turizmcilerden oluşması, anket çalışmasından çıkan 
sonuçların ne kadar önemli olduğunu bir kez daha gözler önüne sermektedir. 
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“Gençliğin Kuşadası’na ve Ticaretine Bakışı” anket çalışmasının amacı, yakın gelecekte 
ilçemizi yönetecek, çeşitli kademelerde görev alacak, ilçemiz ekonomisine ve ticaretine 
yön verecek olan gençlerin görüşlerini almak, Kuşadası’na ve ticarete bakışları hakkında 
fikir elde etmektir.  

SERDAR AKDOĞAN; ANKET SONUÇLARI ÜZERİNDE DÜŞÜNMELİYİZ. 

Kuşadası’nın geleceğini yönlendirecek gençler üzerinde yapılan anket sonuçlarıyla ilgili bir 
açıklama yapan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan,” Kuşadası 
Ticaret Odası Ar-Ge birimi, başarılı bir çalışmaya daha imza atmış ve geleceğimiz olan 
Kuşadalı gençlerin, Kuşadası ve ticarete bakışından ilginç sonuçlar ortaya çıkmıştır. 
Özellikle Kuşadası ile ilgili sorulara verdikleri cevaplarıyla gençliğin düşünceleri üzerinde 
hepimizin düşünmesi gerekmektedir. Kuşadası’nda yaşamayı / çalışmayı düşünüyor 
musunuz? Sorusuna % 54, 12 hayır cevabı gelmesi ve Kuşadası’nın en önemli sorunu 
nedir? sorusuna verilen cevaplar çarpıcıdır. Üzerlerinde hepimizin çok ciddi olarak 
düşünmesi ve çözüm bulmak için çalışması gerekmektedir” dedi. 

Anket Sonuçları ile ilgili Özet Bilgi: 

Ankete yanıt veren toplam 2657 öğrencinin 935 adeti 9.sınıfta, 622 adeti 10.sınıfta, 622 
adeti 11.sınıfta ve 478 adeti 12.sınıfta okumaktadır (2013-2014 Eğitim-Öğretim 
döneminde) Anketimize cevap veren 2567 öğrencinin 1047 adeti kız öğrenci, 1610 adeti 
erkek öğrencidir.  

Bu öğrencilerden 1375 tanesi hiçbir eğitim imkânından yararlanamamakta, 672 tanesi 
dershaneye gitmektedir. Dershaneye giden 672 öğrenciden 73 tanesi aynı zamanda özel 
ders almakta, 27 tanesi dil kursuna gitmekte, 37 tanesi müzik, dans, spor kursuna 
gitmektedir. 2 kişi tüm eğitim imkânlarından (yurt dışı eğitim, dershane, özel ders, dil 
kursu, müzik-dans-spor) yararlanmaktadır. 3 kişi yurt dışı eğitim, dershane ve özel ders 
imkânından yararlanmaktadır. 549 tanesi müzik, dans, spor okuluna gitmektedir. 

Ankette Lise Eğitiminizden Sonra Üniversiteye gitmeyi düşünüyor musunuz? Sorusuna 
cevap veren 2657 öğrencimizden 2484’ü evet, 129 tanesi hayır cevabı vermiştir.  

Öğrencilerimiz, hukuk, tıp, hemşirelik, gemi yönetimi, denizcilik, psikoloji, muhasebe, 
bankacılık, iktisat, işletme, turizm, edebiyat, yabancı dil, makine mühendisliği, inşaat 
mühendisliği, psikolojik danışma ve rehberlik gibi bölümleri istemektedirler.  

En büyük hayaliniz nedir? sorusuna öğrencilerimiz; üniversiteyi kazanmak, iyi bir iş sahibi 
olmak, kaptan olmak, futbolcu olmak, iyi bir stilist olmak, beyin cerrahı olmak, dünya 
turuna çıkmak, zengin olmak, çok ünlü bir aşçı olmak, kendi işimi kurmak, avukat olmak, 
psikolog olmak, kariyer sahibi olmak, kendini ifade edebilen özgür bir birey olmak, başarılı 
bir iş kadını olmak, turist rehberi olmak, doktor olmak şeklinde yanıtlar vermişler. 

Gelecekte Kuşadası’nda Yaşamayı / Çalışmayı Düşünüyor musunuz? Sorusuna anketimize 
cevap verenlerin % 54,12’si hayır cevabı vermiştir. Bu, üzerinde düşünülmesi gereken bir 
orandır. 
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Gelecekte nasıl bir işte çalışmayı düşünüyorsunuz? Sorusuna cevap veren 2657 
öğrencimizin % 35’i özel sektör, % 34,85’i devlet olarak cevap vermiştir. Kendi işinizi 
kuracaksanız hangi sektörde olacak sorusuna öğrencilerimizin % 22,11’i, % 12,10’u inşaat / 
emlak, % 6,95’i gıda cevabını vermiştir.  

Sizce Kuşadası'nın en önemli sorunu nedir? Anket çalışmasının en önemli sorularından 
birisidir. Gençlerimize göre ilçemizin en önemli sorunu çevre ve betonlaşmadır. Bu iki 
sorunu insan ilişkileri ve altyapı takip etmektedir.  

Kuşadası’nda yaşamaktan mutlu musunuz? sorusuna “Evet” cevabı verenler bunun 
nedenlerini; ailem burada, arkadaşlarım burada, burada doğdum, güzel bir ilçe, güzel bir 
konuma sahip, yazın çok güzel, turizm şehri olarak belirtmişlerdir. 

Kuşadası’nda yaşamaktan mutlu musunuz? sorusuna “Hayır” cevabı verenler ise bunun 
nedenlerini; ailem burada değil, burası çok sıkıcı, iş imkanları az, sosyal ve kültürel 
faaliyetler az, küçük bir yer, büyükşehirde yaşamak istiyorum, insan ilişkileri iyi değil, 
çevre yönünden kötü, saygı dürüstlük yok olarak belirtmişlerdir. 

 

SERDAR AKDOĞAN ÇEVRE YOLU İLE İLGİLİ SORUNLARI AVRUPA BİRLİĞİ BAKANI VE 
BAŞMÜZAKERECİ VOLKAN BOZKIR’A İLETTİ 

Avrupa Birliği Bakanı ve Başmüzakereci Volkan Bozkır, 
Kuşadası Ticaret odası toplantı salonunda yapılan AK Parti 
Kuşadası İlçe Kongresi için Kuşadası’na geldi. Kuşadası 
Kaymakamı Muammer Aksoy ve Kuşadası Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan tarafından 
karşılanan Avrupa Birliği Bakanı ve Başmüzakereci Volkan 
Bozkır, kongre öncesinde AK Parti Aydın Milletvekili Ali 
Gültekin Kılınç ile birlikte Başkan Serdar Akdoğan ile 
görüştü.  

Çevre yolu ile ilgili olarak, çevre yolu esnafının yaşadığı 
sorunları anlatan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar Akdoğan, Kuşadası Ticaret Odası 
tarafından hazırlanan “Çevre Yolu Raporu”nu Avrupa 

Birliği Bakanı ve Başmüzakereci Volkan BOZKIR’a da iletti.  

Söz konusu raporun başta Ulaştırma Bakanlığı olmak üzere pek çok kuruma gönderildiğini, 
Karayolları çevre yolu standardı gereği yol üzerindeki işyerlerine girilemediğini ve bir yıldır 
devam eden çalışmaların çevre yolu esnafını ve Kuşadalıları mağdur ettiğini, bir an önce 
bitirilmesi gerektiğini vurgulayan Başkan Serdar Akdoğan, raporda da önerilen “Yeni Çevre 
Yolu” ile ilgili talebini de iletti. 

KOMER hakkında da Avrupa Birliği Bakanı ve Başmüzakereci Volkan Bozkır’a bilgi veren 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, KOMER’in Avrupa’nın en 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 101 - 
 

büyük kongre merkezlerinden birisi olduğunu ve Kuşadası için ikinci liman olacağını 
belirtti. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın ilettiği çevre yolu 
raporunu inceleyen Avrupa Birliği Bakanı ve Başmüzakereci Volkan Bozkır, görüşmenin 
sonunda konu ile bizzat ilgileneceğini belirtti. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI’NDA İKİ ETKİNLİK BİR ARADA 

Kuşadası Ticaret Odası’nda düzenlenen törenle, 
geçtiğimiz günlerde sonuçları açıklanan Kuşadası Ticaret 
Odası 4. Ulusal Fotoğraf Yarışmasında (Kalbim Ege’de 
Kaldı) dereceye girenlere ödülleri verildi ve Odanın yayını 
Kuşadası Güvercin Dergisinin 5. Yaşı kutlandı. 

ULUSAL FOTOĞRAF YARIŞMASINDA DERECEYE GİRENLER TÖRENLE ÖDÜLLERİNİ ALDI 

Kuşadası Ticaret Odası Sergi Salonunda düzenlenen kokteyl ile başlayan etkinlikler 
protokol, iş ve siyaset dünyasını bir araya getirdi. 

Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy, Kuşadası Belediye Başkan Yardımcısı Ayşe 
Şerifoğlu, Aydın Baro Başkanı Av. Gökhan Bozkurt, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Serdar Akoğan, Meclis Başkanı Mahmut Öztaş, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcıları Nejad Özalp, Namık Kemal Daylan, Yönetim Kurulu Üyeleri Seydi Yıkılmaz, 
Müslüm Yıldırım, İrfan Yiğit, Suat Öztürk, Meclis ve Komite üyeleri, Genç Girişimciler 
Kurulu üyeleri ve kalabalık bir davetli topluluğunun katıldığı törende açılış konuşması 
yapan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan,  yaptığı 
konuşmada “fotoğraf yarışmamızın ödül töreni ve iletişimimizi sağlayan dergimiz Kuşadası 
Güvercin’in 5. yılını kutlamak için bir araya geldik.   

.  4.sünü düzenlediğimiz fotoğraf yarışmamızı, Kuşadası’nın tanıtımına katkıda bulunmak 
için yapıyoruz. Bu yıl özellikle Kuşadası temalı fotoğrafların yer aldığı yarışmamıza, 
Türkiye’nin birçok bölgesinden oldukça fazla katılım oldu. Her yıl bu yarışmayla fotoğraf 
bankamıza yüzlerce eser katılıyor ve bu eserler çok önem verdiğimiz  Kuşadası’nın 
“tanıtımında” kullanılmak  üzere fotoğraf bankamızda birikiyor. Aynı zamanda 
üyelerimizin kullanımına da açık olan fotoğraf bankamız, Kuşadası’nın en iyi ve en geniş 
arşivini oluşturuyor.” Dedi ve yarışmaya katılan ve ödül alan herkesi kutladı. 

Aynı zamanda, dereceye giren ve sergilemeye layık görülen eserlerin yer aldığı serginin 
gezilmesiyle devam eden etkinliklerde, fotoğraf yarışması birincisi Gizem Sözer’e ödülü 
Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy tarafından verildi. Sözer’i birinciliğinden dolayı 
kutlayan Kaymakam Aksoy konuşmasında fotoğrafın önemine değindi ve “bir fotoğraf, 
olanı çok daha güzel gösterebileceği gibi, çok da kötü gösterebilir. Aynı zamanda kalıcı 
belge niteliğindeki fotoğraflar çok önemlidir. Sergide yer alan fotoğraflar Kuşadası’nı 
anlatması ve tanıtması açısından çok başarılı. Kuşadası Ticaret Odası’nı bu 
organizasyonundan dolayı kutluyorum” dedi. 
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İkinci olan Can Yücel’e ödülü Kuşadası Belediye Başkan Yardımcısı Ayşe Şerifoğlu 
tarafından verilirken, üçüncü Gürsel Egemen Ergin adına ödülü alan Ahmet Polat’a, 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan ve Meclis Başkanı 
Mahmut Öztaş tarafından ödülü verildi. 

KUŞADASI GÜVERCİN DERGİSİNİN 5. YILI KUTLANDI 

5. Yılını dolduran Kuşadası Ticaret Odası dergisi Kuşadası Güvercin için hazırlanan pasta 
kesimi ile devam eden törende konuşan Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan; 
başarıyla dolu 5 yılı geride bırakan derginin, baskı adedi ve ulaştığı noktalar  ile bölgenin 
en önemli dergilerinden biri olduğunu ve Ticaret Odası’ndan haberler vermenin yanı sıra 
aktüel ve kültürel haberlerle Kuşadası’nın tanıtımına katkıda bulunduğunu söyledi ve 5 
yıldır kesintisiz çıkan dergiye yazılarıyla ve verdikleri reklamlarla katkıda bulunan herkese 
teşekkür etti.  

Davetlilerin beğeniyle izlediği, fotoğraf yarışmasında dereceye giren ilk 3 eser, 
mansiyonlar ve sergilemeye layık görülen 30 eserin yer aldığı sergi, Kuşadası Ticaret Odası 
Sergi Salonunda sanatseverleri bekliyor. 
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KUŞADASI TİCARET ODASI İLE İZMİR EKONOMİ ÜNİVERSİTESİ ARASINDA ÜYELERİMİZİN 
BİRİNCİ DERECE YAKINLARINA YÖNELİK % 15 İNDİRİM PROTOKOLÜ İMZALANDI 

İzmir Ticaret Odası Yönetim Kurulu ve İzmir Ekonomi 
Üniversitesi Mütevelli Heyet Başkanı Ekrem Demirtaş ile 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, Kuşadası Ticaret Odası üyelerinin birinci derece 
yakınlarının İzmir Ekonomi Üniversitesi’ni tercih etmeleri 
durumunda  % 15 oranında indirim sağlanmasına yönelik 
protokol imzaladı. Protokol töreninde Kuşadası Ticaret 

Odası Meclis Başkanı Mahmut Öztaş ile İzmir Ekonomi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Oğuz 
Esen de hazır bulundu. 

İzmir Ekonomi Üniversitesi’nde yapılan protokol imza töreninde; İzmir Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı ve İzmir Ekonomi Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Ekrem 
Demirtaş İzmir Ekonomi Üniversitesinin 14 yılda 7000 öğrenciye ulaştığını, 14 yıl önce 
bölgemizde tamamıyla ingilizce eğitim veren bir vakıf üniversitesi olmadığını, İzmir 
Ekonomi Üniversitesinin bu boşluğu da doldurduğunu, 14 yıllık süreçte dünyanın ilk 500 
üniversitesi arasına girdiğini belirtti. Bu başarının; başta Rektörümüz olmak üzere 
hocalarımız ve Ege’nin başarılı öğrencilerinin çalışmaları sonucunda geldiğini belirtti. 
YÖK’ün önceleri ayrıcalıklı bir tarife uygulamasına izin vermediğini, ancak şu anda bu iznin 
alındığını ve İzmir Ticaret Odası’nın üyelerinin birinci derecede yakınlarına  % 15 indirim 
yapıldığını, bu protokol ile Kuşadası Ticaret Odası üyelerinin birinci derece yakınlarına da 
indirim imkanı sağlanacağını belirtti ve yaklaşımından dolayı Kuşadası Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’a teşekkür etti. Bu protokol ile, çok sayıda 
öğrencinin İzmir Ekonomi Üniversitesi’ne geleceğini umduğunu ve bunun bir başlangıç 
olduğunu ifade etti ve bundan sonra da eğitimin her aşamasında işbirliklerin devam 
etmesini temenni etti. 

İzmir Ekonomi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Oğuz Esen ise konuşmasında, İzmir iş 
aleminin ihtiyaçlarına uygun olarak kurulan İzmir Ekonomi Üniversitesi’nin baştan beri 
yenilikçi gençler yetiştirmeye çok önem verdiğini ve bunu kurumsal faaliyetlerinde 
yenilikçi olmaya çalışarak yaptıklarını ve bu anlamda pek çok alanda öncü olduklarını, 
ayrıca girişimciliğe çok önem verdilerini ve girişimci-yenilikçi öğrenciler yetiştirmek 
konusunda çalışmalar yaptıklarını ve bunun sonucunda da TÜBİTAK’ın son 3 yıldır 
yayımladığı Türkiye’nin en girişimci-yenilikçi üniversiteler listesinde Ege’den katılan tek 
Vakıf Üniversitesi olduklarının altını çizdi. Kuşadalı gençleri, öğrencilerimizi iyi bir eğitim 
almak için İzmir Ekonomi Üniversitesi’ne beklediğini ve bu protokolün buna vesile 
olacağını belirtti. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan; İzmir Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Ekrem Demirtaş ve İzmir Ekonomi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Oğuz Esen’e teşekkür ederek başladığı konuşmasına, 7000 öğrenciye ulaşan İzmir 
Ekonomi Üniversitesi’nin bölgemizdeki talebi karşıladığını, bu anlamda büyük bir başarı 
olduğunu, kurulduğu günden beri İzmir Ekonomi üniversitesini takip ettiklerini, çok 
başarılı bulduğunu ve bölgemizdeki büyük bir ihtiyacı giderdiğini belirtti. Kuşadası’ndan 
pek çok öğrencinin burada okuduğunu, İzmir ile Kuşadası’nın birbirine çok yakın olduğunu, 
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ulaşımın eskiye oranla çok kolay olduğunu belirtti ve emeği geçen herkesi tebrik ederek 
Ege Bölgesi adına teşekkür etti. 

Tören; İzmir Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı ve İzmir Ekonomi Üniversitesi Mütevelli 
Heyet Başkanı Ekrem Demirtaş ile Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan’ın protokolü imzalaması ile sona erdi. 

 

KUŞADASI TİCARET ODASI TRAVEL TURKEY FUARINA KATILDI 

Türkiye'nin turizm alanındaki en önemli buluşmalarından 
biri olan 'Travel Turkey İzmir' Turizm Fuar ve Konferansı 
Türkiye Seyahat Acentaları Birliği-TÜRSAB, Uluslararası 
fuar organizatörü Hannover Fairs Turkey ve İZFAŞ 
ortaklığıyla 8.kez 04- Aralık 2014 tarihleri arasında İzmir 
Uluslararası Fuar Alanında başladı. 7 Aralık 2014 tarihine 
kadar devam edecek olan fuarda Kuşadası Belediyesi 

adına da  stand açıldı. 

Fuarda geçmiş yıllarda olduğu gibi Kuşadası Ticaret Odası, TÜRSAB Kuşadası BYK, KODER 
ve diğer bazı kuruluşlar ile otel ve seyahat acentesi sahipleri de Kuşadası Belediyesi’nin 
tanıtım çalışmalarına destek verdi.  

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan Meclis Başkanı Mahmut 
Öztaş, Kuşadası Ticaret Odası yönetim Kurulu üyeleri ile  acentacılar da Kuşadası Ticaret 
Odasının fuar alanına kaldırdığı servis ile Travel Turkey Fuarının açılışına katıldı.  

Kuşadası standını ziyaret eden Aydın Valisi Erol Ayyıldız, tanıtım çalışmalarıyla ilgili olarak 
Kuşadası Kaymakamı Muammer Aksoy ve Kuşadası Belediye Başkanı Özer Kayalı dan bilgi 
alarak  Kuşadası Ticaret Odası yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan ile de görüştü. 
Travel Turkey fuarının bu yılki partner ülkesinin  İtalya olması sebebi ile de Turizmci Murat 
Saraç ‘ta fuarda italya yı anlatan fotoğraf sergisi açtı.   

Türkiye’nin çeşitli il ve ilçelerinin yanı sıra çok sayıda ülkeden temsilcilerin katıldığı  fuara, 
çeşitli ülkelerden  ve illerden 850’nin üzerinde kuruluş ve şirket katıldı.  

 

 

 

 

 

 

http://www.milliyet.com.tr/aydin/
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İRAN’IN BUSHEHR KENTİ TİCARET, SANAYİ ve MADENCİLİK ODASI BAŞKANI ALİ AKBAR 
SHARİFPOUR ve BERABERİNDEKİ HEYET ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

TURYAP Aydın Temsilcisi Sinan Aydın ile TURYAP Kuşadası 
Temsilcisi Süleyman Buldan tarafından getirilen İran’ın 
Bushehr Kenti Ticaret, Sanayi ve Madencilik Odası 
Başkanı Ali Akbar Sharifpour ile Bushehr Valisi Hasan 
İbrahimi’nin de yer aldığı 40 kişilik heyeti Kuşadası Ticaret 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan ve 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Namık Kemal Daylan 

karşıladı. 

Kuşadası Ticaret Odası Meclis Salonunda yapılan görüşmede Kuşadası Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın Bushehr Ticaret, Sanayi Ve Madencilik Odası 
Başkanı Ali Akbar Sharifpour’un nezdinde tüm katılımcılara Kuşadası’na hoşgeldiniz dedi. 

Bushehr Ticaret, Sanayi Ve Madencilik Odası Başkanı Ali Akbar Sharifpour, Kuşadasi 
Ticaret Odası başkanı Serdar Akdoğan’a ve ekibine teşekkür  etti ve geliş amaçlarının İzmir 
Travel Turkey Fuarı olduğunu ayrıca bölgenin en güzel turizm alanının Kuşadası olduğunu 
bildiklerini, Bushehr’inde bir turizm kenti olduğunu ve büyük bir limana sahip olduğunu, 
sadece doğal gazı değil turizmi de geliştirmek istediklerini, yatırım hacminin çok yüksek 
olduğunu, turizme de yatırım yapmak istediklerini ve bu anlamda Kuşadası’nı örnek 
alabileceklerini belirtti ve en kısa zamanda Kuşadası Ticaret Odası heyetini Bushehr’den 
ağırlamaktan duyacakları memnuniyeti dile getirdi. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, kendilerine dağıttıkları CD 
ve Broşürlerde Kuşadası hakkında ayrıntılı bilgi edinebileceklerini, Kuşadası ve Bushehr 
Ticaret Odası Genel Sekreterliklerin gerekli koordinasyonu ve iletişimi sağlayabileceğini 
belirterek, Kuşadası Turizmi hakkında ayrıntılı bilgiler verdi. Efes ve Meryem Ana’nın 
Kuşadası için çok önemli olduğunu, Kuşadası’nın Türkiye’nin ilk turizm kenti olduğunu, 
kruvaziyer limanının Türkiye’de en fazla kruvaziyer turistinin giriş yaptığı yer olduğunu, 
yılda 600 büyük kruvaziyer gemisi ve yaklaşık 750.000 kruvaziyer turisti ağırladığını, 
40.000 yatak kapasitelerinin olduğunu, yeni otel yatırımlarının yapıldığını, her yıl 2 milyon 
kişiye yakın turistin Kuşadası’nda ağırlandığını belirtti. Son 4-5 yıldır ilçemizi ve ülkemizi 
ziyaret eden İranlı turist sayısında önemli artışlar olduğunu ilçemize 80-90 bin İranlı 
turistin geldiğinin altını çizdi.  

Kuşadası-Efes Kongre Merkezi hakkında da bilgi veren Başkan Serdar Akdoğan, İran Ticaret 
ve Sanayi Odalarını bilimsel toplantılarını yapmak üzere Kuşadası Efes Kongre Merkezine 
davet etti. 

Bushehr Ticaret, Sanayi Ve Madencilik Odası Başkanı Ali Akbar Sharifpour’un Kuşadası 
Ticaret Odası Başkanı Serdar Akdoğan’a turizmdeki bu başarılarının altında yatan 
etmenleri ve tecrübelerini sorması üzerine, Başkan Akdoğan, Bushehr’in tarihi ve doğal 
güzellikleri ile birlikte bir liman kenti olarak tanıtımının yapılabileceğini, konaklama 
tesislerinin turizmin olmzasa olmazı olduğunu, altyapının turizme göre düzenlenmesi 
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gerektiği, uluslararası ilişkilerin özellikle vize meselesinin önemli olduğunu ve turizmin en 
önemli unsurunun güvenlik olduğunun altını çizdi. 

Bushehr Valisi Hasan İbrahimi’nin “bunu nasıl başardınız, devlet-özel sektör işbirliği nasıl 
oldu?” sorusuna Kuşadası Ticaret Odası Başkanı Serdar Akdoğan, 1960-70’lerde küçük aile 
işletmeleri ile başlayan turizmin 1980’lerde tüm Türkiye’de uygulanmaya başlayan liberal 
politikalar ve turizmi teşvik kanunu ile turizm canlandığını, devletin arazi ve sermaye 
desteği sağladığını, böylelikle Türkiye’ye yılda 35 milyon turist geldiğini belirtti. Devletin 
havayolları, karayolları, limanlar, elektrik, su, kanalizasyon yatırımlarını ve turizme teşvik 
politikası uygulamasının gerekliliğinin altını çizdi. 

Bushehr Ticaret, Sanayi Ve Madencilik Odası Başkanı Ali Akbar Sharifpour, söz konusu 
görüşmenin çok yararlı olduğunu, Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan’a kendilerini ağırladıkları ve tecrübelerini paylaştığı için çok teşekkür etti.  

Toplantının sonunda Kuşadası Ticaret Odası Serdar Akdoğan, İran’ın Bushehr Kenti 
heyetine Kuşadası tanıtım kitabı, Odamız flaması hediye etti ve toplu hatıra fotoğrafı 
çektirildi. 

 

“KUŞADASI TURİZMİNİN YENİDEN PAZARLAMA STRATEJİSİ” BAŞLIKLI PROJE İLE İLGİLİ 
KUŞADASI TİCARET ODASI VE GÜNEY EGE KALKINMA AJANSI TARAFINDAN SÖZLEŞME 

İMZALANDI VE PROJEYE START VERİLDİ. 

Güney Ege Kalkınma Ajansı 2014 yılı Doğrudan Faaliyet 
Desteği kapsamında, Kuşadası Ticaret Odası tarafından 
hazırlanan ve Ajansa sunulan “Kuşadası Turizminin 
Yeniden Pazarlama Stratejisi” başlıklı proje başarılı 
bulunarak kabul edildi ve Ajans ile sözleşme imzalanarak 
projeye start verildi. 

Genel amacının, Güney Ege turizminin gelirlerinin 
artırılması yoluyla turizmde bölgesel kalkınmaya katkı 
koymak olarak belirlendiği “Kuşadası Turizminin Yeniden 

Pazarlama Stratejisi” başlıklı projenin özel amacı ise, Kuşadası’nda sürdürülebilir tanıtım 
yöntemlerinin oluşturulması için günümüz turist profilinin çıkartılması, beklentilerinin 
belirlenmesi ve bilgi-iletişim teknolojilerinin kullanılarak  etkileşimin sağlanacağı 
yöntemlerin tespiti olarak belirlendi.  

Proje kapsamında; anket çalışması,  dünyada, Avrupa’da ve Türkiye’de turizm tanıtım 
yöntemleri araştırması,  birebir görüşmelerle tanıtım yöntemlerinin belirlenmesi,  turizm 
destinasyonlarının tespiti ve yayınlanabilir formatta bilgilerin tasnifi yapılarak Kuşadası 
turizm haritası oluşturulacak ve Kuşadası Ticaret Odası internet sitesinde turizm haritası 
ve destinasyonları yer alacak ve Kuşadası tanıtım planı oluşturulacaktır. 

Bütçesinin tamamının Güney Ege Kalkınma Ajansı tarafından sağlanacağı proje ile ilgili 
konuşan Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan; “Odamız 
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tarafından hazırlanan ve Ajans tarafından kabul edilen “Kuşadası Turizminin Yeniden 
Pazarlama Stratejisi” başlıklı proje, ilçemiz kısa ve uzun vadeli tanıtım stratejisinin 
oluşturulması ve tanıtım ile ilgili tüm kuruluşlara bir yol haritası çizmesi açısından çok 
önemli” dedi ve projenin Kuşadası turizmine hayırlı olmasını diledi. 

 

GİRİŞİMCİLİK VE TİCARET PANELİNE GENÇLERDEN BÜYÜK İLGİ 

Kuşadası Ticaret Odası’nın öncülüğünde, Genç 
Girişimciler Kurulu tarafından Kuşadası’nda bulunan tüm 
okulların 12. Sınıflarının katıldığı “Girişimcilik ve Ticaret” 
konulu panel düzenlendi. 

Kuşadası Ticaret Odası Konferans Salonunda yüzlerce öğrencinin katılımıyla gerçekleşen 
panelde Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, Meclis Başkanı 
Mahmut Öztaş, Meclis Katip üyesi ve Belediye Meclis üyesi Faik Alp, Yönetim Kurulu üyesi 
Seydi Yıkılmaz, Genç Girişimciler Kurulu üyeleri, okul müdürleri ve öğretmenler de hazır 
bulundu. 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunmasıyla başlayan panelde açılış konuşması yapan 
Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan, öğrencilerle interaktif bir 
söyleşi gerçekleştirdi ve gelen soruları içtenlikle cevaplandırdı. 

Kuşadası Ticaret Odası Ar-Ge birimi tarafından geçtiğimiz yıl liseler arasında yapılan 
“gençliğin Kuşadası’na ve ticarete bakışı” konulu anket sonucunda çıkan verilere göre bu 
panelin yapıldığına dikkat çeken Akdoğan, “yakın gelecekte tercihlerinizi yapıp hayatınızın 
kapılarını açacaksınız” dedi ve panelistlerin kendi hayat tecrübelerini ve Kuşadası ile ilgili 
görüşlerini anlatacaklarını belirtti. 

LİSE ÖĞRENCİLERİ KUŞADASI TİCARET ODASI’NI TANIDI 

Daha sonra söz alan Kuşadası Ticaret Odası Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Edip 
Sayıalioğlu’da panelin anket sonucunda ortaya çıktığını ve Kuşadalı olmayan biri olarak 
burada yaşamaktan ve iş yapmaktan keyif aldığını söyledi.  Kuşadası’nın da diğer iller 
kadar verimli olduğunu belirten Sayıalioğlu “başarılı olmak için nerede yaşarsanız yaşayın 
işinizi en iyi şekilde yapın “ dedi. 

Kuşadası Ticaret Odası Genel  

Sekreteri Burhan Sezer’de liseli gençler arasında yapılan anket sonuçları hakkında ayrıntılı 
bilgi verdi ve slaytlar eşliğinde Kuşadası Ticaret Odası’nı ve görevlerini tanıttı. 

SMMMO Kuşadası temsilcisi Murat Öztürk’ün konuşmasıyla devam eden panelde Öztürk ; 
muhasebeciliğin ülkemizde kariyer yapma açısından önemli bir yol katettiğini söyledi ve 
Mali Müşavir olmak için neler yapılması gerektiğini anlatarak, muhasebeciliğin dışarıdan 
göründüğü gibi olmadığını, zevkli bir meslek olduğunu dile getirdi. 
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MURAT DALKILIÇ’TAN GENÇLERE MESAJ 

Panelin devamında hazırladığı video ile öğrencilere seslenen Kuşadalı sanatçı Murat 
Dalkılıç; mesleği nedeniyle sürekli Kuşadası’nda yaşamasa da ailesinin, dostlarının 
Kuşadası’nda yaşadığını ve sıklıkla geldiği Kuşadası’nda yetişmesi sayesinde dünya 
vatandaşı olduğunu ve bugün bu noktaya gelebildiğini söyledi. Tüm dünyayı sürekli 
gezdiğini belirten Dalkılıç, Kuşadası kadar beğendiği ve keyif aldığı bir yer olmadığını 
belirterek , genç beyinlerin araya gelip, Kuşadası için çalışması gerektiğini söyledi ve “ 
elimizdekinin kıymetini bilelim, Kuşadası için çalışalım” dedi.  

Sevilen sanatçı Murat Dalkılıç’ın 2 000 000 takipçisi olan fan sayfası için mesaj yollayan 
Kuşadalı gençlere, daha sonra  Genç Girişimciler Kurulu üyesi ve Akalın Ayakkabı Yönetim 
Kurulu başkanı panelist Fatih Akalın kendi tecrübelerini aktardı. 12 yıllık başarı hikayesini 
gençlerle paylaşan Akalın, kardeşiyle ortak olduğu firmanın açılış sürecini, karşılaştıkları 
engelleri anlattı ve günde 15-16 saat çalışarak tüm engelleri aştıklarını söyledi. “Bugün 
burada anlatacak bir hikayemiz bu şekilde oluştu” sözleriyle konuşmasını sürdüren Fatih 
Akalın Kuşadası’ndan çıkan bir marka olarak bugün tüm Türkiye’ye ayakkabı sattıklarını, 
hedeflerinin tüm dünyaya ayakkabı satmak ve markalarını tanıtmak olduğunu söyledi ve 
girişimciliğin korkmadan, yılmadan, başarmaya inanarak yapılacağını belirtti. 

Genç Girişimciler Kurulu üyesi ve Somun Yemek Hizmetleri sahibi panelist İbrahim 
Pancar’da konuşmasında girişimciliğin, alternatifler arasında kendine yarayanı cımbızla 
çekmek olduğunu belirtti ve gençlerin özellikle yaz tatillerini çok iyi değerlendirerek 
meslekleri tanıyabileceğini söyledi.  

Son olarak söz alan Genç Girişimciler Kurulu Üyesi ve otel işletmecisi panelist Arzu Zekiye 
Özgen’de,  daha lise öğrencisiyken turizmci olmayı kafasına koyduğunu, babasının mesleği 
nedeniyle çok yer gezdiğini ve yine babasından hikayesini çok dinlediği Kuşadası’na 
inandığını söyledi ve “yaptığınız her işte önemli olan inanmaktır” dedi.  Üyesi bulunduğu 
Kuşadası Ticaret Odası Genç Girişimciler Kurulunun büyük hedefleri olduğunu söyleyen 
Özgen,  amaçlarının gençlerle birlikte hareket etmek olduğunu,  gelecekte yerlerini 
bugünün liselilerine bırakacaklarını ve her zaman kendilerine ulaşarak bilgi alabileceklerini 
dile getirdi. 

Genç girişimciler kurulu üyeleri Emre Nacigil ve Haşmet Boğalı’nın da söz alarak 
meslekleriyle ilgili bilgi verdiği ve lise öğrencileriyle interaktif bir şekilde gerçekleşen panel 
süresince ve sonunda  öğrenciler Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan’a ve panelistlere sorularını yönelttiler ve görüşlerini aktardılar.  

Kuşadası’nda turizmin gelişmesi için kültürün gelişmesi gerektiğini vurgulayan öğrenciler, 
okullarından nitelikli eleman olarak mezun olduklarını ve kendilerine daha fazla fırsat 
tanınması ve iş imkanı yaratılması isteklerini dile getirmenin yanı sıra, okullarıyla ilgili 
sorunları da gündeme getirdiler. 

Panel süresince tüm panelistleri ilgiyle dinleyen ve son derece katılımcı olan öğrencilere 
panelin sonunda, Genç Girişimciler Kurulu üyeleri tarafından, oturdukları sandalyelerdeki 
numaralar arasında yapılan çekilişle 3 çift ayakkabı çeki ve bir tablet hediye edildi. 
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Panelin sonunda Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan 
tarafından, öğrencilerin Kuşadası Ticaret Odası’na ulaşımında otobüs desteği sağlayan 
Ahmet Özyiğit’e teşekkür belgesi verilirken, Genç Girişimciler Kurulu başkanı Edip 
Sayıalioğlu tarafından da gençlere destek verdikleri ve önlerini açtıkları için Kuşadası 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu adına başkan Serdar Akdoğan’a teşekkür belgesi verildi. 

 

SERDAR AKDOĞAN TOBB TİCARET ODALARI KONSEY TOPLANTISI İÇİN ANKARA’DAYDI 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan, TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ev 
sahipliğinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nde (TOBB) 
gerçekleşen TOBB Ticaret Odaları Konsey Toplantısına 
katıldı. 

TOBB Ticaret Odaları Konseyi Başkanı Ekrem Demirtaş’ın 
açılış konuşmasıyla başlayan toplantıda konuşan Hisarcıklıoğlu; 2015 yılından ekonomik 
olarak beklentileri belirlemek üzere toplandıklarını belirtti.  

Toplantıda gündeme gelecek konu başlıkları hakkında bilgi veren Hisarcıklıoğlu, tahkim 
mekanizmasının uygulanması ve mesleki eğitimde odalar ve borsaların nasıl rol alacağının 
görüşüleceğini ifade etti ve 2015’teki genel seçimlerin ardından 4 yıl boyunca seçim 
yapılmayacağını hatırlatarak “Bu yapısal reformların yapılabilmesi için büyük bir fırsat” 
dedi.  

G20 DÖNEM BAŞKANLIĞI TÜRKİYE’NİN TANITIMI İÇİN BÜYÜK FIRSAT  

Türkiye'nin, 2015 yılı boyunca G20 Dönem Başkanlığını yürüteceğini anımsatan 
Hisarcıklıoğlu, B20'nin de iş dünyasının G20'si olduğunu söyledi. G20 dönem başkanlığının, 
bir yıl boyunca Türkiye'nin tanıtımı için büyük bir fırsat olduğunu vurgulayan 
Hisarcıklıoğlu,  

bu süreçte Türkiye'de dünya şirketlerinin üst yöneticilerinin (CEO) yer alacağı birçok 
toplantı yapılacağını kaydetti. 

B20'nin 6 çalışma grubundan birinin Ticaret Çalışma Grubu olduğunu anımsatan 
Hisarcıklıoğlu, bu yüzden oda başkanlarından sürece katkı sağlamalarını istedi. 

İş adamlarının yurt dışıyla iş yaparken karşılaştıkları engelleri aktarmalarının önemine 
işaret eden Hisarcıklıoğlu, G20'nin bu tür sorunlara çözüm bulunacak uluslararası anlamda 
en üst merci olduğunu belirtti. Hisarcıklıoğlu, G20 Dönem Başkanlığının Türkiye'nin bu 
zamana kadar yaptığı en büyük organizasyon olduğunu da sözlerine ekledi. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Ticaret Odaları Konseyi Başkanı Ekrem 
Demirtaş’ta Konsey Toplantısının verimli geçtiğini belirtti ve sözlerini şöyle sürdürdü “her 
türlü sorunumuzu masaya yatırdığımız toplantımızda oluşturduğumuz görüşler ile Ticaret 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 111 - 
 

Odalarımızın en önemli sorunlarına etkin çözümler aradığımıza inanıyor ve kısa sürede 
olumlu sonuçları olacağını düşünüyorum.”  

SERDAR AKDOĞAN ODA-BORSA BAŞKANLARI İLE BİRLİKTE CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN’I 
ZİYARET ETTİ  

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile birlikte 81 il, 
160 ilçeden gelen Oda ve Borsa Başkanları Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’a hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’ın da hazır bulunduğu 
ziyaretle ilgili konuşan TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu “Hayırlı olsun ziyaretiyle 
beraber, Sayın Cumhurbaşkanımızla ekonomik meseleler hakkında istişarelerde bulunduk, 
görüşlerimizi aktarabilme fırsatını bulduk” dedi. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan’a bir sürprizleri daha olduğunu kaydeden Hisarcıklıoğlu, “TOBB 
olarak her yıl muhakkak bir kültür eserini ülkemize kazandırmaya çalışıyoruz. Bu 
kapsamda Dede Korkut Hikayeleri’nin aslı Vatikan Kütüphaneleri’nde. Bu iki eserin, iki 
hikâyenin tıpkıbasımını gerçekleştirerek, günümüz Türkçesine sadeleştirerek Sayın 
Cumhurbaşkanımıza ilk basımını sunma fırsatımız oldu” ifadesini kullandı. 

Hisarcıklıoğlu ekonomik konularla ilgili olaraksa, “Bir konu, ticaret odalarımızın özellikle 
önümüzdeki dönem hükümetimizin açıkladığı ‘ekonomik reform paketine’ sahip çıkılması 
idi. Diğer önemli konu, istihdamın üzerindeki maliyet yüklerinin kaldırılması noktasındaki 
taleplerdi. Önümüzdeki dönemde muhakkak turizmin itici güç olması vardı. Sanayi 
üretiminin teşvik edilmesi gibi daha önce de ifade ettiğimiz konular dile getirildi” dedi. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın TOBB üyelerine Türkiye'nin büyümesine, kalkınmasına, refahın 
ve demokrasinin standartlarının artmasına verdikleri katkı için teşekkür ettiği ziyaret 
hakkında bilgi veren TOBB Ticaret Odaları Konseyi Başkanı Ekrem Demirtaş da ziyarette, 
istihdamın üzerindeki vergi yükleri, teşvik sisteminin gözden geçirilmesi, kalkınma ajansları 
gibi konuları Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'a ilettiklerini bildirdi. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan’da 365 oda borsa 
başkanıyla birlikte gerçekleştirdikleri ziyarette, Cumhurbaşkanı Erdoğan’a sorunların 
iletildiğini söyledi. Akdoğan, TOBB Ticaret Odaları Konsey Toplantısının da oldukça verimli 
geçtiğini, sorunların görüşülerek, çözümler arandığını belirtti. 
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KUŞADASI TİCARET ODASI VE ŞEKERBANK ARASINDA BEŞ YILDIZLI PROTOKOL 
İMZALANDI 

Kuşadası Ticaret Odası ile Şekerbank arasında “Turizme 
Beş Yıldızlı Destek Paketi” anlaşması imzalandı.  

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar 
Akdoğan ve Şekerbank Perakende Bankacılık Genel 
Müdür Yardımcısı Gökhan Şentürk tarafından imzalanan 
protokol töreninde Şekerbank Ege Bölge Müdürü Hüseyin 
Üst ve Kuşadası Şube Müdürü İbrahim Sili’de hazır 

bulundu. 

Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar Akdoğan imza töreninde yaptığı 
konuşmada; protokol çerçevesinde turizm sektöründe faaliyet  gösteren Kuşadası Ticaret 
Odası üyelerinin, sezona hazırlanırken finansman ihtiyaçlarını “Turizme Beş Yıldızlı Paket” 
anlaşmasıyla karşılayabileceklerini belirtti ve “bu çerçevede imzalanan protokolün 
üyelerimize hayırlı olmasını diliyorum” dedi. 

Protokol imza töreninde konuşan Şekerbank Perakende Bankacılık Genel Müdür 
Yardımcısı Gökhan Ertürk’te; ülkemizin büyümesi ve bölgesel kalkınması açısından çok 
büyük önem taşıyan turizm sektörümüzde faaliyet gösteren işletmelerimizin tüm 
ihtiyaçlarını tek bir pakette karşılayacak bu ürünü geliştirdik” dedi. 

Şekerbank’ın turizm sektörüne yönelik, hem turizm sektöründe faaliyette bulunan, hem 
de turizm sektörüyle dolaylı olarak işbirliği içerisinde olan işletmelere özel hazırlanan 
destek paketi, yerel ihtiyaçlara özel geliştirilmiş bankacılık ürünlerini ve indirimleri 
kapsıyor. 

Kuşadası Ticaret Odası ve Şekerbank arasında imzalanan destek paketi kapsamında 
bankanın sunduğu hizmet ve çözüm başlıkları şu şekilde sıralanıyor: destek kredileri ile 
ihtiyaca özel çözümler, 30 yıl vadeli konut kredisi, üreten kart ile ATM’de kredi imkanı, 
elektrik giderlerinde indirim, bir yıl ön ödemesiz teknik danışman destekli yalıtım kredileri, 
hesaplı pakette yüzde doksan indirimler, geniş kapsamlı sigorta hizmeti ve ücretsiz web 
sitesi kurma imkanı. 

 

 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 113 - 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ODA SİCİL MÜDÜRLÜĞÜ FAALİYETLERİ



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 114 - 
 

OCAK 2014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 Bazı İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Kuşadası İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne, 6 ayda bir düzenli olarak gönderilen, 

Sorumluluk Alan Rehberi ile ilgili yazı ve bilgiler gönderildi. 

 GEKA Yönetici Birimine, “Artık Proje Yazabiliyoruz” konulu nihai rapor gönderildi. 

 TOBB’ne, 20.Uluslararası Diş Hekimliği Kongresi ile ilgili yazı gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlığı’na ve Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, Kuştur yolu 

üzerinde kurulması düşünülen alış-veriş merkezi ile ilgili yazı gönderildi. 

 Kuşadası Vergi Dairesi Müdürlüğü’ne, Bazı Odamız üyelerinin vergi mükellefiyet 

durumları ile ilgili bilgi talep yazısı gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlığı’na, her yıl düzenli olarak sunulan Brifing Raporu yazımız 

ekinde gönderildi. 

 Aydın Ticaret İl Müdürlüğü’ne, her yıl düzenli olarak sunulan Brifing Raporu 

yazımız ekinde gönderildi. 

 TOBB’ne, her yıl düzenli olarak gönderilen Bilgi Edinme raporu yazımız ekinde 

gönderildi 

 Kuşadası Kaymakamlığı’na, Odamızda düzenli olarak düzenlenen Hijyen Eğitimi ile 

ilgili yazı gönderildi. 

 Bazı Komite üyelerimize komite üyelikleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 Bazı üyelerimize Dublin Fuarı ile ilgili İlgili Makama sunulmak üzere istekleri 

üzerine yazı gönderildi. 

 TOBB’ne, her yıl düzenli olarak yapılan Eğitim ve Gıda yardımları ile ilgili sonuç 

raporu gerekli belgeler ekinde gönderildi. 

 

 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 115 - 
 

ŞUBAT 2014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Bazı üyelerimize Meslek Komite görevleri ile ilgili yazı gönderildi 

 TOBB Genel Sekreterliği’ne İş Makinesi Tescil sistemi ile ilgili yazı gönderildi. 

 İç Ticaret Genel Müdürlüğü’ne, Odamız Ticaret Sicil Müdürlüğü ile ilgili yazı 

gönderildi. 

 TOBB Genel Sekreterliği’ne, Kapasite raporları ile ilgili yazı gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlığı Yazı İşleri Müdürlüğü’ne, Yıllık Rapor yazı ekinde 

gönderildi. 

 Tütün ve Alkol Piyasası Düzenleme Kurulu’na, Odamızda kullanılan hologramlı 

kağıtlarla ilgili kullanım raporu gönderildi. 

 

MART 2014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Bazı üyelerimize Meslek Komite görevleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 TOBB Genel Sekreterliği’ne Nace Kodu tanımlamaları ile ilgili yazı gönderildi. 

 TOBB Odalar Borsalar Müdürlüğü’ne, Odamızda tescilli İş Makine kaydı ile ilgili yazı 

gönderildi. 
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 Odamız Hukuk Müşavirliği’ne TOBB’dan gelen bazı yazılar ile ilgili görüş talep 

yazıları gönderildi. 

 TOBB Sigortacılık Müdürlüğü’ne, Odamız tarafından sigortacılık sistemine kayıtlı 

bazı sigorta firmaları ile ilgili yazı gönderildi. 

 Karayolları 2.Bölge Müdürlüğü Etüd Proje Sorumluluğu birimine, İlçemizde devam 

eden Çevreyolu kenarındaki işyerlerinin şikayetleri konusunda yazı gönderildi. 

 Kuşadası Vergi Dairesi Müdürlüğü’ne, takdir komisyonu üyelik belirleme yazısı 

gönderildi. 

 Didim Ticaret Odası’na, Odamızca karara bağlanan İlçemizde kullanılan ekmek fiyat 

listesi gönderildi. 

 TSE İzmir Bölge Müdürlüğü’ne, eğitim talebimizi içeren yazı gönderildi. 

 Su Ürünleri ile ilgili Üniversite, kurum, kuruluş ve kooperatiflere 25 Nisan 2014 

tarihinde Odamızda yapılacak olan “Kuşadası ve Çevresi Balıkçılık Sektörü” konulu 

panel davetiye yazısı gönderildi. 

 Kuşadası Vergi Dairesi Müdürlüğü’ne, 1532 adet üyelerimizle ilgili Vergi Kayıt Bilgi 

talep yazısı gönderildi. 

 

NİSAN 2014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlığı’na, Odamıza kayıtlı üyelerin sayıları ile ilgili brifing raporu 

gönderildi. 

 Odamız iştiraklerinden KEGEV’in Mütevelli Heyet toplantısına, Genel Sekreter 

Burhan SEZER katıldı..  

 Odamızca 2013 yılında düzenlenen tütün ve alkol ruhsatı Hologramlı kağıt 

kullanılanım raporu, TAPDK’na, yazı ekinde gönderildi.    
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 TOBB’a, Satış Sonra Hizmetler ile ilgili Yönetmelik taslağı hakkında Odamız görüşü 

yazı ekinde gönderildi.  

 TOBB’a, Garanti Belgesi Yönetmelik taslağı hakkında Odamız görüşü yazı ekinde 

gönderildi.  

 TOBB’a, Tanıtma ve Kullanım Klavuzu Yönetmelik taslağı hakkında Odamız görüşü 

yazı ekinde gönderildi.  

 TOBB’a, İş Sağlığı ve Güvenliği Yönetmelik taslağı hakkında Odamız görüşü yazı 

ekinde gönderildi.  

 TOBB’a, Tüketici Ödülleri Yönetmelik taslağı hakkında Odamız görüşü yazı ekinde 

gönderildi.  

 Karayolları İzmir Bölge Müdürlüğü’ne, patlamada meydana gelen hasar ile ilgili 

rapor gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlık Makamı’na, Hizmet Binamızın yanında bulunan dağdan 

düşen taşların binamızda yol açtığı hasar ile ilgili rapor gönderildi. 

 Çevre yolu yapım firması A.Turan yol yapım Ltd. Şti’ne Hizmet Binamızın yanında 

bulunan dağdan düşen taşların binamızda yol açtığı hasar ile ilgili rapor gönderildi. 

 Gümrük ve Ticaret Bakanlığı İç Ticaret Genel Müdürlüğü’ne, Ticaret Sicil Memuru 

Yeliz TOZ’un, Ticaret Sicil Müdür Yardımcılığı ile ilgili yazı gönderildi. 

 Onsekiz adet yeni seçilen çevre belediye başkanlarına, kutlama yazısı gönderildi.   

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, 10.Meslek Komite raporu yazımız ekinde 

gönderildi 

 TOBB Sigortacılık Müdürlüğü’ne, vergi kaydını kapatan Bircan Kuşçu’nun, TOBB 

Levha kaydının silinmesi konusunda yazı gönderildi. 

 On ayrı kuruma Odamızda düzenlenen Su Ürünleri sorunları ile ilgili düzenlenen 

panel yazısı gönderildi. 

 Bazı Komite üyelerimize üyelikleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 TOBB Sigortacılık Müdürlüğü’ne, vergi kaydını kapatan İsmail SALKIM’ın TOBB 

Levha kaydının silinmesi konusunda yazı gönderildi. 

 TOBB’a, Yabancıların Çalışma izinleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 GEKA Denizli Böle Müdürlüğü’ne, Teknik Destek Proje başvurusu yapıldı. 
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 Kuşadası Turizm Danışma Birimi’ne, bazı seyahat acentelerine ait vergi numaraları 

yazımız ekinde gönderildi. 

 Kuşadası İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne, 4.Meslek Komite raporu yazımız ekinde 

gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, 4.Meslek Komite raporu yazımız ekinde 

gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, tali yollar ile ilgili yazı gönderildi. 

 

MAYIS 2014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü’ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü’ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Kuşadası Vergi Dairesi Müdürlüğü’ne, üyelerimizin vergi kaydı ile ilgili yazı 

gönderildi..  

 Kuşadası KODER’e yabancıların çalışma izinleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 Soma Belediye Başkanlığı’na, geçtiğimiz ay yaşanan maden faciasından dolayı 

taziye yazısı gönderildi. 

 TOBB’a, Satış Sonra Hizmetler ile ilgili Yönetmelik taslağı hakkında Odamız görüşü 

yazı ekinde gönderildi.  

 TOBB’a, Garanti Belgesi Yönetmelik taslağı hakkında Odamız görüşü yazı ekinde 

gönderildi. 

 Aydın İşkur Müdürlüğü’ne, eğitim takvimi ile ilgili yazı gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanı Özer Kayalı’ya, inşaat yasakları ile ilgili yazı gönderildi. 
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HAZİRAN 20014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Bazı Mali Müşavirlere, Kuşadası mahkemesinden gelen yazı doğrultusunda, Tasfiye 

Memurluğu Görev yazısı gönderildi. 

 Odamızın düzenli olarak bilgilerini güncellediği Ticari Envanter ile ilgili kurumlardan 

bilgi talebinde bulundu. 

 İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne, düzenli olarak gönderilen 6 aylık Sorumluluk Alan 

Rehberi (Üyelerimizin güncel bilgileri) ile ilgili rapor gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, Barların kapanış saatleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlık Makamına, 10.Meslek komite raporu yazı ekinde 

gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na İbrahim Ünüvar’ın şikayet dilekçesi gönderildi. 

 TOBB Genel Sekreterliği’ne, Mesafeli Sözleşmeler ile ilgili yazı gönderildi. 

 TOBB Genel Sekreterliği’ne, Ön Ödemeli Konut Satışı ile ilgili yazı gönderildi. 

 TOBB Genel Sekreterliği’ne, Tütüm Mamülleri satışı ile ilgili yazı gönderildi. 

 

TEMMUZ 2014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 
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 Kuşadası Kaymakamlığı’na, her altı ayda bir düzenli olarak gönderilen Odamızla 

ilgili ve üyelerimizin sayılarını gösteren Brifing Raporu gönderildi. 

 10.Komite Başkanı Muzaffer Oğuz Eryiğit’e komite raporları ile ilgili yazı gönderildi. 

 Kuşadası Vergi Dairesi Müdürlüğü’ne, yasa gereği her altı ayda bir güncellenmesi 

gereken Meslek Komite üyelerinin faal-terk durumlarını belirten talep yazısı 

gönderildi. 

 Sanayi Ticaret İl Müdürlüğü’ne her altı ayda bir düzenli olarak gönderilen Odamızla 

ilgili ve üyelerimizin sayılarını gösteren Brifing Raporu gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlık Makamına, 10.Meslek komite raporu yazı ekinde 

gönderildi. 

 TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’na, KOMER ile ilgili yazı gönderildi. 

 Sigortacı üyelerimize, Oda Hizmet Binamızın sigortası ile ilgili teklif hazırlamaları 

konusunda yazı gönderildi. 

 Hitit Sun Pasajında çıkan yangınla ilgili olarak, Odamız tarafından açılan yardım 

hesabı hakkında yazı gönderildi. 

 TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’na, Yangın nedeniyle açılan yardım kampanyası 

ile ilgili yazı gönderildi.. 

 

AĞUSTOS 2014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Kuşadası İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü’ne, kömür fiyatları ile ilgili yazı gönderildii. 

 10.Komite Başkanı Muzaffer Oğuz Eryiğit’e komite raporları ile ilgili yazı gönderildi. 

 3.Meslek Komite Başkanı Alişah Bulan’a, öğle yemeği öğün bedeli hakkında yazı 

gönderildi. 

 İl Kültür Turizm Müdürlüğü’ne, üye şikayeti ile ilgili yazı gönderildi. 
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 Kuşadası Kaymakamlık Makamına, 10.Meslek komite raporu yazı ekinde 

gönderildi. 

 

EYLÜL 20014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 

 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Odamız Hukuk Müşavirliği’ne, Yol Yapım Firması ile ilgili yazı gönderildi. 

 Hitit Sun Pasajında çıkan yangından sonra yardım yapan Kurum ve Kuruluşlara 

teşekkür yazısı gönderildi. 

 Aydın İl Kültür Turizm Müdürlüğü’ne, “Tanıtım Komisyonu Üyeliği” ile ilgili yazı 

gönderildi. 

 Söke Ticaret Odası’na, Öğrenci Yurdu yapımı ile ilgili destek yazısı gönderildi. 

  TOBB Sigortacılık Müdürlüğü’ne, Odamızın bazı sigortacı üyeleri ile ilgili yazı 

gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlığı’na Geka Projesi ile ilgili yazı gönderildi. 

 Aydın Bilim, Sanayi ve Teknoloji İl Müdürlüğü’ne, Verimlilik Eğitimi ile ilgili görevli 

bildirim yazısı gönderildi. 

 

EKİM 20014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 
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 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, işyeri işgaliyeleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 Bir Oda Üyemize Üretim Yeterlilik ile ilgili belge düzenlendi. 

 Kuşadası Kaymakamlığı’na, Expo Milano Fuarı ile ilgili yazı gönderildi. 

 Tüm üyelerimize yerel basın aracılığıyla, torba yasa ile ilgili duyuru yapıldı. 

 Aydın Bilim, Sanayi ve Teknoloji İl Müdürlüğü’ne, Sanayi Kapasite almış olan 

üyelerimizle ilgili yazı gönderildi. 

 Kuşadası Vergi Dairesi’ne, Odamızın 2.Meslek Komite Raporu gönderildi. 

 8.Meslek Komite Başkanı Veysel Demir’e, yabancı turist şikayeti ile ilgili yazı 

gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, 2015 yılı Kuşadası Vizyonu konulu yazı gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, otellerde uygulanan su tarifeleri ile ilgili yazı 

gönderildi. 

 Kuşadası Belediye Başkanlığı’na, Çevreyolu projesi ile ilgili yazı gönderildi. 

 Aydın Büyükşehir Belediye Başkanlığı’na, otellerde uygulanan su tarifeleri ile ilgili 

yazı gönderildi. 

 Aydın Büyükşehir Belediye Başkanlığı’na, 2015 yılı Kuşadası Vizyonu konulu yazı 

gönderildi. 

 Aydın Büyükşehir Belediye Başkanlığı’na, Çevreyolu projesi ile ilgili yazı gönderildi. 

 Kuşadası Kaymakamlığı’na, Expo 2015 fuarı ile ilgili yazı gönderildi. 

 Nacesi değişen üyelerimize değişiklik ile ilgili yazı gönderildi. 

 

KASIM 2014 

 İl Afet ve Acil Durum Müdürlüğü'ne, Odamızca tescili ve terkini yapılan İş 

Makineleri ile ilgili yazı ekinde rapor gönderildi. 

 Üyelerimizin talepleri doğrultusunda Sanayi Kapasite ve Ekspertiz Raporları 

düzenlendi. 

 Kuşadası Mal Müdürlüğü'ne, istekleri doğrultusunda muhtelif  rayiç tespit yazıları 

gönderildi. 
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 İcra Müdürlüklerine, talepleri doğrultusunda yazı gönderildi. 

 TOBB Genel Sekreterliği’ne Odamız Ekspertizleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 İlçemiz Okullarında yapılan anket sonuçları yazı ile tüm okullara gönderildi. 

 Bazı üyelerimize komite üyelikleri ile ilgili yazı gönderildi. 

 10.Komite Başkanı Muzaffer Eryiğit’e, komite raporları ile ilgili yazı gönderildi. 

 TOBB Hukuk Müşavirliği’ne, Odamıza kayıtlı kendi inşaatını yapanlar ile ilgili yazı 

gönderildi. 

 Odamız Sigortacı üyelerimize Odamızın Sigortalanması sonucu ile ilgili yazı 

gönderildi. 

 TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’na B20 toplantısı başkanlığı ile ilgili yazı 

gönderildi. 

 

ODA SİCİL MÜDÜRLÜĞÜ GELEN-GİDEN EVRAK SAYISI (KASIM SONU İTİBARIYLA) 

 

 GELEN EVRAK GİDEN EVRAK TOPLAM 

OCAK 155 322 477 

ŞUBAT 121 233 354 

MART 133 293 426 

NİSAN 167 302 469 

MAYIS 142 302 444 

HAZİRAN 111 325 436 

TEMMUZ 129 238 367 

AĞUSTOS 99 230 329 

EYLÜL 142 291 433 

EKİM 110 1284 1394 

KASIM 131 378 509 

TOPLAM 1440 4198 5638 
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KUŞADASI’NIN KÜLTÜR VARLIKLARI ENVANTERİ RAPORU 

Kültür ve Turizm Bakanlığı verilerine dayanılarak hazırlanan rapor, 

Kuşadası’ndaki kültür varlıklarını ortaya koymaktadır. Rapora göre 

Kuşadası’nda 65 adet taşınmaz kültür varlığı bulunmaktadır. Vakıflar 

Genel Müdürlüğü’ne kayıtlı ise 31 adet kültür varlığı söz konusudur. 

Araştırma, Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler 

Genel Müdürlüğü 2013 yılı verilerine dayanmaktadır. 

 

 

TURİZM TALEBİNİ ETKİLEYEN FAKTÖRLER RAPORU 

Raporda; ekonomisi turizme dayan ilçemizde turizm talebini 

etkileyen faktörler hakkında ayrıntılı bilgiler sunulmaktadır. Bu 

faktörler ekonomik faktörler, sosyal faktörler ve diğer faktörler 

olmak üzere üç kategoride incelenmiştir. Çalışmada 2001-2013 

yılları arasında Türkiye’nin turizm geliri, ziyaretçi sayısı, kişi başına 

harcama ve ortalama geceleme sayıları verileri de sunulmaktadır. 

 

 

TURSAB TÜRKİYE MÜZELERİ 2013 RAPORU 

Türkiye Seyahat Acenteleri Birliği (TURSAB) tarafından yayımlanan 

Türkiye Müzeleri 2013 Raporu 4 bölümden oluşmaktadır. Birinci 

bölümde müze ziyaretçileri, ikinci bölümde hangi bölge ne kadar 

ziyaretçi alıyor, üçüncü bölümde müze kartlar ve son bölümde ise 

sorunlar ve çözüm önerileri yer almaktadır. 
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BİRBİRİNİ TAMAMLAYAN İKİ SEKTÖR: TARIM ve TURİZM 

Odamız AR-GE Birimi tarafından hazırlanan raporda birbirine zıt 

gibi algılanan tarım ile turizm sektörünün etkileşimi ortaya 

konulmaktadır. Turizmin tarım sektörüne etkileri ve Kuşadası ve 

Tarım başlıkları altında incelenmektedir. Çalışmada Kuşadası tarım 

sektörüne ait bilgiler de yer almaktadır. 

 

 

 

MAVİ BAYRAKLI PLAJLAR VE YEŞİL ANAHTARLI TESİSLER 

Türkiye Çevre Eğitim Vakfı (TÜRÇEV) tarafından plajlara, 

marinalara, yatlara mavi bayrak verilmekte, çevre bilinçlendirme 

faaliyetleri yürütülmekte, eko-okullar projesi sürdürülmekte ve 

işletmelere yeşil anahtar eko-etiketi verilmektedir. Rapor 

ilçemizdeki mavi bayraklı plajlar hakkında bilgi vermekte ve çevre 

yönetimi ve yeşil anahtar programı hakkında ayrıntılı bilgiler 

sunmaktadır. 

 

 

TURSAB 2014 TURİZM RAPORU 

Türkiye Seyahat Acenteleri Birliği (TURSAB) tarafından 2014 Turizm 

Sezonu Raporu hakkında ayrıntılı bilgiler sunulmaktadır. Raporda, 

2014 yılı turizm verileri ve 2015 yılı beklentiler de sunulmaktadır. 

Raporda ayrıca turizm sektöründeki sorunlar ve çözüm önerileri de 

ele alınmaktadır. Raporun sonuç bölümünde seyahat acenteleri ile 

ilgili öneriler sunulmaktadır.  
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GENÇLİĞİN KUŞADASI’NA VE TİCARETE BAKIŞI ANKETİ 

Odamız tarafından ilçemizdeki 9, 10, 11 ve 12. Sınıf öğrencilerimize 

gönderilen anketin sonuçlarına ilişkin rapordur. Ankette 

öğrencilerimize aldıkları eğitimler, Kuşadası’nda 

yaşamayı/çalışmayı düşünüp düşünmedikleri, gelecekte nasıl bir 

işte çalışmayı düşündükleri, Kuşadası’nın en önemli sorunu, 

Kuşadası’nda yaşamaktan mutlu musunuz? Kuşadası’ndaki 

imkanlar sizin için yeterli mi? gibi sorular sorulmuş ve yanıtları 

alınmıştır. Anket çalışmanın sonuçları ilgili kurumlara 

gönderilmiştir. 

 

2015-2017 ORTA VADELİ PROGRAM 

2015-2017 dönemini kapsayan Orta Vadeli Program, dünya ve 

Türkiye ekonomisindeki gelişmeler, temel amaç, makroekonomik 

hedefler ve politikalar olmak üzere üç ana bölümden oluşmaktadır. 

Türkiye ekonomisinin yol haritası niteliğindeki programda 2015-

2017 yılları arasındaki büyüme, istihdam, dış ticaret, enflasyon 

hedefleri de yer almaktadır.  

 

 

 

X. KALKINMA PLANI TURİZM ÖZEL İHTİSAS KOMİSYONU RAPORU (2023) 

Raporda; Onuncu Kalkınma Planı (2014-2018) Turizm Özel İhtisas 

Komisyonu Raporu incelenmiştir. Rapora göre küresel turizm 

pazarında başlıca iki eğilim gözlenmektedir. Bunlardan birincisi 

kitle turizminin ve dolayısıyla kitle yönelimli pazarlama 

tekniklerinin yerine kişisel ilgi alanı yönelimli pazarlama 

tekniklerinin ortaya çıkması, ikincisi ise turistlerin seyahatlerini özel 

ilgi alanlarına göre planlamalarıdır. 
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KUŞADASI ÇEVRE YOLU (?) RAPORU 

İlçemizde pek çok sorunu beraberinde getiren Çevre Yolu 

inşaatına yönelik Odamız AR-GE Birimi tarafından hazırlanan 

Raporda ihale süreci, çevre yolunun ilçemizde yarattığı 

sorunlar, üyelerimize ve ilçemiz halkının yaşadığı problemler, 

sorun ile ilgili Odamız tarafından yapılan toplantılar ve 

faaliyetler ve çözüm önerileri yer almaktadır. Rapor, ilgili 

Bakanlıklara ve konu ile ilgili tüm kurumlara gönderilmiştir. 

 

 

 

KUŞADASI KUYUMCULUK VE DEĞERLİ TAŞ TİCARETİ SEKTÖRÜ SORUNLARI RAPORU 

Kuyumculuk ve Değerli Taş sektörü ile ilgili genel bilgilerle 

başlayan rapor, ilçemizdeki kuyumculuk sektöründeki sorunları 

ele almakta ve çözüm önerileri sunmaktadır. Rapor ilçemizde 

faaliyet gösteren kuyum, değerli taş ticareti yapan üyelerimiz ile 

son bulmaktadır. 
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KUŞADASI GÜVERCİN DERGİSİ



 
 

 

OCAK-ŞUBAT 2014 (26.SAYI) 

 

 

Odamız yayın organı olan Kuşadası Güvercin Dergisinin 26.sayısı Kuşadası Ticaret Odası 

Başkanı Serdar AKDOĞAN’ın “Yeni Sezon ve Kuşadası’nın Durumu” başlıklı yazısı ve Meclis 

Başkanı Mahmut ÖZTAŞ’ın “Seçimler Bitti Sırada Hizmet Var” başlıklı yazısı ile 

başlamaktadır. KUTO’dan haberlerin ardından Saadet TOKGÖZ tarafından kaleme alınan 

“Kuşadası’nda Debbağlık ve Babam Mustafa Gürbüz” yazının ardından Dr. Barbaros KON’un 

Değişim Yolunda, Çatışmaları Yönetmek adlı makalesi yer almaktadır. Odamız AR-GE Birimi 

tarafından hazırlanan Kuşadası’nın Kültür Varlıkları Envanteri Araştırması ilçemizdeki Kültür 

Varlıklarını incelemektedir. 3.Meslek Komitemizin Raporu da 26. Sayımızda yer almış 

önemli konulardan birisidir. Aydın SGK İl Müdürlüğü Sosyal Güvenlik Denetmeni Aydın 

AYMAK’ın kaleme aldığı “İş Sağlığı ve Güvenliği Hizmetleri” konulu yazı üyelerimize yol 

gösterici niteliktedir. “Ödemiz Yıldız Kent Arşivi ve Müzesi” konulu ropörtaj ilçemize örnek 

teşkil edecek niteliktedir. Odamız AR-GE birimi tarafından hazırlanan “Turizm Talebini 

Etkileyen Faktörler” ve “TURSAB Türkiye Müzeleri 2013 Raporu” önemli çalışmalar 

arasındadır. 
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MART-NİSAN 2014 (27.SAYI) 

 

 

Mart-Nisan 2014 dönemini kapsayan Odamız Yayın Organı Kuşadası Güvercin’in 27. Sayısı 

Yönetim Kurulu Başkanı Serdar AKDOĞAN’ın “Kuşadası Çevre Yolu” ve Meclis Başkanı 

Mahmut ÖZTAŞ’ın “İnşaat Sektörü ve Turizm” konulu yazıları ile başlamaktadır. KUTO’dan 

haberlerin ardından, BM Dünya Turizm Örgütü Genel Sekreteri Taleb RIFAI’nin Dünya 

Turizminin Geleceği Başlıklı değerlendirmesi yer almaktadır. Gazeteci-Yazar Nedim 

ATİLLA’nın “Batı Anadolu’nun Anti Oksidan Otları” başlıklı yazısı Ege otları hakkında ayrıntılı 

bilgiler sunmaktadır. İlçemizin ikinci limanı olacak olan Kuşadası-Efes Kongre Merkezinin 

tanıtıldığı yazının ardından, Odamız AR-GE Biriminin hazırladığı “Birbirini Tamamlayan İki 

Sektör: Tarım ve Turizm” başlıklı çalışma yer almaktadır. TOBB’dan haberlerin ardından 

“Caferli Çiçek Açtı” konulu yazı Caferli Köyündeki Değişim hakkında bilgiler sunmaktadır. 

TSE Eğitim Uzmanı Tevfik BIYIKLI tarafından kaleme alınan “Yalın Düşün, Yalın Üret” konulu 

yazı herkes için önemli ipuçları sunmaktadır. Odamız Hukuk Müşaviri Av. Birgül ÖNER 

tarafından yazılan “Kamu Alacaklarında Af Kapıda “ başlıklı yazısı da 27. Sayıda yer alan 

konular arasındadır. 
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MAYIS-HAZİRAN-TEMMUZ 2014 (28.SAYI) 

 

 

Üç ayda bir yayımlanmaya başlayan Odamız yayın organı Kuşadası Güvercin’in Mayıs-

Haziran-Temmuz 2014 dönemini kapsayan 28.sayısı Kuşadası Ticaret Odası Yönetim Kurulu 

Başkanı Serdar AKDOĞAN’ın “Kuşadası Aydın İlinin Markasıdır” başlıklı yazısı ile 

başlamaktadır. KUTO’dan haberlerin ardından, Odamız AR-GE Birimi tarafından hazırlanan 

“Mavi bayraklı Plajlar ve Yeşil Anahtarlı Tesisler” başlıklı araştırma ve inceleme yer 

almaktadır. Odamız Girişimleri ile AnadoluJet Dergisi Temmuz sayısında 8 sayfa 

“Kuşadası”na yer verildiği ile ilgili konu ve Erman TOROĞLU ile yapılan söyleşi de 28. 

Sayımızda yer alan başlıklar arasındadır. “Tarihi Kartpostallarla Kuşadası ve çevresindeki 

Antik Kentler” ilçemiz ve çevresindeki antik kentlere kartpostallar aracılığı ile ışık 

tutmaktadır. Odamız AR-GE Birimi tarafından hazırlanan “TURSAB 2014 Turizm Raporu” ve 

Emel AKSOY Müze Evi Dergimizin 28. Sayısında yer alan diğer konulardandır. 
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AĞUSTOS-EYLÜL-EKİM 2014 (29.SAYI) 

 

 

Ağustos-Eylül-Ekim  2014 dönemini kapsayan Odamız Yayın Organı Kuşadası Güvercin’in 29. 

Sayısı Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Serdar AKDOĞAN’ın “Kuşadası ve Tanıtım 

Çalışmaları” başlıklı yazısı ve Odamız Meclis Başkanı Mahmut ÖZTAŞ’ın “Kalkınma Ajansları 

ve Desteleri” başlıklı yazıları ile başlamaktadır. KUTO’dan Haberlerin ardından, Odamız 

tarafından yapılan “Gençliğin Kuşadası’na ve Ticarete Bakışı” konulu anket çalışmamızın 

ayrıntılı sonuçları yer almaktadır. “Bir Memleket Hikayesi: Girit” konulu çalışma ve AR-GE 

Birimi tarafından hazırlanan “2015-2017 Orta Vadeli Program” ve “X. Kalkınma Planı Turizm 

Özel İhtisas Komisyonu Raporu” başlıklı çalışmalar dergimizin 29. Sayısının diğer 

konularındandır. Dergimizin Yakın Çevre bölümünde “Samson Dağları: Davutlar, Güzelçamlı, 

Milli Park” tanıtılmaktadır. Eğitmen Besim OGELMAN tarafından yazılan “Girişimciliğin 

Farklı ve Basit Temelleri” başlıklı yazı ve Uzm.Dr. Özgür YURTTAŞ’ın “Çocuklarda Okul Çağı 

Hastalıkları” başlıklı yazılar eğitici bilgiler içermektedir. 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ÜYELERİMİZE YÖNELİK DİĞER FAALİYETLER 

VE HİZMETLER 

 



 
 

ÜYELERİMİZE YÖNELİK FAALİYETLER VE HİZMETLER 

Kuşadası Ticaret Odası olarak, üyelerimize verdiğimiz hizmetlerin listesi aşağıda 

sunulmuştur. 

 Anlaşmazlıklar: 

 Belge Hizmeti 

o Faaliyet Belgesi 

o Fiyat İndeksleri Belgesi 

o İş Makineleri Tescil Belgesi 

o KUTO Kimlik Kartı 

o Merkez Nakli Belgesi 

o Sicil Tasdiknamesi 

o Şube Açma Belgesi 

o Yaklaşık Maliyet 

o Yetki Belgesi 

 Bilgilendirme Hizmeti 

o Bankacılık 

o Barkod 

o Dış Ticaret 

o Marka, Patent 

o Organize Sanayi Bölgeleri 

 Bilirkişi Hizmeti 

o Ekspertiz İşlemleri 

 Oda Kayıt İşlemleri 

 T.T.S.G İlanları 

 Tasdik İşlemleri 

 Yurtdışı Tanıtım 

o Heyet Ziyaretleri 

o İkili Görüşmeler 

 

 

 

 

http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=222&page=1
http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=218&page=1
http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=221&page=1
http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=220&page=1
http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=207&page=1
http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=196&page=1
http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=197&page=1
http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=242&page=1
http://www.kuto.org.tr/dynacontent.php?cId=243&page=1
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ÜYELERİMİZİN TALEPLERİ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN İŞLEMLER VE  

VERİLEN BELGELER (22.12.2014 İTİBARIYLA) 

Odamız tarafından 2014 yılında yapılan işlemler ve üyelerimize verilen belgelerin ayrıntılı 

listesi ve sayıları aşağıda sunulmuştur. 2014 yılında Oda Sicil, Ticaret Sicil ve Muhasebe 

birimlerinde toplam 5534 adet işlem gerçekleştirilmiştir. 

HİZMET KODU HİZMETİN ADI 2014 yılı 

01 Fatura İnceleme ve Onay 0 

02 Kayıt Tescil ve Diğer Suretler Onayı 0 

03 İmza Onayı 0 

04 Ticaret Sicil Tasdiknamesi 484 

05 Yetki Belgesi 557 

06 Sicil Suret Tasdikleri 0 

07 Unvan Sorgulama 0 

08 Yeni Şirket Kuruluşu 98 

09 Sermaye Artırımı, Birleşme, Devir 78 

10 İflas ve Konkordato 0 

11 Ortaklık Pay Listesi 96 

12 Firma Bilgileri 0 

13 Oda Kayıt Sureti Sigorta Eksperleri Ruhsatı 0 

14 Sigorta Acenteleri Uygunluk Belgesi 2 

15 Bilirkişi ve Eksper Hizmeti 38 

16 Üye Bilirkişi Hizmeti 110 

17 Tır Karnesi 0 

18 Diğer Hizmetler 144 

19 Oda Kayıt Sicil Sureti 1079 

20 Faaliyet Belgesi 881 

21 Kapasite Raporu Düzenleme 10 

22 Kapasite Raporu Üye 0 

23 Oda Kimlik Belgesi 441 

24 Üye Sicil Levhası 413 

25 Üye ve Meslek Grup Listeleri 1 

26 Yerli Malı Belgesi 4 

27 İmza Onay Belgesi 1 

28 İş Makineleri Tescili 22 

29 Gayrimenkul Tasarruf Belgesi 0 

30 Kamu İhalelerine Ait Üye Belgeleri 0 

31 Kalite Yeterlilik ve Numune Belgeleri 1 

32 K Yetki Belgesi 0 

33 Mücbir Sebep Belgesi 0 
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HİZMET KODU HİZMETİN ADI 2014 yılı 

34 Dış Ticaret Belgeleri Onayı 0 

35 Diğer Belgeler 0 

36 Suret Tasdikleri 78 

37 Fatura Suret Tasdikleri 0 

38 Kapasite Raporu Suret Tasdiki 1 

39 Bilirkişi ve Exper Hizmetleri Sunumu 7 

40 Fiyat Tarifeleri 11 

41 Kuşadası Ticaretini Tanıtma Fonu 0 

42 Kuşadası Ticaret Odası Eğitim Fonu 0 

43 Bağış Gelirleri 0 

44 TOBB Sigorta İşlemleri Payı 2 

45 Salon Kira Gelirleri 6 

46 Ticaret Sicili Tescil İşlemi 947 

47 İş Makinesi Tescil Belge Ücreti 22 

 TOPLAM 5534 

 
 

KOSGEB TEMSİLCİLİĞİ FAALİYETLERİ 

Odamız ile Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve 

Destekleme İdaresi Başkanlığı (KOSGEB) arasında, geçen yıl 

imzalanan protokolle kurulan “Sinerji Odağı” 2014 yılında da 

faaliyetlerini sürdürmüştür. KOSGEB Kuşadası Temsilciliği, 

KOSGEB desteklerinin işletmelere daha hızlı ve etkin ulaştırılabilmesini sağlamak için 

üyelerimize ve tüm Kuşadası esnafına hizmet vermektedir. Odamız KOSGEB Temsilciliği 

aşağıdaki faaliyetleri yürütmüştür. 

a) KOSGEB destek ve hizmetleri, işletmelere seminer, panel, konferans, broşür, kitapçık vb. 

etkinlikler vasıtasıyla duyuruldu ve tanıtıldı. 

b) İşletmeler tarafından KOSGEB destekleri için yapılan başvuruların ön incelemesi yapılarak 

KOSGEB Aydın Hizmet Merkezi Müdürlüğü’ne iletildi. 

c) Hizmetlerin verilmesi sırasında oluşan bilgilerin kayıtları tutularak, KOSGEB’in ilgili veri 

tabanına aktarılması sağlandı. 

d) Bu güne kadar, Odamız üyesi olan veya olmayan, Kuşadası’nda faaliyet gösteren KOSGEB 

veri tabanına kaydını yaptırmak isteyen veya mevcut kaydını güncelleştirmek isteyen 

yaklaşık 500 işletmelerin kayıtları yapıldı veya güncellendi. 
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e) KOSGEB’in destekleri konusunda KUTO üyelerine veya Kuşadası’nda faaliyet gösteren 

işletmelere söz konusu desteklerden nasıl yararlanabilecekleri hususunda bilgiler sunuldu.  

 

İŞKUR HİZMET NOKTASI 

2013 yılında, Odamız İle Aydın çalışma ve İş Kurumu 

(İŞKUR) il Müdürlüğü ile yapılan protokol gereğinde 

Odamızda İŞKUR Hizmet Noktası kurulmuştur. 

2014 yılında İŞKUR Hizmet Noktası oldukça yoğun bir 

dönem geçirmiş, iş arayanların ve işverenlerin İŞKUR kayıtları yapılmış, işten çıkarılanların 

İşsizlik maaşına başvuruları yapılmış, iş arayanlar için açık işler sorgulanmıştır.  

 

 

                       

 

 

                                                               

 

 

 

 

 

 

 



2014 YILI FAALİYET RAPORU   

- 139 - 
 

ÜYE MEMNUNİYETİ ANKETİ (2014) 

 

 

PERSONELİN ÜYELERE YAKLAŞIMI 

 

 

ÜYELERİN İŞLERİNİN ZAMANINDA 
BİTİRİLMESİ 
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İLETİŞİM VE SERVİS ÇALIŞMALARI 
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İLETİŞİM VE SERVİS ÇALIŞMALARI 
 

Odamız tarafından yapılan ve/veya yapılacak olan etkinlikler internet sitemizde 

(www.kuto.org.tr) düzenli olarak yer almakta olup, ayrıca üyelerimize e-mail, SMS ile 

bilgilendirme yapılmaktadır. 2014 yılında üyelerimize 150’den fazla konuda e-mail 

gönderilmiştir. 

 

http://www.kuto.org.tr/
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KUTO MARŞI 
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KUŞADASI TİCARET ODASI MARŞI 

 

Söz ve Müzik: Bike Baran 

 

Yeşil ve mavinin buluştuğu, 

Tarih ve turizmin odağı, 

Kuşadası’nın öncü kuruluşu 

Kuşadası Ticaret Odası 

 

 

İlkeli, çağdaş, yenilikçi, 

Girişimci, dinamik, deneyimli, 

Kaliteli hizmet anlayışıyla, 

Gelişmeye önem veren, 

Kuşadası Ticaret Odası 

 

 

Yeni kapılar, ufuklar açan, 

Üyeleriyle büyüyen ve güçlenen 

Geleceğe sevgi ve güvenle bakan, 

Kuşadası’nın öncü kuruluşu, 

Kuşadası Ticaret Odası 
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Adres : İkiçeşmelik Mahallesi Süleyman Demirel 

Bulvarı No:31 09400 Kuşadası / AYDIN 
Tel : 0 256 612 57 63 
Fax : 0 256 614 53 93 
e-mail : info@kuto.org.tr 
Web : http://www.kuto.org.tr 

http://www.isrehberim.org 
 
 

 
 

 

http://www.kuto.org.tr/
http://www.tobb.org.tr/organizasyon/reel/egitimkalite/logo/akredite_oda.jpg

